
 
 
 
 
 
 
 
 
 

یازدهم آبان 1400



°۲۳تهران

تغ�رقیمتعنوان

250 (%0.33)75,140درهم امارات

0 (%0)30,000لير ترکيه

100 (%0.23)43,250يوان چين

0 (%0)225,300دلار کانادا

300 (%0.1)305,900فرانک سوئيس

50 (%1.54)3,300افغاني

100 (%2.33)4,300روبل روسيه

1,600 (%0.77)208,000دلار استراليا

870 (%0.32)275,940دلار

850 (%0.27)319,720يورو

130 (%0.03)377,320پوند انگليس

تغ�رقیمتعنوان

250,000 (%0.21)117,720,000سکه امامي

480,000 (%0.42)115,510,000سکه بهار آزادي

150,000 (%0.25)60,500,000نيم سکه

90,000 (%0.25)35,850,000ربع سکه

30,000 (%0.13)22,670,000سکه گرمي
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1- شناسایی و حمایت از تولید کنندگان انیمیشن، بازي و نرم افزار توسط سازمان فضاي مجازي بسیج/ استفاده از ظرفیت هاي مردمی براي تولید محتواي تخصصی فضاي مجازي - تیتر
1

2- سعید محمد: فعالیت هاي مناطق آزاد به صورت شفاف در اختیار مردم قرار می گیرد - صراط نیوز

3- فعالیت غیرمجاز استخراج رمزارزها، 2 برابر شرایط مجاز است - فصل اقتصاد

4- کازرون 1090 تن عسل تولید می کند - تابناك

5- کارگاه جدید قالی بافی ندامتگاه تهران بزرگ افتتاح شد - تابناك

6- چند درصد ایرانیان "نابارور" هستند؟ - ناطقان

7- 17 دانش آموز فاقد شناسنامه در قم ثبت نام شدند - خبرگزاري قرآن

8- اجراي طرح هاي گلخانه اي موجب اشتغالزایی براي جوانان است - خبرگزاري قرآن

9- تشکیل فدراسیون گردشگري در اتاق بازرگانی ایران - خبر آنلاین

10- تأکید بر اشتغال پایدار خانواده هاي معظم شهدا و ایثارگران - خبرگزاري صدا و سیما

11- خواستار تحول جدي در درس آمادگی دفاعی هستیم - رکنا

12- کسب رتبه برتر سازمان بسیج سازندگی در جشنواره «مالک اشتر» ستاد کل نیرو هاي مسلح - خبرگزاري دفاع مقدس

13- حمایت از کسب و کارهاي خانگی جز برنامه هاي شهرداري است/ بازارچه هاي شهري برپا می شوند - ایسنا

14- نقش پارك هاي فناوري در توسعه فناوري و نوآوري به رسمیت شناخته شود - دانشجو

15- کارگاه جدید قالی بافی ندامتگاه تهران بزرگ افتتاح شد - ایرنا

16- امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شوند - تابا خبر

17- حمایت از کسب و کار خانگی جز برنامه هاي شهرداري است/ بازارچه هاي شهري برپا می شوند - ایسنا

18- دانستن حق مردم است - خبرگزاري علم و فناوري

19- ناحیه صنعتی رضی گامی براي سرمایه گذاري، اشتغال، تولید و رونق اقتصادي - خبرگزاري صدا و سیما

20- مسکن مهر، روستا ها را خالی کرد و جمعیت را به حاشیه شهر ها کشاند! - شعار سال

21- 20 درصد زوج ها در ایران نابارور هستند - شاخص

22- تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است - ایران خبر

23- حل مسائل اساسی کشور بسیار سخت تر از حل موضوع واکسن است/ مردم تا آخر سال صبر می کنند پس از آن داوري خواهند کرد - آریا نیوز

24- امسال درآمد پتروشیمی براي نخستین بار 21.5 میلیارد دلار می شود - انرژي امروز

25- مددجویان کمیته امداد و بهزیستی در اولویت استخدام سایپا - رصد اقتصادي

26- تداوم حمایت هاي بانک توسعه تعاون از رونق تولید در استان بوشهر - رصد اقتصادي

27- فعالیت غیرمجاز استخراج رمزارزها، 2 برابر شرایط مجاز است - ایرنا

28- امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شوند - اکو فارس

29- ثبت نام 20 تیم تولید محتوا در قزوین - رکنا

30- بازدید اعضاي کلینیک سیارصنعت از واحدهاي تولیدي مستقر شهرك صنعتی زاهدان کارگاهی - شبستان

31- مشاور معاون کمیته امداد، سرپرست معاونت اشتغال وزارت کار شد - 55 آنلاین

32- مشاور وزیر علوم: در خلق نوآوري ضعیف کار کردیم - آریا نیوز

33- آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی« نازخاتون» در منطقه 15 - شهر فردا

34- کسب رتبه سوم کشوري کمیته امداد در اشتغال و خودکفایی مددجویان - روزنامه جام جم

35- نامه فاطمه هاشمی به رئیسی - روزنامه رویداد امروز

36- چه مواد مخدري در صدر مصرف قرار دارند؟ - اقتصاد آنلاین

37- حضور سازمان تامین اجتماعی در اجلاس سراسري تجلیل از سرآمدان اقتصاد ایران - فراسو

38- 109 معدن در اردبیل فعال هستند - روزنامه روزگار معدن

39- اشتغال 6000 اردبیلی در بخش صنعت تا پایان سال - خبرگزاري مهر

40- آمار وزیر کار درباره وضعیت اشتغال و بیکاري در کشور - شعار سال

41- نامه مهم فاطمه هاشمی به سید ابراهیم رئیسی - خبرخودرو

42- تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است - آرمان اقتصادي

43- حمایت پارك علم و فناوري استان از ایده هاي نو در استارتاپ فضاي مجازي بسیج - صبج زاگرس

44- رتبه علمی ایران در جهان ارتقا پیدا کرد - روزنامه کرمان امروز

45- تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26 هزار میلیارد ریال گذشت - تجارت گردان



46- اولین رویداد کارآفرینی و نوآوري توسط کمیته امداد اصفهان برگزار می شود - بازار کار

47- مشاغل خانگی ظرفیتی براي عبور از بیکاري در کرمان - بازار کار

48- اشتغال زایی بنیاد برکت در 12 هزار روستاي کشور - ایرنا

49- اخطار بانک ها ادامه دارد - صنعت کار

50- آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در منطقه 15 - آریا نیوز

51- تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26 هزار میلیارد ریال گذشت - اکونا پرس

52- آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی« نازخاتون» در منطقه 15 - اکونا پرس

53- آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در منطقه 15 - شهر

54- تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است - دنیاي معدن

55- دیدار ویدئو کنفرانسی رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران با ایثارگران استان سیستان و بلوچستان - شبکه ایران

56- سعید محمد: فعالیت هاي مناطق آزاد به صورت شفاف در اختیار مردم قرار می گیرد - تسنیم

57- اجماع اعضاء قرارگاه اجتماعی بر لزوم حل ناهنجاري هاي اجتماعی - آریا نیوز

58- بررسی 37 تصویب نامه توسط هیات تطبیق مصوبات دولت با قوانین - فصل اقتصاد

59- ایجاد و توسعه 6 شهرك و ناحیه صنعتی در سمنان، خراسان شمالی و هرمزگان - فصل اقتصاد

60- نامه مهم هاشمی به ابراهیم رئیسی - ناطقان

61- تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است - خبرگزاري مهر

62- بستر و حریم رودخانه مند در شهرستان دشتی اصلاح شود - خبرگزاري مهر

63- واکنش به واگذاري سهام بانک رفاه و صندوق تامین اجتماعی - ایران خبر

64- نامه فاطمه هاشمی به رئیسی - فرارو

65- وزیر علوم: امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شود - بولتن نیوز

66- کارآفرینی جوان کهگیلویه و بویراحمدي براي جوانان روستایی - خبرگزاري صدا و سیما

67- امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شوند - خبرخودرو

68- تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26 هزار میلیارد ریال گذشت - ایران اکونومیست

69- ابلاغ دستورالعمل ورود گردشگران با رعایت پروتکل هاي بهداشتی - روزنامه شروع

70- آمادگی مراکز رشد و نوآوري اردبیل براي حمایت از ایده هاي جوانان - خبرگزاري قرآن

- صفحه نخست مطبوعات 1400/08/11



 

شناسایی و حمایت از تولید کنندگان انیمیشن، بازي و نرم افزار توسط سازمان فضاي مجازي بسیج/ استفاده از ظرفیت هاي

مردمی براي تولید محتواي تخصصی فضاي مجازي

منبع: تیتر 1شماره خبر:  1  |  تاریخ: 1400/08/11

مسئول سازمان فضاي مجازي بسیج با اشاره به شناسایی تیم هاي تولید محتواي تخصصی در فضاي مجازي گفت: این تیم ها توسط سازمان فضاي مجازي بسیج مورد حمایت قرار
گرفته و به آنها سفارش کار داده شده تا از این طرق وارد بازار کار شوند.

مسئول سازمان فضاي مجازي بسیج با اشاره به شناسایی تیم هاي تولید محتواي تخصصی در فضاي مجازي گفت: این تیم ها توسط سازمان فضاي مجازي بسیج مورد حمایت قرار گرفته

 
و به آنها سفارش کار داده شده تا از این طرق وارد بازار کار شوند. 

گروه سیاسی "تیتریک"؛ مسلم معین مسئول سازمان فضاي مجازي بسیج در نشست خبري
تشریح برنامه هاي مرحله نهایی سومین رویداد سراسري تولید محتواي دیجیتال بسیج گفت:

 
کار ویژه بسیج استفاده از ظرفیت هاي خود مردم براي حل مشکلات جامعه و مردم است. 

وي بابیان اینکه ظرفیت اقدامات مردم لایتناهی است و هر مشکلی را از سطح مسیر بر می
دارد ادامه داد: رهبري می فرمایند بسیج حقیقتی شبیه افسانه هاست. دفاع مقدس نمونه
استفاده از توان مردمی براي دفاع از مردم بود، ظرفیت مردم در برابر تمام قدرت هاي دنیا

 
ایستادگی کرد و یک الگوي به یاد ماندنی را به جا گذاشت. 

معین با اشاره به اینکه امروز یکی از اصلی ترین مسائل کشور ما فضاي مجازي و محتواي آن
است ادامه داد: بخش زیادي از علت تمرکز دنیا بر فضاي مجازي ایران است خاصیت عدالت
محوري انقلاب اسلامی و بخشی دیگر ناشی از ضعف اراده ها براي ایجاد استقلال و امنیت و
خودکفایی در فضاي مجازي است، مسئولان کشور در حوزه زیر ساخت و محتوا توان و انگیزه

 
کافی را به کار نگرفتند. 

وي با اشاره به اینکه در مسئله محتوا مردم ما تحت بمباران تبلیغاتی کشورهاي مختلف براساس منفعت دولت هاي مختلف است تصریح کرد: باید با استفاده از ظرفیت مردم تولید محتواي

 
تخصصی فضاي مجازي محازي داشته باشیم و بسیج از سال 97 تا کنون در این زمینه با برگزاري دو مرحله رویداد تولید محتوا به این مقوله ورود کرده است. 

معین با اشاره به اینکه فراخوان هایی داده شد تا در مراکز استان ها در رویداد 48 ساعته براي تولید محتوا با هم رقابت کنند ادامه داد: استانها در سراسر کشور به تناسب امکانات موجود تیم

 
هاي توانمند در حوزه تولید بازي، محتواي چند رسانه اي مثل انیمیشن و نرم افزار با موضوعاتی که در برگیرنده مسایل روز کشور است با هم رقابت می کنند. 

 
وي با اشاره به انتخاب تیم هاي برتر هر استان تاکید کرد: برگزیدگان در سطح ملی در مرکز جمع شده و یک رقابت ملی با هم ظرف 48 ساعت انجام می دهند. 

معین با بیان اینکه تیم هاي برتر و شناسایی شده در این رویداد تحت حمایت سازمان فضاي مجازي قرار گرفتند تاکید کرد: به این تیم ها سفارش هاي مورد نیاز کشور را ارائه داده تا از این

 
طریق وارد بازار کار شده و ایجاد اشتغال شود. 

وي با اشاره به اینکه سومین رویداد سراسري تولید محتواي فضاي مجازي بسیج از 12 آباد با همت مرکز متنا سازمان بسیج آغاز می شود گفت: از صبح فردا در 32 نقطه در سراسر کشور و به

 
طور همزمان با حضور 580 تیم که شامل هزار و 920 نفر هستند آغاز خواهد شد. 

معین با اشاره به حمایت ها از تیم هاي برگزیده گفت: تا کنون 14 شرکت از برگزیدگان رویداد فضاي مجازي تاسیس شده و با حمایت هاي اولیه از این گروه ها از جمله تامین اعتبار مالی، ثبت

 
شرکت ها و تجاري سازي و معرفی و اتصال این گروه هاي محتوا ساز به نهادهاي مختلف براي تولید محتوا و ایجاد کسب و کار از جمله حمایت ها از این گروه ها به شمار می رود. 

مسئول سازمان فضاي مجازي بسیج با اشاره به اینکه یکی از مهمترین کارهاي حمایتی از این گروه ها آموزش و توانمندسازي است تاکید کرد: این تیم ها بسیاري از نیازهاي کشور در تولید

 
محتوا را برآورده می کنند نمونه کارهاي تولیدات شبکه کودك و نوجوان که از رسانه ملی پخش می شود بخشی از عملکرد این گروه هاي تولید محتوا است. 

معین با اشاره به ارزیابی گروه هاي شرکت کننده در رویداد تصریح کرد: از میان گروه هاي شرکت کننده در رویداد 100 تیم شاخص استخراج خواهند شد و در روز دوم آذر تا چهارم آذر در

 
تهران در رویداد بزرگ ملی با هم به رقابت می پردازند. 

مسئول سازمان فضاي مجازي بسیج گفت: 30 داور و راهنما از دانشگاه هاي کشور در جریان این رویداد در کنار تیم هاي شرکت کننده حاضر خواهند بود و در مدت زمان اجراي رویداد شرکت

 
کنندگان را آموزش می دهند. 

 
وي ادامه داد: در روز 5 آذر همزمان با جشنواره بزرگ ملی فعالان فضاي مجازي تیم هاي برگزیده در حوزه هاي مختلف معرفی خواهند شد. 



مسئول سازمان فضاي مجازي بسیج عنوان کرد: همچنین در این روز چهره سال فضاي مجازي کشور نیز معرفی خواهد شد و شهید حاج قاسم سلیمانی فرمانده جبهه مقاومت رونمایی خواهد

 
شد. 

معین با اشاره به اینکه ممکن است تمام تیم هاي توانمند در حوزه فضاي مجازي را در کل کشور شناسایی نکرده باشیم گفت: سعی کردیم تا جاي امکان و با استفاده از امکانات در اختیار وظیفه

 
خود را انجام دهیم ، با توجه به اینکه اصلی ترین نیاز این جوانان دانش و آموزش است سعی کردیم منابع غنی آموزشی را در اختیارشان قرار دهیم. 

 
منبع:دانا 

انتهاي پیام/



سعید محمد: فعالیت هاي مناطق آزاد به صورت شفاف در اختیار مردم قرار می گیرد

منبع: صراط نیوزشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1400/08/11

 دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي گفت: در تلاش هستیم عملکرد و فعالیت هاي مناطق آزاد و دبیرخانه

 
شوراي عالی را به صورت شفاف در اختیار عموم مردم قرار دهیم. 

صراط: سعید محمد در نشست با سرمایه گذاران و فعالان اقتصادي منطقه آزاد ارس اظهار داشت: باید تعامل بهتري بین سازمان هاي مناطق آزاد با سرمایه گذاران و فعالان اقتصادي ایجاد شود.

 
به گزارش تسنیم، وي افزود:خیلی از موضوعات مطروحه در چارچوب اختیارات و حیطه عملکردي مناطق آزاد نیست، بخشی از مشکلات ناشی از عدم اجراي ماده 65 در مناطق آزاد است. 

دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي با بیان اینکه باید بتوانیم مناطق را به ریل اصلی آن برگردانیم ابراز کرد: مناطق آزاد می توانند با ارائه برخی مشوق ها در توسعه

 
اقتصادي کشور نقش پررنگ تري داشته باشند. 

مشاور رئیس جمهور به حذف قانون معافیت مالیات بر ارزش افزوده در مناطق آزاد کشور اشاره کرد و افزود: حذف معافیت مالیاتی در مناطق آزاد کشور آسیب جدي به تولیدکنندگان و فعالان

 
اقتصادي در این مناطق می زند، امیدواریم با تعامل و انسجامی که بین نمایندگان مجلس شوراي اسلامی وجود دارد این موضوع هر چه سریع تر رفع شود. 

محمد ادامه داد: بر اساس استراتژي ها و چارچوب هایی که ما در دبیرخانه شوراي عالی تعریف کرده ایم هر منطقه باید بسته به استعداد ها و ظرفیت هاي مختص خود حرکت کند و به خصوص

 
در بحث دیپلماسی اقتصادي با همسایگان، توجه به این نکته بسیار حائز اهمیت و اثرگذار است. 

وي به توانمندسازي حوزه کشاورزي در منطقه آزاد ارس اشاره کرد و افزود: آن چه ما در ارس به دنبال آن هستیم اول بحث توسعه کشاورزي است، و بعد از آن صنایع تبدیلی و بسته بندي با

 
توانمندسازي حوزه کشاورزي می توانیم منطقه آزاد ارس را به محلی براي صادرات محصولات کشاورزي به سایر کشور ها و محلی براي تولید در حوزه کشاورزي و شیلات تبدیل کنیم. 

دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي ادامه داد: همچنین در منطقه آزاد ارس در حوزه صنایع کوچک و متوسط، در بخش گردشگري، توریسم درمانی، توریسم علمی

 
آموزشی پژوهشی فرصت هاي بی نظیري وجود دارد که باید آن ها را احیا کنیم. 

محمد با اشاره به اینکه منطقه آزاد ارس در مقایسه با سایر مناطق آزاد کشور رشد و توسعه قابل توجهی دارد گفت: منطقه آزاد ارس به نسبت سایر مناطق رشد بسیار قابل توجهی داشته و از
همه مدیران ادوار مختلف که در ارس مدیریت کردند به خصوص در دوره مدیریت آقاي نریمان که جهش خوبی را در خیلی از بخش ها در ارس شاهد هستیم تشکر می کنم و البته باید در زون

 
هاي نوردوز و خداآفرین و جانانلو کار ها با شتاب بیشتري انجام شود. 

 
وي به هزینه بالاي معیشت در مناطق آزاد کشور اشاره کرد و افزود: مردم انتظار دارند وقتی هزینه زندگی بالاست بتوانند از منافع منطقه آزاد نیز بهره ببرند. 

 
محمد گفت: در همین راستا خیلی ها دغدغه اشتغال را دارند. واقعیت موضوع این است که سازمان منطقه آزاد ارس این ظرفیت را ندارد و همین الان هم با مازاد نیرو مواجه است. 

دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي تصریح کرد:ما باید به دنبال توسعه سرمایه گذاري در این منطقه باشیم و یکی از چارچوب هایی که حتما در تمام قرارداد هاي
سرمایه گذاري و صدور مجوز ها و پروانه ها باید رعایت شود این است که سرمایه گذاران موظف شوند تعداد نیرو هاي مورد نیاز خود را از افراد بومی استفاده کنند، در صورت اجراي این کار در

 
یک بازه زمانی کوتاه دیگر هیچ بیکاري در ارس نخواهد بود. 

مشاور رئیس جمهور گفت: در تلاش هستیم عملکرد و فعالیت هاي مناطق آزاد و دبیرخانه شوراي عالی را به صورت شفاف در اختیار عموم مردم قرار دهیم و این برنامه به صورت پایلوت در

 
منطقه آزاد کیش اجرا می شود و با تکمیل آن به کل مناطق آزاد کشور تسري خواهد یافت. 

محمد ادامه داد: در 15 کشور همسایه ایران 1180 میلیارد دلار واردات صورت گرفته که سهم ایران از صادرات به بازار این کشور ها فقط 24 میلیارد دلار بوده که این سهم بسیار اندکی است و

 
این به دلیل عدم حضور تیم هاي بازاریابی به منظور شناسایی پتانسیل هاي کشور هاي همسایه و از طرفی عدم وجود زیرساخت مناسب در این مناطق است. 

گفتنی است؛ در این نشست که با حضور محسن نریمان مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس، معصومه پاشایی بهرام نماینده مردم مرند و جلفا و حسین حاتمی نماینده مردم خداافرین، کلیبر و
هوراند در مجلس شوراي اسلامی و معاونین دبیرخانه شوراي عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادي برگزار شد، فعالان اقتصادي و سرمایه گذاران در خصوص موضوعات و موانع موجود در این حوزه به



 
بحث و تبادل نظر پرداختند. 



فعالیت غیرمجاز استخراج رمزارزها، 2 برابر شرایط مجاز است

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1400/08/11

فصل اقتصاد - مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران میزان استفاده صنعت مجاز استخراج رمزارز از برق را 300 مگاوات اعلام کرد و افزود: در حال حاضر دو برابر ظرفیت مجاز استخراج،
فعالیت غیرمجاز وجود دارد و در صورتی که قوانین به درستی اجرایی نشوند، خطر زیرزمینی شدن بیشتر آن وجود دارد.

فصل اقتصاد - مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران میزان استفاده صنعت مجاز استخراج رمزارز از برق را 300
مگاوات اعلام کرد و افزود: در حال حاضر دو برابر ظرفیت مجاز استخراج، فعالیت غیرمجاز وجود دارد و در

 
صورتی که قوانین به درستی اجرایی نشوند، خطر زیرزمینی شدن بیشتر آن وجود دارد. 

به گزارش خبرنگار اقتصادي ایرنا، عباس آشتیانی امروز (سه شنبه) در نشست خبري افزود: صنعت استخراج
رمزارز می تواند با سرمایه گذاري در نیروگاه هاي کشور هم برق مورد نیاز خود را تامین کرده و هم به افزایش
تولید برق مورد نیاز همه بخش ها کمک کند که این پیشنهاد فعالان صنعت استخراج رمزارز تاکنون مورد

 
توجه قرار نگرفته است. 

وي ادامه داد: صنعت استخراج از آن دست صنایعی است که ضمن ایجاد اشتغال مستقیم و غیر مستقیم، می
تواند به کمک درآمد مناسبی که براي سرمایه گذاران ایجاد می کند، موجب رونق نیروگاه ها و نیز کسب و کارهاي مرتبط از صنایع کوچک بخش برق، تاسیسات و فناوري اطلاعات و ارتباطات

 
گرفته تا صنایع کلان نیروگاهی شود. 

این فعال صنعت استخراج رمز ارز گفت: این صنعت به فضاي گسترده اي نسبت به حجم کاري نیاز ندارد و آلایندگی بسیار پایینی دارد؛ اصلی ترین نیاز آن انرژي برق است که توان مصرف

 
دائمی و شبانه روزي این صنعت، آن را به مشتري ایده آل و آرمانی صنایع نیروگاهی در جهان تبدیل کرده است. 

آشتیانی افزود: میزان تقاضاي برق توسط این صنعت با مدیریت صحیح می تواند موجب جذب سرمایه هاي جدید در صنایع نیروگاهی کشور و به دنبال آن رونق همه مشاغل و صنایع مرتبط با

 
راه اندازي و نگهداري نیروگاه ها شود. 

وي ظرفیت کل استخراج رمزارز مجاز را 300 مگاوات اعلام کرد و خاطرنشان ساخت: اگر قوانین به درستی براي این صنعت اجرایی نشود، خطر زیرزمینی شدن بیشتر این صنعت وجود خواهد

 
داشت. 

 
مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران ادامه داد: اکنون دو برابر ظرفیت مجاز استخراج رمزارز، فعالیت غیرمجاز وجود دارد که نشان از ناکارآمدي و ضعف قوانین و اجراي نادرست آنها است. 

آشتیانی گفت: وزارت نیرو می تواند با هدف پیشگیري از خروج سرمایه فعالان این صنعت از کشور و نیز زیرزمینی شدن آن، انرژي را با قیمت منطقی در اختیار صنعت استخراج رمزارز قرار دهد

 
تا ضمن انتفاع مناسب سرمایه گذاران، بستر درآمدزایی بسیار مناسبی نیز براي حاکمیت از طریق دریافت مالیات ایجاد شود. 

وي ادامه داد: مردم تمایل دارند به طور قانونی در این صنعت فعالیت داشته باشند بنابراین باید با فراهم کردن زمینه و به خصوص تعیین تعرفه منطقی برق، مردم را تشویق به ورود بیشتر به این

 
صنعت کرد تا منافع آن حاصل کشورمان شود. 

مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران افزود: اکنون آمریکا بزرگ ترین حامی فعالان صنعت استخراج رمزارز جهان است که برق را با کمترین قیمت یعنی حدود 2 سنت در اختیار این صنعت قرار

 
می دهد اما این ظرفیت عظیم در کشورمان به دلیل اعمال سلایق گوناگون بلااستفاده مانده است. 

آشتیانی گفت: در زمان فقدان قانون در خصوص مشروعیت یا ممنوعیت صنعت استخراج، وزارت نیرو در دولت گذشته در بخشنامه اي ورود تجهیزات استخراج رمزارز را غیرمجاز اعلام و با

 
تعیین صدور جریمه هاي سنگین آنها را نقره داغ کرد. 

وي ادامه داد: پس از این اتفاق و به دلیل برخورد سلیقه اي در شهرها و استان هاي مختلف هنوز شاهدیم که برخی از این افراد هنوز موفق به دریافت دستگاه هاي خود پس از پرداخت حقوق
قانونی نشده اند و بسیاري از آنهایی که دستگاه هاي خود را دریافت کرده اند هم به دلیل سنگ اندازي هاي فراوان موفق به راه اندازي مزارع مجاز نشده اند. به طور قطع سرنوشت این قبیل

 
دستگاه ها نیز بازارهاي زیرزمینی و بکارگیري در مزارع غیرمجاز خواهد بود که یکی از مشکلات اصلی وزارت نیرو در روزهاي داغ تابستان بود. 

 
مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران افزود: این صنعت آمادگی دارد کل مشکلات صنعت برق را برطرف کند مشروط بر اینکه حرف هاي فعالان این بخش شنیده شود. 

 
وي در باره امکان استفاده از نیروگاه هاي تجدیدپذیر براي استخراج رمزارز هم گفت: انرژي هاي تجدیدپذیر بسیار عالی هستند اما باید توجیه اقتصادي آن دیده شود. 

 
آشتیانی افزود: صنعت استخراج رمزارز هم براي مشکلات برق کشور و هم بخش گاز طرح دارد و لازم است به این طرح ها توجه شود. 

 
این فعال صنعت استخراج رمز ارز سهم کل صنعت استخراج رمزارز جهان را 12 هزار مگاوات اعلام کرد که سهم ایران از این میزان به طور قانونی و غیر قانونی 5 درصد است. 

 
«امید علوي» نایب رییس این انجمن نیز در این نشست گفت: بیشتر سرمایه گذاران در این حوزه حالا با وضع موجود پشیمان هستند و بسیاري از آنها متضرر شده اند. 

علوي ادامه داد: به راحتی می توان برق اختصاص داده شده به این صنعت را مدیریت کرد اما مشخص نیست چه موانعی وجود دارد که دست همراهی با این صنعت نوپا از سوي دولت دراز نمی

 
شود. 

 
به گزارش فصل اقتصاد، در روزهاي اخیر مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران گفت: تاکنون 220 هزار دستگاه استخراج غیر مجاز رمزارز در کشور کشف شده است. 

«مصطفی رجبی مشهدي» (شنبه- هشتم آبان ماه) در نشستی خبري که در حاشیه بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی صنعت برق ایران برگزار شد، افزود: این میزان رمزارز کشف شده معادل

 
یک نیروگاه یک هزار مگاواتی برق نیاز داشتند. 

وي از تدوین طرحی براي ساماندهی فعالیت رمزارزها خبر داد و خاطرنشان کرد: به دنبال آن هستیم که مراکز مجاز استخراج رمزارزها بتوانند از نیروگاه هاي تجدیدپذیر استفاده کنند تا دچار
محدودیت نشوند.



کازرون 1090 تن عسل تولید می کند

منبع: تابناكشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1400/08/11

 
کازرون 1090 تن عسل تولید می کند 

 
مدیر جهاد کشاورزي شهرستان کازرون گفت: برداشت عسل تابستانه از 430 زنبورستان مستقر در این شهرستان در حال انجام است. 

 
تابناك فارس به نقل از ایانا: حمید رشیدي افزود: این شهرستان با دارا بودن 110 هزار کلنی مدرن و تولید 1090 تن عسل رتبه دوم تولید در استان فارس را به خود اختصاص داده است. 

این مقام مسئول اظهار کرد: عسل تولید شده در کازرون به دلیل تنوع گیاهی، مراتع و دشت هایی با درختان کنار از کیفیت و مرغوبیت بالایی برخوردار است و این پتانسیل براي بیش از 1300

 
نفر در این شهرستان اشتغال زایی ایجاد کرده است. 

رشیدي اضافه کرد: علاوه بر تولید عسل، سالانه 11 هزار و 650 کیلوگرم ژل رویال، موم و بره موم از کلونی ها ي زنبور عسل در شهرستان کازرون تولید می شود که در تولید محصولات آرایشی

 
و بهداشتی و دارو ها استفاده می شود. 

مدیر جهاد کشاورزي شهرستان کازرون با اشاره به اینکه به خاطر نبود واحدهاي بسته بندي و زنجیره تولید قسمت عمده محصول زنبورداران این شهرستان به صورت فله اي به سایر استان ها
صادر و در بازار عرضه می شود، تصریح کرد: جهاد کشاورزي از سرمایه گذاران براي فرآوري و بسته بندي عسل با صدور مجوز و پرداخت تسهیلات حمایت می کند.



کارگاه جدید قالی بافی ندامتگاه تهران بزرگ افتتاح شد

منبع: تابناكشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1400/08/11

 
کارگاه جدید قالی بافی ندامتگاه تهران بزرگ افتتاح شد 

کارگاه جدید قالی بافی در ندامتگاه تهران بزرگ طی مراسمی با حضور مدیرکل زندان هاي استان تهران و رئیس مرکز ملی فرش ایران و کارآفرینان این عرصه افتتاح شد تا گروه دیگري از

 
مددجویان وارد عرصه اشتغال و حرفه آموزي شوند. 

به گزارش «تابناك تهران» به نقل از سازمان زندانها، مدیرکل زندان هاي استان تهران روز سه
شنبه در مراسم افتتاح این کارگاه افزود: هیچ شخصی تمایل به زندانی شدن ندارد ولی گاهی
افرادي بر حسب شرایطی که بروز می کند، مرتکب جرم شده، با حکم قضایی وارد می شوند،
این زمان می تواند تبدیل به فرصت شود تا زندانی حرفه اي یاد بگیرد و بعد از آزادي زندگی

 
سالم در پیش گیرد. 

علی رستمی تأکید کرد: اولین ثمره حضور در کلاس هاي آموزشی یا حرفه آموزي و اشتغال،
نظم پذیري است، مددجویان با کنار گذاشتن سبک زندگی گذشته، صبح زود بیدار می شوند و
بعد از نماز، ورزش و صرف صبحانه بر اساس علاقه خود پا به کلاس ها یا کارگاه هاي مختلف

 
می گذارند. 

وي ادامه داد: دومین نتیجه مهمی که در راستاي برنامه هاي اصلاحی و تربیتی و آموزش
مهارت هاي اساسی زندگی رخ می دهد، فراگیري یک حرفه و شغلی شرافتمندانه است که هم در مدت حبس علاوه بر غنی سازي این ایام، درآمدي کسب کرده و به معیشت خانواده اش کمک

 
می کند و هم بعد از آزادي با دنبال نمودن آن حرفه، به چرخه جرم بازنمی گردد. 

رستمی همچنین گفت: با عدم بازگشت زندانی آزاد شده به چرخه جرم، او به شهروندي عادي تبدیل شده، هزینه هایی نیز از دوش جامعه برداشته می شود، خانواده وي نیز آرامش می یابند و

 
زندگی جدیدي آغاز می کنند. 

مدیر کل زندان هاي استان تهران کرد: همه برنامه هاي سازمان زندان ها بر همین اساس پایه ریزي شده، اما نباید براي جبران کم کاري جامعه و اصلاح و تربیت زندانیان، زندان به عنوان محل

 
نگهداري محکوم، تنها بماند. تمام نهادها موظف به کمک براي بازآموزي اجتماعی مددجویان و حمایت از آنان هستند و ما دست تمام نیکوکاران و کارآفرینان را می فشاریم. 

رئیس مرکز ملی فرش ایران نیز در این مراسم گفت: بزرگترین هدف ما آموزش زندانیان است تا استادکارهاي ماهري تربیت کنیم تا بعد از آزادي در کارگاه هاي فرش کار کنند و به دیگران نیز

 
آموزش دهند. 

فرحناز رافع ادامه داد: زندان هاي استان تهران به عنوان پایلوت شروع و اجراي طرح در نظر گرفته شده، در مراحل بعدي دیگر استان ها تحت پوشش قرار گرفته، هنر بزرگ فرش بافی را بیشتر

 
در زندان ها گسترش خواهیم داد. 

وي گفت: مانند دیگر شاغلان در زندان ها که حقوق دریافت می کنند، براي زندانیان حاضر در طرح جدید قالیبافی نیز حقوق ماهانه در نظر گرفته شده تا هم خود و هم خانواده اش از معیشت

 
مناسب برخوردار باشد. 

 
رافع از کارآفرینان جامعه خواست براي بازگشت سالم زندانیان به جامعه وارد میدان عمل شده، پذیرش اجتماعی و اشتغال زندانی پس از آزادي منوط به برگه هاي عدم سوء پیشینه نشود. 

در مراسم افتتاح کارگاه جدید قالی بافی، زهرا کمانی رییس اداره فرش صمت استان تهران، مسئولان اداره کل، ندامتگاه و برخی کارآفرینان و نیکوکاران حضور داشتند و کارگاه هاي دیگر این

 
مرکز مانند خیاطی، معرق، منبت و مونتاژ گل هاي مصنوعی را مورد بازدید قرار دادند. 

200 نفر از مددجویان در کارگاه جدید قالیبافی ندامتگاه تهران بزرگ از امروز(سه شنبه) کار خود را آغاز کردند تا به گروه مددجویان شاغل این مرکز پیوسته، تا پایان سال، اشتغال هشتاد
درصدي زندانیان استان محقق شود.



چند درصد ایرانیان "نابارور" هستند؟

منبع: ناطقانشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1400/08/11

عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروري ابن سینا گفت: ناباروري از جمله چالش هایی است که طبق آمارهاي کشوري، حدود 20 درصد زوج ها با آن مواجه می شوند.

ناطقان: دکتر افسانه محمدزاده، درباره این موضوع افزود: امروزه به علت تغییر مناسبات اجتماعی و اقتصادي در جامعه و همچنین تحولات فرهنگی شاهد افزایش سن ازدواج و همچنین
افزایش سن فرزندآوري در زوج ها هستیم. اما خانم ها باید به این نکته دقت کنند که سن باروري در خانم ها نامحدود نیست، یعنی یک دوره طلایی باروري و تولیدمثل در زنان وجود دارد که با

 
سپري شدن این دوره، توان باروري کاهش می یابد. 

این فلوشیپ ناباروري با اشاره و سازوکار سیستم تولیدمثل زنان، اضافه کرد: هنگامی که یک نوزاد دختر متولد می شود، حدود 2 میلیون تخمک نابالغ در تخمدان هایش دارد. وقتی دختران به
سن بلوغ می رسند، به دلایل ناشناخته تعداد تخمک ها به 300 هزار تا می رسد. یعنی طی سال ها از بدو تولد تا سن بلوغ، کاهش چشمگیري در ذخیره تخمدان ها رخ می دهد. بنابراین به
طور طبیعی و فیزیولوژیک وقتی دختري به سن بلوغ می رسد، تعداد تخمک هاي محدودي دارد. تخمک سازي در تخمدان ها صورت نمی گیرد، بلکه همان تعداد تخمکی که از قبل و به صورت

 
نابالغ در تخمدان ها بوده، پس از بلوغ دختران باید مسیر رشد و تکامل را طی کند و به مرحله باروري برسد. 

وي افزود: پس از بلوغ، در هر سیکل قاعدگی تعدادي تخمک شروع به رشد می کند. از این تعداد تخمک یا کوهورت فولیکولی که شروع به رشد می کنند، فقط یک تخمک به مرحله بلوغ می
رسد و بقیه آنها رشدشان در این روند متوقف می شود و از بین می روند. بنابراین، سیکل هاي قاعدگی ماهانه نیز به طور طبیعی باعث از بین رفتن تعدادي از تخمک ها می شوند و به تدریج

 
ذخیره تخمدان کم و کمتر می شود. 

دکتر محمدزاده سن 35 سالگی را آغاز افت واضح ذخیره تخمدان دانست و توضیح داد: به طور طبیعی، حوالی 35 تا 38 سالگی تعداد فولیکول هاي خانم ها به طور واضح کاهش می یابد. در
واقع در سنین 35 تا 38 سالگی شاهد مرحله نخست کاهش آشکار ذخیره تخمدان هستیم. افت بعدي در حوالی 40 سالگی رخ می دهد و از 42 تا 43 سالگی این روند کاهش ذخیره تخمدان

 
شتاب بیشتري می گیرد، به طوري که در سنین 45 تا 46 سالگی تعداد تخمک هاي باقیمانده بسیار کم است و همان تعداد محدود نیز کیفیت بسیار پایینی دارند. 

این جراح و متخصص زنان و زایمان، فلوشیپ ناباروري افزود: بر اساس مطالعات انجام شده، احتمال بروز آناپلوئیدي در کروموزوم هاي تخمک خانم هاي 45 ساله بسیار بالا است. این به آن
معناست که در این سنین، با توجه به ناهنجاري هاي کروموزومی تخمک، شانس باروري بسیار کم است و حتی در صورتی که بارداري رخ دهد، دو خطر جدي سقط جنین و یا تولد نوزاد مبتلا

 
به ناهنجاري هاي کروموزومی وجود دارد. 

عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروري ابن سینا با اشاره به تأثیر افزایش سن زنان بر موفقیت درمان هاي ناباروري، گفت: همان طور که گفته شد، افزایش سن با اثر مخرب بر تعداد و کیفیت
تخمک ها همراه است. این امر بر نتایج درمان ناباروري نیز اثرگذار است. باید به این نکته توجه کنیم که براي آي وي اف یا میکرواینجکشن نیز به تخمک هاي باکیفیت نیاز داریم. هرچه تعداد

 
تخمک کمتر و کیفیتش پایین تر باشد، به طبع جنین هاي کمتري به دست می آید و شانس موفقیت سیکل هاي آي وي اف و میکرواینجکشن نیز کمتر می شود. 

 
بهترین سن براي آي وي اف زیر 38 سالگی 

وي ادامه داد: طبق نتایج مطالعات متعدد، بهترین سن خانم ها براي موفقیت آي وي اف زیر 38 سالگی است و هرچه به حوالی سنین 40 تا 42 سالگی نزدیک می شویم، میزان موفقیت سیکل
هاي آي وي اف نیز کاهش می یابد. از حوالی 43 سالگی نیز شانس موفقیت IVF یا ICSI با تخمک خود خانم بسیار کم است، به طوري که در بیشتر موارد ما روش هاي درمان جایگزین،

 
یعنی استفاده از تخمک اهدایی را به ایشان پیشنهاد می کنیم. 

این فلوشیپ ناباروري خاطرنشان کرد: برخی از خانم ها فکر می کنند می توانند تا هر وقت دلشان بخواهد فرزندآوري را به تعویق بیندازند با این تصور که همیشه گزینه آي وي اف در دسترس
است. براي نمونه مراجعان زیادي داریم که مثلاً در سن 30 سالگی ازدواج کرده اند و چندین سال پیشگیري از بارداري داشته اند. در سن 38 سالگی تصمیم گرفته اند بچه دار شوند و پس از
مدتی اقدام ناموفق براي بارداري و درمان هاي متفرقه در سن 40 سالگی به ما مراجعه کرده اند، با این امید که حتماً با آي وي اف نتیجه می گیرند. در حالی که همان طور که گفتم افزایش

 
سن با کاهش تعداد و کیفیت تخمک ها همراه است و این مسئله یکی از عوامل مهم کاهش شانس موفقیت درمان ناباروري است. 

دکتر محمدزاده سبک زندگی را یکی از عوامل مهم در میزان و کیفیت ذخیره تخمدان خانم ها دانست و تصریح کرد: اگرچه روند aging یا تأثیر افزایش سن را نمی توان متوقف کرد، اما
داشتن سبک زندگی سالم می تواند این روند را به تأخیر بیندازد. عواملی همچون تغذیه مناسب و مصرف غذاهاي سالم و طبیعی، ورزش منظم، خواب کافی و مناسب، پرهیز از مصرف سیگار و
دخانیات، داشتن وزن متعادل، کنترل استرس و مصرف نکردن غذاهاي فرآوري شده، فست فودها و شیرینی جات که همه زیر عنوان سبک زندگی سالم قرار می گیرند، به بهبود سلامت عمومی

 
ما کمک می کنند. 

وي خاطرنشان کرد: با ارتقاي سطح سلامت عمومی، سلامت باروري نیز ارتقاي می یابد. در واقع دستگاه تولیدمثل و تخمک ها نیز بخشی از بدن مان اند و هرچه بیشتر به سلامت مان اهمیت
دهیم، تخمک ها که جزو سلول هاي زایاي بدن اند، در موقعیت بهتر و سالم تر قرار می گیرند. در واقع در پیش گرفتن سبک زندگی سالم اگرچه روند کاهش و آسیب تخمک ها را متوقف نمی

 
کند اما باعث می شود این روند دیرتر رخ دهد. 

عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروري ابن سینا یادآور شد: یکی از اهداف اصلی کمپین «ناباروري و فرهنگ عمومی» به صدا در آوردن زنگ خطر بروز ناباروري در زوج هاي جوان است. لازم
است این آگاهی در جامعه، به ویژه خانم ها ایجاد شود که فرصت طلایی باروري شان محدود است. بنابراین، خانم هایی که قصد دارند بچه دار شوند باید برنامه ریزي کنند و اگر قصد دارند بیش



از یک فرزند داشته باشند، فاصله مناسب بین دو بارداري را نیز لحاظ کنند تا با از دست دادن سنین طلایی باروري دچار مشکل ناباروري نشوند. خانم هاي عزیز باید بدانند که ادامه تحصیل یا

 
اشتغال هیچ یک مانع فرزندآوري نیست و بانوان عزیز ما آن قدر توانمندي و مدیریت دارند که بتوانند ابعاد مختلف زندگی را در کنار هم پیش ببرند. 

پژوهشگاه و مرکز درمان ناباروري ابن سینا به مناسبت روز فرهنگ عمومی پویشی با عنوان «ناباروري و فرهنگ عمومی» از 8 تا 14 آبان برگزار کرده است و هدف اصلی آن ارتقاي آگاهی

 
عمومی درباره ناباروري، اصلاح باورهاي نادرست درباره ناباروري و فرهنگ سازي در زمینه مواجهه درست با زوج هاي نابارور است. 

در تقویم این پویش، سه شنبه 11 آبان با شعار «افزایش سن ازدواج و فرزندآوري؛ زنگ خطر بروز ناباروري» نامگذاري شده است. به دلایل مختلف اجتماعی، اقتصادي و فرهنگی متأسفانه سن
ازدواج و فرزندآوري افزایش یافته است و این امر از عوامل خطر بروز ناباروري است.



17 دانش آموز فاقد شناسنامه در قم ثبت نام شدند

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1400/08/11

دادستان عمومی و انقلاب قم گفت: از ابتداي سال جاري تاکنون ثبت نام 17 دانش آموز فاقد شناسنامه در قم با دستور قضایی و به صورت موقت انجام شده است.

 
دادستان عمومی و انقلاب قم گفت: از ابتداي سال جاري تاکنون ثبت نام 17 دانش آموز فاقد شناسنامه در قم با دستور قضایی و به صورت موقت انجام شده است. 

به گزارش ایکنا از قم، به نقل از روابط عمومی دادگستري کل قم، حجت الاسلام حسن غریب
طی سخنانی اظهار کرد: تحصیل حق قانونی کودکان است و هیچ امري نباید باعث محرومیت
آنها از این حق شود؛ از ابتداي سال جاري تاکنون ثبت نام 17 دانش آموز فاقد شناسنامه در

 
قم با دستور قضایی و به صورت موقت انجام شده است. 

وي ادامه داد: بر اساس گزارش ها و بازدید از منازل خانواده هاي تحت پوشش انجمن حمایت
از زندانیان و شعبه سرپرستی، دانش آموزان بازمانده از تحصیل شناسایی و براي بازگشت به
تحصیل آنها پیگیري لازم صورت گرفته است؛ خدمات حمایتی شامل کمک هزینه هاي
تحصیل، تهیه اقلام آموزشی و مشاوره براي پیشگیري از ترك تحصیل و هدایت تحصیلی به

 
آنها ارائه می شود. 

دادستان قم در خصوص حمایت هاي مالی از دانش آموزان تحت پوشش در معرض آسیب
گفت: 650 بسته لوازم التحریر به ارزش تقریبی هر بسته پنج میلیون ریال در بین محصلان

 
خانواده هاي زندانیان با مشارکت موسسه هاي خیریه و انجمن حمایت از زندانیان توزیع شد. 

وي ادامه داد: همچنین هزینه تحصیلی دانش آموزان زندانیان بالاي یک سال حبس و سایر هزینه هاي تحصیلی 83 دانش آموز ممتاز زندانیان بالاي پنج سال حبس نیز تامین، و تهیه تبلت و

 
ابزارهاي آموزش مجازي براي دانش آموزان نیازمند تحت پوشش هم پیگیري شده است. 

غریب با قدردانی از خیرانی که براي اعتلاي آموزش، فرهنگ جامعه و کاهش آسیب هاي اجتماعی و روانی خانواده ها تلاش می کنند، تصریح کرد: تلاش مسئولان امر بر این بوده که خانواده
هاي تحت پوشش انجمن حمایت از زندانیان و خانواده هاي بی سرپرست و بد سرپرست داراي پرونده در شعبه سرپرستی، از خدمات معیشتی، درمانی، کمک به تامین اشتغال، خدمات مشاوره

 
اي، مددکاري، دوره هاي آموزشی و فرهنگی برخوردار باشند. 

انتهاي پیام



اجراي طرح هاي گلخانه اي موجب اشتغالزایی براي جوانان است

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1400/08/11

امام جمعه خورموج با اشاره به فواید اجراي طرح هاي گلخانه اي گفت: افزایش تقاضاي اجراي طرح هاي گلخانه اي موجب ایجاد اشتغال جوانان و صرفه جویی در مصرف آب و جهش
تولید محصولات کشاورزي می شود.

امام جمعه خورموج با اشاره به فواید اجراي طرح هاي گلخانه اي گفت: افزایش تقاضاي اجراي طرح هاي گلخانه اي موجب ایجاد اشتغال جوانان و صرفه جویی در مصرف آب و جهش

 
تولید محصولات کشاورزي می شود. 

به گزارش ایکنا از بوشهر، حجت الاسلام علی زاهددوست امام جمعه خرموج عصر روز گذشته
10 آبان ماه در بازدید از گلخانه هاي کشاورزي کاکی گفت: مسئولان باید توجه ویژه اي به

 
مسائل و مشکلات کشاورزان داشته باشند و براي رفع آن تلاش کنند. 

وي خواستار توجه جدي مسئولان به رفع موانع تولید و حمایت از کشاورزان شد و اضافه کرد:
اجراي طرح هاي اقتصاد مقاومتی در بخش کاکی باید به صورت ویژه دنبال و حمایت شود چرا
که افزایش تقاضاي اجراي طرح هاي گلخانه اي موجب ایجاد اشتغال جوانان و صرفه جویی در

 
مصرف آب و جهش تولید محصولات کشاورزي می شود. 

زاهددوست افزود: از گلایه هاي کشاورزان می توان به تکرار دفعات متضرر شدن به دلیل هزینه
بر بودن مرحله کاشت و داشت محصول و همچنین هزینه بالاي تعرفه برق مصرفی گلخانه ها و
عدم پشتیبانی دولت در مرحله برداشت اشاره کرد. از این رو براي حمایت از تولید و توجه به

 
تأکیدات مقام معظم رهبري در آغازین روزهاي سال جدید در این زمینه، باید نسبت به تجدید نظر در تعرفه برق مصرفی گلخانه ها، برنامه ریزي جدي صورت گیرد. 

امام جمعه خورموج ضمن تأکید بر لزوم صادرات محصولات کشاورزي این منطقه بیان کرد: بنده به نوبه خود خواستار توجه و تلاش مسئولان براي صادرات و همچنین خرید تضمینی محصولات

 
کشاورزي به ویژه گوجه فرنگی هستم و تقاضا دارم مساعدت هاي لازم با کشاورزان دشتی صورت بگیرد تا بتوانند سطح زیر کشت گلخانه اي خود را وسعت بخشند. 

انتهاي پیام



تشکیل فدراسیون گردشگري در اتاق بازرگانی ایران

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1400/08/11

رئیس کمیسیون گردشگري و کسب وکارهاي وابسته اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزي اتاق ایران گفت: در آینده اي نزدیک در اتاق بازرگانی ایران فدراسیون گردشگري با حضور
انجمن ها و تشکل ها تشکیل می شود و با ارائه راهکارهاي اساسی براي دستیابی به شرایط مطلوب این صنعت اقدام کنیم.

رئیس کمیسیون گردشگري و کسب وکارهاي وابسته اتاق بازرگانی صنایع، معادن و
کشاورزي اتاق ایران گفت: در آینده اي نزدیک در اتاق بازرگانی ایران فدراسیون
گردشگري با حضور انجمن ها و تشکل ها تشکیل می شود و با ارائه راهکارهاي اساسی

 
براي دستیابی به شرایط مطلوب این صنعت اقدام کنیم. 

به گزارش خبرآنلاین از اصفهان، علی اکبر عبدالملکی، در حاشیه سفر به اصفهان اظهار
کرد: در آینده اي نزدیک در اتاق بازرگانی ایران فدراسیون گردشگري با حضور انجمن ها
و تشکل ها تشکیل می شود و با ارائه راهکارهاي اساسی براي دستیابی به شرایط مطلوب

 
این صنعت اقدام کنیم. 

وي افزود: اتاق بازرگانی ایران به عنوان پارلمان بخش خصوصی مکانی براي تجمیع
ظرفیت ها و کسب وکارهاي بخش خصوصی است و می تواند با پیشبرد سیاست هاي

 
همسوي دولت در شکل گیرiي بازوي اجرایی توانمند حوزه گردشگري موثر عمل کند. 

رئیس کمیسیون گردشگري و کسب وکارهاي وابسته اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزي اتاق ایران با اشاره به اهم اقدامات و برنامه هاي در دست انجام کمیسیون گردشگري اتاق بازرگانی
گفت: ایجاد مرکز مشاوره توسعه کسب و کارهاي گردشگري یکی از اقدامات این حوزه به منظور تجمیع ایده ها، ظرفیت هاي سرمایه گذاري، پیشنهادات، انتقادات و در نهایت ارائه مشاوره است.
این بخش که با چشم انداز شکل گیري بانک ایده هاي گردشگري شکل خواهد گرفت؛ مرکزي به منظور شکوفا شدن ظرفیت ها و استعدادهاي بخش خصوصی و در نهایت کارآفرینی گردشگري

 
خواهد شد. 

وي به موضوع الحاق واژه گردشگري به نام اتاق بازرگانی و گرفتن سکوي ویژه براي صنعت گردشگري را مطرح کرد و گفت: در تلاش هستیم تا با اصلاح قوانین و امکان ورود عنوان گردشگري
به اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي ایران، سبب تصمیم سازي موثر با ورود فعالین گردشگري به جمع هیات نمایندگان اتاق شویم که هر 4 سال یک بار بدون حضور نمایندگان صنعت

 
گردشگري کشور از میان بخش هایی از جمله بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي انتخاب می شوند. 
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تأکید بر اشتغال پایدار خانواده هاي معظم شهدا و ایثارگران

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1400/08/11

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران امروز سه شنبه در چهارمین دیدار ویدئوکنفرانسی خود با ایثارگران استان سیستان و بلوچستان دیدار و گفتگو کرد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما؛ به نقل از «ایثار»، دکتر سید امیرحسین قاضی زاده
هاشمی در این نشست پس از شنیدن مسائل و درخواست هاي ایثارگران، به ارائه دستور
و نکات لازم به منظور حل مشکل این عزیزان در موضوعاتی، چون تأمین مسکن،

 
معیشت و اشتغال پرداخت. 

معاون رئیس جمهور در این جلسه ضمن تأکید بر اهمیت ایجاد اشتغال پایدار براي
خانواده هاي معظم شهدا و ایثارگران و همچنین توجه بیش از پیش به موضوع درمان،

 
دستور هاي لازم را در این زمینه ها صادر کرد. 

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران ارتباط تصویري به صورت ویدئوکنفرانس را با
ایثارگران در استان هاي مختلف بسیار مثبت و اثربخش توصیف کرد و گفت: با توجه به
شیوع بیماري کرونا امکان دیدار هاي حضوري محدودتر شده است و به همین دلیل می

 
توان از روش ویدئوکنفرانس براي ارتباط با ایثارگران به خوبی استفاده کرد. 

قاضی زاده هاشمی ادامه داد: فارغ از کمک هایی که می تواند از سوي بنیاد شهید و امور
ایثارگران به این عزیزان انجام شود، مسائل و مشکلات ایثارگران باید به صورت اساسی و

 
پایه اي حل شود. 

عبدالرضا عباسپور معاون بهداشت و درمان بنیاد شهید و امور ایثارگران و محمود پاکدل معاون تعاون و امور اجتماعی بنیاد شهید و امور ایثارگران در این دیدار ویدئوکنفرانسی به بیان نکاتی در

 
زمینه مشکلات ایثارگران استان سیستان و بلوچستان پرداختند. 

 
منصور جاویدفر سرپرست بنیاد شهید و امور ایثارگران استان سیستان و بلوچستان نیز در این دیدار ویدئوکنفرانسی ضمن معرفی ایثارگران حاضر در جلسه به بیان نکاتی در مورد آنان پرداخت. 
«علی تیموري بهرام آبادي»، «آرزو امید»، «زینب خدري»، «مجید صباغی»، «مرضیه مرادقلی»، «فاطمه سرگزي»، «حسینعلی مختاري»، «خدانظر هرمکزایی»، «روزآتون آذربو»، «ساحره محرم

زاده»، «مجید سنگبري» و «امیرحسین شهریاري شاد» ایثارگران حاضر در این دیدار بودند.



خواستار تحول جدي در درس آمادگی دفاعی هستیم

منبع: رکناشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1400/08/11

رکنا: سرهنگ سرباز با اشاره به اهمیت درس آمادگی دفاعی گفت: ضمن ایجاد فضاي مناسب خواستار تحول عظیم در نگاه به درس مهم آمادگی دفاعی در بین دبیران و دانش آموزان
در بخش عملی هستیم.

به گزارش خبرگزاري رکنا قزوین، سرهنگ محمد سرباز مسئول سازمان بسیج دانش
آموزي سپاه صاحب الامر(عج) استان قزوین، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 36 هزار
شهید دانش آموز کشور و 388 شهید دانش آموز استان قزوین، طی جلسه اي که با
حضور سردار آتانی فرمانده سپاه صاحب الامر(عج) استان قزوین بهمراه فرماندهان حوزه
هاي بسیج دانش آموزي استان به بیان گزارشات صورت گرفته در آن سازمان پرداخته و
بیان کرد: سازمان بسیج دانش آموزي در طی یکسال، طی 4 دفعه از حوزه هاي 19 گانه
سازمان در سطح استان بازدید بعمل آورده و نظارت هاي میدانی صورت گرفته است که

 
این فرآیند موجب ارتباط نزدیک و دوستانه با حوزه هاي یاد شده بوده است. 

 
  

وي اظهارداشت: سازمان بسیج دانش آموزي ضمن دیدار با رؤساي مناطق آموزش و

 
پرورش و جلب حمایت هاي آنان، از نزدیک شاهد برنامه هاي صورت گرفته آن سازمان بوده است. 

سرهنگ سرباز در ادامه افزود: جلسات تبیینی طرح شهید بهنام محمدي از جمله طرح هاي بلند مدت سازمان بسیج دانش آموزي بشمار می آید که همراه با مربیان این طرح در سطح حوزه
هاي مقاومت و بازدید میدانی از این جلسات صورت گرفته و در سطح استان 165 مربی در 55 مدرسه در طرح شهید محمدي فعالیت نموده اند و این طرح حلقه واسطی بین مسجد و مدرسه و

 
خانواده بوده که هدفش یاري مادران در تربیت نسل انقلابی جهت ایجاد نسل متدین و حزب اللهی براي مدیریت آینده کشور خواهد بود. 

وي خاطرنشان کرد: برگزاري دبیرخانه استانی طرح شهید بهنام محمدي از دیگر برنامه هاي سازمان بسیج دانش آموزي بوده که بطور مستمر در داخل سازمان پیگیري شده و با سرشبکه هاي

 
طرح شهید محمدي که شامل دو بخش خواهران و برادران بوده در کنار معاونت تعلیم و تربیت با همراهی فرماندهان حوزه ها انجام می گیرد. 

مسئول سازمان بسیج دانش آموزي سپاه صاحب الامر(عج) استان برنامه هاي گام به گام 8 ماهه و پویش ها و چالش هاي مجازي گفت: در طول سال با کسب رتبه هاي مختلف افتخارات
متعددي براي استان قزوین بعمل آمده و برگزاري دوره هاي مجازي یاوران ولایت استانی و کشوري با بیش از 200 فرمانده واحد پیشگام از انتهاي شهریورماه سال جاري تا بحال، طی دورهاي

 
یکروزه یاوران ولایت درسطح حوزه هاي مقاومت در حال برگزاري است. 

وي در ادامه بیان کرد: سه تن از دانش آموزان فرمانده واحد در این دوره ها حائز رتبه هاي برتر شده اند که در جلسه اخیر اختتامیه یاوران ولایت که بصورت ویدئو کنفرانسی در سطح کشور

 
برگزار شد از آن عزیزان تجلیل بعمل آمد. 

سرهنگ سرباز تصریح کرد: بررسی وضعیت تشکیل حلقه هاي مجازي و حضوري صالحین که شامل 72 حلقه مجازي و 15 حلقه حضوري در سطح استان در حال برگزاري است، از دیگر

 
اقدامات صورت گرفته برگزاري جلسات مستمر با مجامع مشاوره اي علوي- فاطمی که علوي شامل برداران و فاطمی شامل خواهران بوده است. 

 
  

وي با اشاره به فعالیت هیأت هاي اندیشه ورز سازمان بسیج دانش آموزي در سطح استان گفت: طی انتخاباتی که هر دو سال یکبار برگزار می شود افراد انتخاب شده و طی برگزاري جلسات
مستمر فرماندهان حوزه ها با مسئول سازمان بسیج دانش آموزي استان همراه با مسئولین استانی مرتبط با حوزه فضاي آموزش و پرورش داشته ایم که در قالب مطالبه گري و حلقه هاي مشاوره
اي براي سازمان بسیج دانش آموزي فعالیت نموده که از آن جمله می توان به حضور در برنامه زنده گام تمدن ساز که از شبکه استانی پخش شد هویت بخشی به دانش آموزان بسیجی از جمله

 
مأموریت هاي سازمان بسیج دانش آموزي بوده است. 

سرهنگ سرباز افزود: کسب رتبه در چهاردهمین دوره لیگ علمی پایا بعنوان یکی دیگر از برندهاي این سازمان مطرح شده و در طی دو سال از چهار تیم دو مدال آور در استان قزوین داشته که
افتخار بزرگی براي استان می باشد و امسال نیز دو تیم از دانش آموزان استان در این لیگ مدال نقره و دو تیم دیگر مدال برنز کسب نموده اند که دو تیم در رشته کارآفرینی و یک تیم در رشته

 
ریاضیات و تیم دیگر در رشته انسانی بوده اند. 

وي در بحث شناسایی و دسته بندي نخبگان دانش آموز در محورهاي مختلف علمی، قرآنی، ورزشی و فرهنگی گفت: سعی بر این است در برنامه هاي گوناگون از حضور این دانش آموزان بهره

 
مند شده و ضمن هویت بخشی از آنان تقدیر بعمل آید زیرا که این دانش آموزان بسیجی الگوي مناسبی براي دیگر هم سالان خود خواهند بود. 



مسئول سازمان بسیج دانش آموزي سپاه صاحب الامر(عج) استان افزود: از ابتداي سال پویشهاي ویژه انتخابات صورت گرفت که شامل پویش رأي اولی ها با حضور 7 هزار دانش آموز در پخش
زنده بصورت آنلاین و 65 هزار نفر بصورت آفلاین برگزار شد، پویش دیگري با عنوان ما منتظر انتخاباتیم با 400 نفر در پخش زنده و 7 الی 29 هزار بازدید در فضاي مجازي صورت گرفته، پویش

 
دیار رجایی با هزار اکانت شرکت کننده و پویش مشق حضور با 200 شرکت کننده صورت گرفت که از آثار ارسالی تجلیل شد که جزء ویژه برنامه هاي سازمان بسیج دانش آموزي بوده است. 

وي اظهار داشت: برگزاري نشست هاي بصیرتی طرح لبیک با بیش از 500 نشست حضوري و مجازي در قالب وبینار و همچنین پویش تواصی به حق در سطح استان برگزار شد و همچنین راه
اندازي گردان هاي سایبري خواهران و برادران بسیج دانش آموزي بهمرا 30 گروهان تشکیل شد که هم اینک با 200 دسته سایبري در سطح واحدهاي مقاومت یکی از تشکیلات سایبري بزرگ

 
استان محسوب شده و با همکاري سازمان قرارگاه فضاي مجازي سپاه استان صورت گرفته است. 

سرهنگ سرباز تاکید کرد: راه اندازي کانال شاد بسیج دانش آموزي و فرهنگیان استان که حدود 16 هزار فرد فعال در این کانال وجود دارند و بازدیدها نشانگر فعالیت هاي صورت گرفته در این

 
کانال می باشد. 

مسئول سازمان بسیج دانش آموزي سپاه صاحب الامر(عج) استان قزوین بیان کرد: از ابتداي سال تا به الان بیش از 100 مصاحبه خبري از فرماندهان حوزه ها گرفته تا مسئولان سازمان بسیج
دانش آموزي در سطح استان منتشر شده و همچنین برگزاري نشست هاي خبري بمناسبت هاي گوناگون همانند هفته دفاع مقدس، هفته بسیج دانش آموزي از دیگر اقدامات صورت گرفته بوده
و بواسطه شیوع بیماري کرونا طراحی جلسات هماهنگی ویدئو کنفرانسی با فرماندهان حوزه ها بطور مستمر در حال انجام بوده و برنامه هاي متنوع در سازمان مذکور در این جلسات صورت می

 
گیرد. 

وي در ادامه افزود: صدور بیانیه ها بمناسبت هاي مختلف و سلسله نشست هاي هماهنگی شوراي بسیج دانش آموزي با سازمان آموزش و پرورش با هدف تشکیل کمیته هاي هماهنگی در حوزه
هاي مقاومت در سطح استان صورت گرفته و همچنین برگزاري یادواره هاي شهدا از دیگر برنامه هاي مستمر سازمان بوده که در ایام خاصی از سال همچون هفته بسیج دانش آموزي اجرایی

 
شده است. 

سرهنگ سرباز با اشاره به اهمیت درس آمادگی دفاعی افزود: این امر یکی دیگر از ظرفیت هاي بزرگ بسیج دانش آموزي در سطح استان بوده که ضمن ایجاد فضاي مناسب خواستار تحول

 
عظیم در نگاه به آن درس مهم در بین دبیران و دانش آموزان در بخش عملی هستیم. 

مسئول سازمان بسیج دانش آموزي سپاه صاحب الامر(عج) استان قزوین در پایان خاطرنشان کرد: اردوهاي جهادي و طرح هجرت بسیج دانش آموزي و اقدامات خداپسندانه در قالب رزمایش
کمک هاي مومنانه و بسته هاي معیشتی با کسب رتبه چهارم در سطح کشور و همچنین ایجاد کارگاه هاي تولید ماسک، نذرهاي هوشمند با توزیع گوشی و تبلت، توزیع بیش از 13 هزار و

پانصد بسته لوازم التحریر و کیف و کفش در بین گروه هاي هدف این سازمان از ابتداي شیوع بیماري کرونا از دیگر اقداماتی است که ذیل آن سازمان به ایفاي نقش پرداخته است.



کسب رتبه برتر سازمان بسیج سازندگی در جشنواره «مالک اشتر» ستاد کل نیرو هاي مسلح

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1400/08/11

به گزارش گروه اجتماعی دفاع پرس، پس از برگزاري مجمع سالیانه جشنواره مالک اشتر،
سازمان بسیج سازندگی از سوي ریاست محترم ستاد کل نیرو هاي مسلح سردار سرلشکر
پاسدار محمد باقري در راستاي عملکرد سازنده و موفق در حوزه رده سازمانی مورد

 
تشویق و تقدیر قرار گرفت. 

سازمان بسیج سازندگی کشور به عنوان نماینده 42 هزار گروه جهادي و مجموعه مردمی
سپاه پاسدران انقلاب اسلامی توانست رتبه برتر جشنواره مالک اشتر را پس از ارزیابی

 
اشراف عملکرد فرماندهی معظم کل قوا کسب کند. 

از جمله دلایل برتري این سازمان می توان به عملکرد و اقدامات موفق در بخش هاي

 
ذیل اشاره داشت: 

 
الف) بخش اول: اهم فعالیت هاي گروه هاي جهادي (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
ب) بخش دوم: اهم خدمات ارائه شده نهضت کمک مومنانه در سطح کشور (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
ج) بخش سوم: اهم فعالیت هاي فنی و محرومیت زدایی (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
د) بخش چهارم: اهم فعالیت هاي صندوق هاي قرض الحسنه اشتغالزاي مردم یار (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
بخش اول: اهم فعالیت هاي گروه هاي جهادي (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
ثبت گروه هاي جهادي سراسر کشور در سایت اطلس جهادي به تعداد 23 هزار و 923 گروه. 

 
آموزش گروه هاي جهادي در خدمت رسانی و محرومیت زدایی به تعداد شش هزار و 880 نفر. 

 
انجام اردو هاي جهادي به تعداد یک میلیون و 664 هزار و 714 نفر در هر روز. 

 
گروه هاي تخصصی ایجاد شده بین جهادیان سراسر کشور به تعداد چهار هزار و 411 نفر. 

 
ایجاد قرارگاه هاي جهادي در استان ها و حل مسائل محرومیت زدایی و خدمات رسانی به تعداد 104 قرارگاه. 

 
بخش دوم: اهم خدمات ارائه شده نهضت کمک مومنانه در سطح کشور (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
بسته معیشتی (17میلیون و 895 هزار و 877 بسته) 

 
قربانی (114 هزار و 542 راس) 

 
کفش و لباس (601 هزار و 527 دست) 

 
اقلام مصرفی دیگر (371 هزار و 850 عدد) 

 
بسته بهداشتی (16میلیون و 286هزار و 364 بسته) 

 
جهیزیه (49 هزار و 943 سري) 

 
مسکن (15 هزار و 185 دستگاه) 



 
لوازم التحریر (یک میلیون و 250 هزار و 817 عدد) 

 
تبلت (55 هزار و 563 دستگاه) 

 
آموزش (هفت میلیون و 967 هزار و 421 نفر/ساعت) 

 
آزاد سازي زندانیان (شش هزار و 730 نفر) 

 
اشتغال زایی و تثبیت شغل (46 هزار و 963 نفر) 

 
بخش سوم: اهم فعالیت هاي فنی و محرومیت زدایی (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
آب و خاك کشاورزي (هفت هزار و 200 متر) 

 
آب رسانی شرب (شبکه و سیار) (چهار هزار و 350 متر) 

 
مسکن محرومین (62 هزار و 778 دستگاه) 

 
راه و پل مواصلاتی (دو هزار و 422 متر مربع) 

 
مراکز درمانی و بهداشتی (سه هزار و 355 مرکز) 

 
کارگاه اشتغال (هزار و 179 عدد) 

 
برق رسانی (دو هزار و 17) 

 
مدارس (25 هزار و 411 عدد) 

 
مساجد (19 هزار و 347 عدد) 

 
سایر (کتابخانه، ورزشی و غیره) (67 هزار و 416) 

 
بخش چهارم: اهم فعالیت هاي صندوق هاي قرض الحسنه اشتغالزاي مردم یار (در سال هاي 1399 و 1400) 

 
تعداد صندوق (26 هزار و 78 عدد) 

 
تعداد کل اعضاء (یک میلیون و 181هزار و 143 نفر) 

 
تعداد وام (274هزار و 218 عدد) 

 
شغل پایدار (164هزار و 291) 

 
جذب منابع خیرین (میلیارد تومان) (48) 

 
تعداد تعاونی تشکیل شده (980 عدد) 

 
تعداد بازارچه فروش (هفت هزار و 284 عدد) 

انتهاي پیام/ 118



حمایت از کسب و کارهاي خانگی جز برنامه هاي شهرداري است/ بازارچه هاي شهري برپا می شوند

منبع: ایسناشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1400/08/11

بازارچه دستاوردهاي زنان کارآفرین و سرپرست خانوار تهران از 9 لغایت 17 آبان ماه در بوستان لاله منطقه 6 تهران برپا شده است و محمد امین توکلی زاده، معاون امور اجتماعی و
فرهنگی شهرداري تهران، ظهر امروز براي بازدید و پیگیري مسائل این کارآفرینان در محل برگزاري بازارچه حضور داشت.

به گزارش ایسنا، ثریا فاروقی، مدیر روابط عمومی اداره کل امور زنان و خانواده در
خصوص برگزاري این بازارچه گفت: هدف از برگزاري بازارچه، برنامه ریزي و ایجاد
هماهنگی با واحدهاي مرتبط به منظور برپایی نمایشگاه ها و بازارچه هاي محصولات

 
زنان کارآفرین در راستاي حمایت از آن ها است. 

وي افزود: این بازارچه با همکاري شهرداري منطقه 6 و سازمان ساماندهی صنایع و
مشاغل شهري از 9 لغایت 17 آبان ماه، از ساعت 11 الی 20 در بوستان لاله در حال

 
برگزاري است. 

در این بازارچه 50 غرفه کارآفرینی با حضور 82 بانوي کارآفرین، مستقر هستند که از

 
تمام مناطق بیست و دوگانه شهر تهران در این بازارچه نمایندگانی حضور دارد. 

از اقدامات جانبی در این بازارچه، حضور اتوبوس سیار زندگی، جهت واکسیناسیون
عمومی شهروندان است. غرفه ي کودك با محوریت آموزش مهارت هاي شهروندي و

 
غرفه نوشت افزار ایرانی از دیگر غرفه هاي جانبی این بازارچه است که شهروندان می توانند از امکانات ارائه شده بهره مند شوند. 

توکلی زاده، معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهرداري در حاشیه این بازدید در خصوص وضعیت کارآفرینان و کسب و کارهاي خانگی گفت: بیماري کرونا در دو سال گذشته لطمه ي جدي به

 
بدنه ي اشتغال هاي خانگی زده است. به خصوص اقشار سرپرست خانوار که محوریت منبع درآمد آن ها از طریق همین کسب و کارهاي کوچک است. 

وي افزود: کسب و کارهاي کوچک در دو سال گذشته، عمده بازار عرضه و فروش خود را از دست داده اند. شهرداري وظیفه حمایت از این کسب و کارهاي را بر خود ملزوم دانسته تا از تعطیلی

 
قطعی این کسب و کارها جلوگیري کند. 

توکلی زاده ادامه داد: برنامه ي ما این است در شرایط فعلی که به دلیل واکسیناسیون عمومی، بستر براي فعالیت این کسب و کارها فراهم تر است با رعایت پروتکل هاي بهداشتی، اشتغال هایی

 
که هنوز تعطیل نشده اند و فعالیت دارند را با مدیریت نهادهاي مرتبط در بازارچه هاي شهري مستقر کنیم تا بتوانند محصولات خود را عرضه کنند. 

وي در ادامه گفت: البته برنامه ي دیگر ما، عرضه محصولات در بازارچه هاي مجازي به طور دائمی براي کارآفرینان است که احیانا اگر شرایط کرونایی ادامه دار بود و محدودیت در برگزاري

 
بازارچه وجود داشت، این کسب و کارها، کمتر دغدغه فروش محصولات خود را داشته باشند. 

معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهردار تهران افزود: در حال حاضر نیز امکان عرضه محصولات در فضاي مجازي براي کارآفرینان فراهم شده است؛ اما نیاز به به تبلیغ دارد که جمعیت بیشتري

 
متوجه این محصولات شوند تا فروش کالاهاي کسب و کارهاي کوچک، رونق بیشتري را داشته باشند. 

وي گفت: در خلال بازدید با مسئولین این بازارچه هماهنگی هایی صورت گرفت تا با همکاري نهادهاي هدف براي رونق و کسب مجوزهاي این مشاغل، شرایط براي کارآفرینان تسهیل شود تا

 
بتوانیم وضعیت کارآفرینان و مشاغل خانگی را بیش از پیش مساعد کنیم. 

یکی از دغدغه هاي شهرداري تهران، تامین معیشت پایدار زنان سرپرست خانوار است. براي این مسئله چندین راهکار مدنظر است که از این طریق حمایت هاي مورد نیاز کارآفرینان صورت

 
گیرد. بخشی از این حمایت شامل آموزش مهارت است و بخش دیگر این بسته ي حمایتی، کمک به اشتغال آن ها است که همه ي این ها در مرکز توانمند سازي کوثر صورت می گیرد. 

 
بخش مهم این چرخه ي حمایتی، تامین بازار فروش است که با برپایی بازارچه هاي دائمی و فصلی این مسئله را براي کارآفرینان، حل خواهد شد. 

زهرا بهروز آذر، مدیر کل امور بانوان شهرداري تهران، درباره نحوه فعالیت هاي بازارچه هاي شهري گفت: بازارچه بوستان لاله، یکی از بازارچه هاي فصلی ماست که بعد از دو سال براي اولین بار

 
در حال برگزاري است و با هماهنگی هاي صورت گرفته با استانداري و سازمان زیباسازي شهر تهران، قصد داریم مداوم در تمامی بوستان هاي تهران این شرایط را فراهم کنیم. 

وي اشاره کرد: یکی از رویدادهاي مهم در پیش روي ما، برگزاري نمایشگاه بزرگ زنان و تولید ملی است. با برنامه ریزي هاي صورت گرفته، اواخر آبان ماه، نمایشگاه زنان و تولید ملی با حضور
کارآفرینان و زنان سرپرست خانوار صاحب کسب و کارهاي کوچک، همراه با شرکت هاي تولیدي که بدنه ي نیروي کار خود را زنان سرپرست خانوار تشکیل می دهند در بوستان گفتگو برگزار

 
کنیم. 



بنا بر اعلام روابط عمومی معاونت فرهنگی شهرداري تهران، در این نمایشگاه شهروندان می توانند بخشی از نیازهاي خود را با قیمت مناسب تر از تولیدکنندگان بدون دخالت واسطه، تهیه کنند.

انتهاي پیام



نقش پارك هاي فناوري در توسعه فناوري و نوآوري به رسمیت شناخته شود

منبع: دانشجوشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1400/08/11

به گزارش گروه دانشگاه خبرگزاري دانشجو، مجید دهبیدي پور رئیس پارك علم و فناوري دانشگاه صنعتی شریف در نشست رؤساي پارك هاي علم و فناوري کشور، با بیان اینکه امروز
11 آبان ماه دانشگاه شریف 56 ساله شد، افزود: در 20 سال اخیر این دانشگاه در حوزه کارآفرینی اقداماتی را اجرایی کرده است که از آن جمله ایجاد ...

به گزارش گروه دانشگاه خبرگزاري دانشجو، مجید دهبیدي پور رئیس پارك علم و
فناوري دانشگاه صنعتی شریف در نشست رؤساي پارك هاي علم و فناوري کشور، با بیان
اینکه امروز 11 آبان ماه دانشگاه شریف 56 ساله شد، افزود: در 20 سال اخیر این
دانشگاه در حوزه کارآفرینی اقداماتی را اجرایی کرده است که از آن جمله ایجاد زیست

 
بوم ناحیه شریف است. 

وي 500 استارت آپ و شرکت دانش بنیان، 16 شتابدهنده، هشت سرمایه گذار
خطرپذیر، سه فضاي کاري اشتراکی، پنج مجتمع فناوري، 10 مرکز نوآوري، دو هاب

 
نوآوري و 10 تامین کننده خدمات را از بازیگران اصلی این ناحیه نوآوري نام برد. 

دهبیدي پور با تاکید بر اینکه در این ناحیه سه هزار نفر مشغول شدند که در کنار آن ها
47 هزار نفر از شهروندان در این منطقه زندگی می کنند، اظهار کرد: از سال 1379 با
راه اندازي مرکز کارآفرینی در این دانشگاه، تاکنون اتفاقات مختلفی در این حوزه شکل

 
گرفته است. 

رییس پارك علم و فناوري دانشگاه صنعتی شریف راه اندازي مرکز رشد این دانشگاه را مربوط به سال 1384 دانست و یادآور شد: ماموریت اصلی این مرکز فرهنگ سازي و توانمندي سازي است

 
و "تلوبیون" یکی از خروجی هاي این مرکز است. 

وي ایجاد صندوق پژوهش و فناوري در سال 1388، مجتمع خدمات فناوري را در سال 1392، شتابدهنده شریف را در سال 1393، مدرسه اشتغال شریف را در سال 1394، پارك علم و فناوري

 
را در سال 1395، ناخیه نوآوري شریف را در سال 1397 و برج فناوري این دانشگاه را مربوط به سال 1400 دانست. 

دهبیدي پور، ادامه داد: توصیه من براي پارك ها در زمینه راه اندازي صندوق هاي پژوهش و فناوري این است که در ایجاد این صندوق ها تعداد سهامداران حداقلی باشد و از تعدد سهامداران

 
پرهیز شود. 

وي با اشاره به اولین تجربه این مرکز در زمینه احیاي فضا هاي فرسود، یادآور شد: 62 واحد خدمات فناوري، 14 مرکز، 46 دفتر کاري و دو آزمایشگاه در این فضا ها ایجاد شده و با این اقدام

 
براي 540 نفر اشتغال ایجاد شده است. 

وي اضافه کرد: فضاي بلااستفاده اي در اطراف دانشگاه شریف وجود داشت که با راه اندازي هاب نوآوري، در حال حاضر میزبان 6 شتابدهنده، دو استارت آپ استودیو، سه مرکز نوآوري، یک

 
صندوق پژوهش و فناوري و 52 شرکت است. 

 
به گفته وي ایرانسل، درسا دارو، سیناژن از جمله مراکزي هستند که مراکز نوآوري خود را در این منطقه مستقر کردند. 

 
دهبیدي پور برج فناوري طرشت این دانشگاه را با مساحت 25 هزار متر از دیگر مراکز توسعه نوآوري نام برد که در حال حاضر 100 شرکت در آن مستقر شده اند. 

رییس پارك علم و فناوري دانشگاه صنعتی شریف با اشاره به مدل عملکرد پارك هاي دانشگاهی، گفت: یک پارك دانشگاهی ابزار ها و زیر ساخت هایی را در اختیار دارد که با این ابزار ها و

 
حمایت هاي قانونی که در اختیار دارد، اقدامات مختلفی را اجرایی می کند. 

وي "ارتقاي جایگاه پارك در نظام تصمیم گیري و اجرایی دانشگاه"، "استقلال حداکثري در فرآیند هاي مالی و معاملاتی"، "به رسمیت شناختن نقش پارك به عنوان متولی توسعه نوآوري و
فناوري در دانشگاه"، "بازطراحی شاخص ها و ملاك هاي جذب و توسعه نیروي انسانی پارك ها"، "جلوگیري از ادغام ردیف بودجه پارك ها در سازمان مادر" و "کمک به توسعه زیر ساخت

هاي فیزیکی" را 6 پیشنهاد براي اثرگذاري بیشتر پارك ها عنوان کرد.



کارگاه جدید قالی بافی ندامتگاه تهران بزرگ افتتاح شد

منبع: ایرناشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1400/08/11

تهران - ایرنا - کارگاه جدید قالی بافی در ندامتگاه تهران بزرگ طی مراسمی با حضور مدیرکل زندان هاي استان تهران و رئیس مرکز ملی فرش ایران و کارآفرینان این عرصه افتتاح شد
تا گروه دیگري از مددجویان وارد عرصه اشتغال و حرفه آموزي شوند.

تهران - ایرنا - کارگاه جدید قالی بافی در ندامتگاه تهران بزرگ طی مراسمی با حضور
مدیرکل زندان هاي استان تهران و رئیس مرکز ملی فرش ایران و کارآفرینان این عرصه

 
افتتاح شد تا گروه دیگري از مددجویان وارد عرصه اشتغال و حرفه آموزي شوند. 

به گزارش ایرنا از سازمان زندانها، مدیرکل زندان هاي استان تهران روز سه شنبه در
مراسم افتتاح این کارگاه افزود: هیچ شخصی تمایل به زندانی شدن ندارد ولی گاهی
افرادي بر حسب شرایطی که بروز می کند، مرتکب جرم شده، با حکم قضایی وارد می
شوند، این زمان می تواند تبدیل به فرصت شود تا زندانی حرفه اي یاد بگیرد و بعد از

 
آزادي زندگی سالم در پیش گیرد. 

علی رستمی تأکید کرد: اولین ثمره حضور در کلاس هاي آموزشی یا حرفه آموزي و
اشتغال، نظم پذیري است، مددجویان با کنار گذاشتن سبک زندگی گذشته، صبح زود
بیدار می شوند و بعد از نماز، ورزش و صرف صبحانه بر اساس علاقه خود پا به کلاس ها

 
یا کارگاه هاي مختلف می گذارند. 

وي ادامه داد: دومین نتیجه مهمی که در راستاي برنامه هاي اصلاحی و تربیتی و آموزش مهارت هاي اساسی زندگی رخ می دهد، فراگیري یک حرفه و شغلی شرافتمندانه است که هم در مدت

 
حبس علاوه بر غنی سازي این ایام، درآمدي کسب کرده و به معیشت خانواده اش کمک می کند و هم بعد از آزادي با دنبال نمودن آن حرفه، به چرخه جرم بازنمی گردد. 

رستمی همچنین گفت: با عدم بازگشت زندانی آزاد شده به چرخه جرم، او به شهروندي عادي تبدیل شده، هزینه هایی نیز از دوش جامعه برداشته می شود، خانواده وي نیز آرامش می یابند و

 
زندگی جدیدي آغاز می کنند. 

مدیر کل زندان هاي استان تهران کرد: همه برنامه هاي سازمان زندان ها بر همین اساس پایه ریزي شده، اما نباید براي جبران کم کاري جامعه و اصلاح و تربیت زندانیان، زندان به عنوان محل

 
نگهداري محکوم، تنها بماند. تمام نهادها موظف به کمک براي بازآموزي اجتماعی مددجویان و حمایت از آنان هستند و ما دست تمام نیکوکاران و کارآفرینان را می فشاریم. 

رئیس مرکز ملی فرش ایران نیز در این مراسم گفت: بزرگترین هدف ما آموزش زندانیان است تا استادکارهاي ماهري تربیت کنیم تا بعد از آزادي در کارگاه هاي فرش کار کنند و به دیگران نیز

 
آموزش دهند. 

فرحناز رافع ادامه داد: زندان هاي استان تهران به عنوان پایلوت شروع و اجراي طرح در نظر گرفته شده، در مراحل بعدي دیگر استان ها تحت پوشش قرار گرفته، هنر بزرگ فرش بافی را بیشتر

 
در زندان ها گسترش خواهیم داد. 

وي گفت: مانند دیگر شاغلان در زندان ها که حقوق دریافت می کنند، براي زندانیان حاضر در طرح جدید قالیبافی نیز حقوق ماهانه در نظر گرفته شده تا هم خود و هم خانواده اش از معیشت

 
مناسب برخوردار باشد. 

 
رافع از کارآفرینان جامعه خواست براي بازگشت سالم زندانیان به جامعه وارد میدان عمل شده، پذیرش اجتماعی و اشتغال زندانی پس از آزادي منوط به برگه هاي عدم سوء پیشینه نشود. 

در مراسم افتتاح کارگاه جدید قالی بافی، زهرا کمانی رییس اداره فرش صمت استان تهران، مسئولان اداره کل، ندامتگاه و برخی کارآفرینان و نیکوکاران حضور داشتند و کارگاه هاي دیگر این

 
مرکز مانند خیاطی، معرق، منبت و مونتاژ گل هاي مصنوعی را مورد بازدید قرار دادند. 

200 نفر از مددجویان در کارگاه جدید قالیبافی ندامتگاه تهران بزرگ از امروز(سه شنبه) کار خود را آغاز کردند تا به گروه مددجویان شاغل این مرکز پیوسته، تا پایان سال، اشتغال هشتاد

 
درصدي زندانیان استان محقق شود. 

 
برچسب ها 

 
- سازمان زندان ها 

 
- کارآفرینی 
- قوه قضاییه



امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شوند

منبع: تابا خبرشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1400/08/11

به گزارش تابا؛ محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوري صبح امروز در نشست پارك هاي علم و فناوري کشور که در محل وزارت علوم برگزار شد، در جمع خبرنگاران اظهار
کرد: صندوق علوم، تحقیقات و فناوري مصوب شوراي عالی انقلاب فرهنگی است که براي تمامی کشور یعنی توسعه علم و فناوري و کارآفرینی برنامه (...) ...

 وزیر علوم، تحقیقات و فناوري گفت: اگر دانشگاه ها کلاس هاي خود را حضوري کنند،

 
قطعا امتحانات پایان ترم هم به همان شیوه برگزار خواهند شد. 

به گزارش تابا؛ محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوري صبح امروز در نشست
پارك هاي علم و فناوري کشور که در محل وزارت علوم برگزار شد، در جمع خبرنگاران
اظهار کرد: صندوق علوم، تحقیقات و فناوري مصوب شوراي عالی انقلاب فرهنگی است
که براي تمامی کشور یعنی توسعه علم و فناوري و کارآفرینی برنامه ریزي می کند و
بخشی از آن جزو وزارت علوم، تحقیقات و فناوري است و زیر مجموعه شوراي عالی

 
علوم، تحقیقات و فناوري خواهد بود که ریاستش بر عهده رئیس جمهور است. 

او افزود: درباره بحث تاسیس معاونت فناوري در وزارت علوم باید گفت که با توجه به
اینکه در شرایط کنونی کشور توسعه فناوري شرط لازم براي ایجاد اشتغال دانش
آموختگان تحصیلات تکمیلی است، بنابراین از طریق شرکت هاي دانش پایه و دانش
بنیان ایجاد می شود معاونت علمی و فناوري را تأسیس می کنیم تا بر مدیریت پارك

 
هاي علم و فناوري نظارت داشته باشد و به اینصورت با برنامه ریزي هاي لازم شاهد رشد کمی و کیفی تعداد شرکت هاي دانش پایه و دانش بنیان خواهیم بود. 

زلفی گل تصریح کرد: شرکت هاي دانش بنیان در بحث ملزومات سخت افزاري و نرم افزاري لازم، براي مقابله با کرونا اقدامات بسیار خوبی مانند نوع دارو هاي تولید شده و ... انجام داده اند که

 
میزان تاب آوري کشورمان را در این پاندمی کرونا افزایش داده اند. 

 
وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: شرکت هاي دانش بنیان در دوران کرونا در راستاي توسعه اقتصادي فعالیت هاي بسیار خوبی را انجام داده اند. 

 
زلفی گل گفت: از طریق بحث دیپلماسی فناوري کشور هاي همسایه می توانیم بستر لازم را براي صادرات محصولات شرکت هاي دانش بنیانمان ایجاد کنیم. 

او تصریح کرد: تلاش خواهیم کرد تا از طریق سازمان برنامه ریزي درصد قابل ملاحظه اي از بودجه عمومی را به صندوق علم و فناوري وزارت علوم اختصاص دهیم تا بتوانیم حمایت هاي

 
شایسته اي را از بخش علم و فناوري و کارآفرینی و نوآفرینی کشور داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري درباره آغاز بازگشایی حضوري دانشگاه ها از 15 آبان گفت: براي بازگشایی دانشگاه ها مطیع تصمیمات ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم که مصوب کرده دانشگاه

 
هاي براي دانشجویان تحصیلات تکمیلی از 15 مهر و براي دانشجویان کارشناسی از 15 آبان حضوري ادامه یابند. 

زلفی گل اضافه کرد: فعالیت هاي متعددي در این زمینه از جمله جلسه با معاونان آموزشی، معاونان دانشجویان، روسا و مدیران حراست دانشگاه هاي کشور انجام داده ایم و چالش هاي پیش رو

 
را بررسی کرده ایم و سعی کرده ایم تا آمادگی لازم را براي حضوري شدن بحث آموزش را به صورت جدي داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: بحث تعمیر و بازسازي خوابگاه هاي همه دانشگاه هاي کشور و آزمایشگاه ها تا حدودي انجام شده است و قرار شد تا روساي دانشگاه با توجه به شرایطی

 
که دانشگاه دارند حضور دانشجویان را اولویت بندي کنند و بحث حضوري شدن آموزش را جدي بگیرند. 

زلفی گل با اشاره به نحوه برگزاري امتحانات پایان ترم افزود: وقتی آموزش به صورت حضوري ادامه یابد امتحانات هم به صورت حضوري برگزار خواهند شد.



حمایت از کسب و کار خانگی جز برنامه هاي شهرداري است/ بازارچه هاي شهري برپا می شوند

منبع: ایسناشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1400/08/11

بازارچه دستاوردهاي زنان کارآفرین و سرپرست خانوار تهران از 9 لغایت 17 آبان ماه در بوستان لاله منطقه 6 تهران برپا شده است و محمد امین توکلی زاده، معاون امور اجتماعی و
فرهنگی شهرداري تهران، ظهر امروز براي بازدید و پیگیري مسائل این کارآفرینان در محل برگزاري بازارچه حضور داشت.

به گزارش ایسنا، ثریا فاروقی، مدیر روابط عمومی اداره کل امور زنان و خانواده در
خصوص برگزاري این بازارچه گفت: هدف از برگزاري بازارچه، برنامه ریزي و ایجاد
هماهنگی با واحدهاي مرتبط به منظور برپایی نمایشگاه ها و بازارچه هاي محصولات

 
زنان کارآفرین در راستاي حمایت از آن ها است. 

وي افزود: این بازارچه با همکاري شهرداري منطقه 6 و سازمان ساماندهی صنایع و
مشاغل شهري از 9 لغایت 17 آبان ماه، از ساعت 11 الی 20 در بوستان لاله در حال

 
برگزاري است. 

در این بازارچه 50 غرفه کارآفرینی با حضور 82 بانوي کارآفرین، مستقر هستند که از

 
تمام مناطق بیست و دوگانه شهر تهران در این بازارچه نمایندگانی حضور دارد. 

از اقدامات جانبی در این بازارچه، حضور اتوبوس سیار زندگی، جهت واکسیناسیون
عمومی شهروندان است. غرفه ي کودك با محوریت آموزش مهارت هاي شهروندي و

 
غرفه نوشت افزار ایرانی از دیگر غرفه هاي جانبی این بازارچه است که شهروندان می توانند از امکانات ارائه شده بهره مند شوند. 

توکلی زاده، معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهرداري در حاشیه این بازدید در خصوص وضعیت کارآفرینان و کسب و کارهاي خانگی گفت: بیماري کرونا در دو سال گذشته لطمه ي جدي به

 
بدنه ي اشتغال هاي خانگی زده است. به خصوص اقشار سرپرست خانوار که محوریت منبع درآمد آن ها از طریق همین کسب و کارهاي کوچک است. 

وي افزود: کسب و کارهاي کوچک در دو سال گذشته، عمده بازار عرضه و فروش خود را از دست داده اند. شهرداري وظیفه حمایت از این کسب و کارهاي را بر خود ملزوم دانسته تا از تعطیلی

 
قطعی این کسب و کارها جلوگیري کند. 

توکلی زاده ادامه داد: برنامه ي ما این است در شرایط فعلی که به دلیل واکسیناسیون عمومی، بستر براي فعالیت این کسب و کارها فراهم تر است با رعایت پروتکل هاي بهداشتی، اشتغال هایی

 
که هنوز تعطیل نشده اند و فعالیت دارند را با مدیریت نهادهاي مرتبط در بازارچه هاي شهري مستقر کنیم تا بتوانند محصولات خود را عرضه کنند. 

وي در ادامه گفت: البته برنامه ي دیگر ما، عرضه محصولات در بازارچه هاي مجازي به طور دائمی براي کارآفرینان است که احیانا اگر شرایط کرونایی ادامه دار بود و محدودیت در برگزاري

 
بازارچه وجود داشت، این کسب و کارها، کمتر دغدغه فروش محصولات خود را داشته باشند. 

معاون امور اجتماعی و فرهنگی شهردار تهران افزود: در حال حاضر نیز امکان عرضه محصولات در فضاي مجازي براي کارآفرینان فراهم شده است؛ اما نیاز به به تبلیغ دارد که جمعیت بیشتري

 
متوجه این محصولات شوند تا فروش کالاهاي کسب و کارهاي کوچک، رونق بیشتري را داشته باشند. 

وي گفت: در خلال بازدید با مسئولین این بازارچه هماهنگی هایی صورت گرفت تا با همکاري نهادهاي هدف براي رونق و کسب مجوزهاي این مشاغل، شرایط براي کارآفرینان تسهیل شود تا

 
بتوانیم وضعیت کارآفرینان و مشاغل خانگی را بیش از پیش مساعد کنیم. 

یکی از دغدغه هاي شهرداري تهران، تامین معیشت پایدار زنان سرپرست خانوار است. براي این مسئله چندین راهکار مدنظر است که از این طریق حمایت هاي مورد نیاز کارآفرینان صورت

 
گیرد. بخشی از این حمایت شامل آموزش مهارت است و بخش دیگر این بسته ي حمایتی، کمک به اشتغال آن ها است که همه ي این ها در مرکز توانمند سازي کوثر صورت می گیرد. 

 
بخش مهم این چرخه ي حمایتی، تامین بازار فروش است که با برپایی بازارچه هاي دائمی و فصلی این مسئله را براي کارآفرینان، حل خواهد شد. 

زهرا بهروز آذر، مدیر کل امور بانوان شهرداري تهران، درباره نحوه فعالیت هاي بازارچه هاي شهري گفت: بازارچه بوستان لاله، یکی از بازارچه هاي فصلی ماست که بعد از دو سال براي اولین بار

 
در حال برگزاري است و با هماهنگی هاي صورت گرفته با استانداري و سازمان زیباسازي شهر تهران، قصد داریم مداوم در تمامی بوستان هاي تهران این شرایط را فراهم کنیم. 

وي اشاره کرد: یکی از رویدادهاي مهم در پیش روي ما، برگزاري نمایشگاه بزرگ زنان و تولید ملی است. با برنامه ریزي هاي صورت گرفته، اواخر آبان ماه، نمایشگاه زنان و تولید ملی با حضور
کارآفرینان و زنان سرپرست خانوار صاحب کسب و کارهاي کوچک، همراه با شرکت هاي تولیدي که بدنه ي نیروي کار خود را زنان سرپرست خانوار تشکیل می دهند در بوستان گفتگو برگزار

 
کنیم. 



بنا بر اعلام روابط عمومی معاونت فرهنگی شهرداري تهران، در این نمایشگاه شهروندان می توانند بخشی از نیازهاي خود را با قیمت مناسب تر از تولیدکنندگان بدون دخالت واسطه، تهیه کنند.

انتهاي پیام



دانستن حق مردم است

منبع: خبرگزاري علم و فناوريشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1400/08/11

دانستن حق مردم است به گزارش خبرگزاري علم و فناوري از استان خوزستان، رهبر
معظم انقلاب اسلامی ایران بر این نکته تأکید دارند که مسئولان جز در موارد نظامی،
امنیتی و اموري که با دشمن مقابله داریم، باید شفاف باشند و هیچ رازي را از مردم

 
پنهان نکنند. 

دولت براي ایجاد بستر اشتغالزایی جوانان از طریق وزارت جهادکشاورزي، وزارت صنعت،
معدن و تجارت، صندوق کارآفرینی امید و سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و

 
گردشگري اقدام به دادن تسهیلات بانکی با بهره 4 درصدي کرده است. 

اما در این میان مردم شهرستان هاي دشت آزادگان و هویزه سوالاتی دارند که دنبال

 
یافتن جواب آنها هستند به شرح ذیل هستند. 

 
-شاخص اشتغال چه مبلغى است؟ (معادل هر چند میلیون، ایجاد فرصت شغلی فراهم می شود) 

-میزان جذب تسهیلات اشتغالزایى در صندوق کارآفرینى دشت آزادگان با بهره 4 درصدى در استان خوزستان در دهه اخیر، رتبه اول تا سوم بوده است آیا مدیریت صندوق مذکور آمار دقیق

 
نیروى شاغل با استفاده از تسهیلات اعطایى را می تواند بطور لیست منتشر کند تا از آمارهاى کاذب بیکارى که اعلام می شود جلوگیرى کند؟ 

 
-آیا این لیست ها با لیست هاى بیمه تامین اجتماعى مطابقت می کند؟ 

 
-دولت چه میزان تسهیلات خوداشتغالی براي این دو شهرستان اختصاص داده است؟ 

 
-نحوه برخورداري از این تسهیلات چگونه است؟ 

 
-تعریف روستاي بدون بیکار چست؟ 

 
-بر چه اساسی روستاهاي بردیه و مالکیه سفلی به عنوان روستاهاي بدون بیکار انتخاب شده اند؟ 

 
-چه میزان از این تسهیلات براي جذب گردشگر هزینه و سرمایه گذاري شده است؟ 

-تسهیلاتی در قالب طرح حصیربافی، پرورش دام، تولید و پرورش قارچ خوراکی، کارگاه تولید جوراب و لباس زیر، کارگاه هاي خیاطی بانوان، کارگاه تولید فرش و قالی و... داده شده است چرا

 
هیچ گونه تغییر و تحول ملموسی در بازار کار با وجود این همه کارگاه دیده نمی شود؟ 

 
-اگر تسهیلات 500 میلیارد (ریالی یا تومانی) به طور واقعی بین جوانان بیکار و داراي مدارك دانشگاهی و فنی و حرفه اي می رسید آیا شاهد کم شدن آمار بیکاري نبودیم؟ 

 
-آیا نظارت بر اعطاي تسهیلات هم چنان حلقه مفقوده شهرستان هاي دشت آزادگان و هویزه است؟ آیا مسئول یا نهادي در این دو شهرستان پاسخ گوي افکار عمومی نیست؟ 

با توجه به اینکه دانستن حق مردم است لذا از مدیران کل ادارات جهادکشاورزي، صنعت، معدن و تجارت ، میراث فرهنگی و صنایع دستی و گردشگري و صندوق کارآفرینی امید درخواست

 
شفاف سازي و نظارت داریم و در غیر این صورت انتظار می رود وزراي دولت ایران قوي پاسخ گوي افکار عمومی باشند. 

 
از مدیران ادارات کل مذکور و نهادهاى نظارتى و امنیتى درخواست ارسال هیئتى مستقل جهت راستى آزمایى موارد زیر را داریم: 

 
1-تطبیق وام اعطایى با محل هزینه 

 
2-تطبیق تعداد نفرات مشغول به کار با تعداد موجود در طرح توجیهى جهت دریافت تسهیلات 

 
3-تطبیق مدارك دریافت کنندگان تسهیلات با استفاده کنندگان اصل تسهیلات 

انتهاي پیام/



ناحیه صنعتی رضی گامی براي سرمایه گذاري، اشتغال، تولید و رونق اقتصادي

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1400/08/11

سرمایه گذاري و راه اندازي واحدهاي تولیدي در ناحیه صنعتی شهید همرنگ رضی سبب ایجاد اشتغال جوانان و رونق اقتصادي شده است.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیماي مرکز اردبیل؛ این روز ها با حضور سرمایه گذاران و
راه اندازي واحد هاي تولیدي در ناحیه صنعتی شهید همرنگ رضی چهره محرومیت از
این شهر مرزي زدوده شده و جوانان منطقه که دغدغه اشتغال داشتند حالا در نزدیکی

 
خانه هاي خود صاحب کار شده اند. 

ناحیه صنعتی شهید همرنگ رضی از سال 98 با وسعت 23 هکتار ایجاد شده است که
در حال حاضر 4 واحد تولیدي، محصولات خود را علاوه بر بازار داخلی به سه کشور

 
ترکیه، عراق و جمهوري آذربایجان صادر می کند. 

عملیات اجرایی 17 واحد تولیدي دیگر نیز در ناحیه صنعتی رضی آغاز شده که با بهره
برداري از این واحد ها گام مهمی در ایجاد اشتغال و توسعه و رونق اقتصادي منطقه

 
برداشته خواهد شد. 

 
 {sepehr_media_7194325_400_300$}

سرمایه گذاري، اشتغال، تولید و رونق اقتصادي در ناحیه صنعتی رضی



مسکن مهر، روستا ها را خالی کرد و جمعیت را به حاشیه شهر ها کشاند!

منبع: شعار سالشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1400/08/11

شعار سال: صرفنظر از مسائل و مشکلات ریز و درشت مرتبط با موضوعات فوري، موضوع مهمتري در اینجا مطرح است که انتظار می رود، مغفول نماند. مسئله به فرسودگی بیش از حد
خانه ها و ساختمان هاي روستائی برمی گردد که با کمترین لرزش و زلزله اي به کلی فرو می ریزند و آسیب هائی به انسان ها و احشام در مقیاسی ...

شعار سال: صرفنظر از مسائل و مشکلات ریز و درشت مرتبط با موضوعات فوري، موضوع مهمتري در اینجا مطرح است که انتظار می رود، مغفول نماند. مسئله به فرسودگی بیش از حد

 
خانه ها و ساختمان هاي روستائی برمی گردد که با کمترین لرزش و زلزله اي به کلی فرو می ریزند و آسیب هائی به انسان ها و احشام در مقیاسی گسترده، به وجود می آورند. 

درك ابعاد و عواقب این پدیده به ما نشان می دهد که در سیاست گذاري ها براي ایجاد واحد هاي مسکونی و ساختمان سازي، باید به موضوع مهم خانه هاي روستائی، توجه بیشتري شود و به
جاي تلاش براي تولید شتابزده 4 میلیون مسکن در شهر ها و کلانشهرها، توجه خاصی به «مقاوم سازي» و بازسازي و نوسازي مسکن روستائی صورت گیرد که منجر به کارآفرینی و اشتغال

 
زائی در روستا ها و شهر هاي کوچک می شود. 

تمرکز براي ایجاد «مسکن مهر» در حاشیه شهر ها و کلانشهر ها تأثیر مستقیم بر روي مهاجرت روستائیان به شهر ها و کلانشهر ها گذاشت و یکبار دیگر شوك بزرگی به جمعیت شهري وارد
کرد و روستا ها را که نقش «مولد» در اقتصاد کشور داشتند، در مقیاس وسیعی، از «جمعیت مولد» تخلیه کرد. این جمعیت مهاجر اکنون عمدتاً در شهر ها به «عناصر جویاي کار» تبدیل شده و

 
توازن نسبی جمعیتی بین شهر و روستا را برهم زده است. 

دولت جدید، قبل از استقرار وعده می داد که سالی یک میلیون مسکن ایجاد می کند. اکنون دولت براي تحقق چنین وعده اي به سراغ خارج از مرز ها رفته و خواستار نقش آفرینی آن ها در

 
ایجاد مسکن و «انبوه سازي» شده است. نکته مهم اینست که نباید اشتباه انبوه سازي حاشیه کلانشهر ها تکرار شود. 

با بررسی روند مراجعات و خرید و فروش مسکن مهر در حاشیه کلانشهرها، بهتر مشخص می
شود که بخش قابل توجهی از مراجعین را روستانشینان و مهاجرین تشکیل می دهند که در

 
واقع، این انبوه سازي بی ضابطه به دامن زدن به موج مهاجرت منجر شده است. 

لازم است دولت جدید مشخصاً در همین شروع کار، بنیان سیاست هاي کشوري خود را بر
روي «مهاجرت معکوس»، آباد کردن روستاها، ایجاد شغل در روستا ها و شهر هاي کوچک و
ایجاد مسکن و کار براي روستائیان عزیز استوار کند تا آن ها با دلگرمی و امیدي افزونتر به
حال و آینده خود، زندگی شادمانه اي را سازماندهی کنند. وعده تولید و احداث 4 میلیون
مسکن و استمداد از بیگانگان براي تحقق این وعده، اگر از «احیاي روستاها» و مقاوم سازي
ساختمان ها در روستا ها غفلت شود، بدون شک به تکرار ماجرا هاي مشابه پردیس منجر می
شود که هنوز با گذشت بیش از 10 سال از آن تاریخ، باز هم بسیاري از واحد هاي آن آماده
تحویل نیست و به ایجاد «جنگل برجها» منجر شده که عموماً ساکنین و مالکین آن دچار

 
مشکل هستند و فریادرسی نیست. 

متأسفانه در این طرح هاي کلان، بررسی آثار و تبعات زیست محیطی ازجمله پیامد اقتصادي، اجتماعی، فرهنگی و به ویژه تأثیر مستقیم آن بر روي «مهاجرت»، مغفول مانده و از این موضوع
اساسی غفلت شده است که این اقدامات پرشتاب چه تأثیرات برگشت ناپذیري بر روي جابجائی جمعیت انبوه میلیونی به همراه دارد. اگر هر خانواده بین 3 تا 4 نفر جمعیت داشته باشد، در واقع
درباره جمعیتی بین 14 تا 16 میلیون نفر صحبت و برنامه ریزي می کنیم که حدود 20 درصد جمعیت کل کشور هستند. کوچ و جابجائی چنین جمعیت انبوهی نیازمند بررسی هاي دقیق
جمعیت شناسی و تأثیر آن بر روي جابجائی نیروي مولد و تبدیل آن به «نیروي سربار» در حاشیه شهر ها و کلانشهر ها می شود و پدیده «مهاجرت» را بیش از پیش مطرح می سازد. عدم توجه
به این مسائل کلیدي که ممکن است چندان جدي و مهم به نظر نیایند، به صورت مستقیم و غیرمستقیم بر روي سیاست هاي اشتغال زائی، کارآمدي نظام و فاکتور هاي اقتصادي - اجتماعی و

 
فرهنگی تأثیرات منفی و برگشت ناپذیري بجا می گذارند که آیندگان را براي جبران مافات به زحمت می اندازد. 

www.entekhab.ir ،645514 :شعار سال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از سایت انتخاب، تاریخ انتشار: 11 آبان 1400، کد خبر



20 درصد زوج ها در ایران نابارور هستند

منبع: شاخصشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1400/08/11

تهران- ایرنا- عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروري ابن سینا گفت: ناباروري از جمله
چالش هایی است که طبق آمارهاي کشوري، حدود 20 درصد زوج ها با آن مواجه می

 
شوند. 

به گزارش شاخص،دکتر افسانه محمدزاده، درباره این موضوع افزود: امروزه به علت تغییر
مناسبات اجتماعی و اقتصادي در جامعه و همچنین تحولات فرهنگی شاهد افزایش سن
ازدواج و همچنین افزایش سن فرزندآوري در زوج ها هستیم. اما خانم ها باید به این
نکته دقت کنند که سن باروري در خانم ها نامحدود نیست، یعنی یک دوره طلایی
باروري و تولیدمثل در زنان وجود دارد که با سپري شدن این دوره، توان باروري کاهش

 
می یابد. 

این فلوشیپ ناباروري با اشاره و سازوکار سیستم تولیدمثل زنان، اضافه کرد: هنگامی که
یک نوزاد دختر متولد می شود، حدود 2 میلیون تخمک نابالغ در تخمدان هایش دارد.
وقتی دختران به سن بلوغ می رسند، به دلایل ناشناخته تعداد تخمک ها به 300 هزار تا

می رسد. یعنی طی سال ها از بدو تولد تا سن بلوغ، کاهش چشمگیري در ذخیره تخمدان ها رخ می دهد. بنابراین به طور طبیعی و فیزیولوژیک وقتی دختري به سن بلوغ می رسد، تعداد
تخمک هاي محدودي دارد. تخمک سازي در تخمدان ها صورت نمی گیرد، بلکه همان تعداد تخمکی که از قبل و به صورت نابالغ در تخمدان ها بوده، پس از بلوغ دختران باید مسیر رشد و

 
تکامل را طی کند و به مرحله باروري برسد. 

وي افزود: پس از بلوغ، در هر سیکل قاعدگی تعدادي تخمک شروع به رشد می کند. از این تعداد تخمک یا کوهورت فولیکولی که شروع به رشد می کنند، فقط یک تخمک به مرحله بلوغ می
رسد و بقیه آنها رشدشان در این روند متوقف می شود و از بین می روند. بنابراین، سیکل هاي قاعدگی ماهانه نیز به طور طبیعی باعث از بین رفتن تعدادي از تخمک ها می شوند و به تدریج

 
ذخیره تخمدان کم و کمتر می شود. 

دکتر محمدزاده سن 35 سالگی را آغاز افت واضح ذخیره تخمدان دانست و توضیح داد: به طور طبیعی، حوالی 35 تا 38 سالگی تعداد فولیکول هاي خانم ها به طور واضح کاهش می یابد. در
واقع در سنین 35 تا 38 سالگی شاهد مرحله نخست کاهش آشکار ذخیره تخمدان هستیم. افت بعدي در حوالی 40 سالگی رخ می دهد و از 42 تا 43 سالگی این روند کاهش ذخیره تخمدان

 
شتاب بیشتري می گیرد، به طوري که در سنین 45 تا 46 سالگی تعداد تخمک هاي باقیمانده بسیار کم است و همان تعداد محدود نیز کیفیت بسیار پایینی دارند. 

این جراح و متخصص زنان و زایمان، فلوشیپ ناباروري افزود: بر اساس مطالعات انجام شده، احتمال بروز آناپلوئیدي در کروموزوم هاي تخمک خانم هاي 45 ساله بسیار بالا است. این به آن
معناست که در این سنین، با توجه به ناهنجاري هاي کروموزومی تخمک، شانس باروري بسیار کم است و حتی در صورتی که بارداري رخ دهد، دو خطر جدي سقط جنین و یا تولد نوزاد مبتلا

 
به ناهنجاري هاي کروموزومی وجود دارد. 

عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروري ابن سینا با اشاره به تأثیر افزایش سن زنان بر موفقیت درمان هاي ناباروري، گفت: همان طور که گفته شد، افزایش سن با اثر مخرب بر تعداد و کیفیت
تخمک ها همراه است. این امر بر نتایج درمان ناباروري نیز اثرگذار است. باید به این نکته توجه کنیم که براي آي وي اف یا میکرواینجکشن نیز به تخمک هاي باکیفیت نیاز داریم. هرچه تعداد

 
تخمک کمتر و کیفیتش پایین تر باشد، به طبع جنین هاي کمتري به دست می آید و شانس موفقیت سیکل هاي آي وي اف و میکرواینجکشن نیز کمتر می شود. 

 
بهترین سن براي آي وي اف زیر 38 سالگی 

وي ادامه داد: طبق نتایج مطالعات متعدد، بهترین سن خانم ها براي موفقیت آي وي اف زیر 38 سالگی است و هرچه به حوالی سنین 40 تا 42 سالگی نزدیک می شویم، میزان موفقیت سیکل
هاي آي وي اف نیز کاهش می یابد. از حوالی 43 سالگی نیز شانس موفقیت IVF یا ICSI با تخمک خود خانم بسیار کم است، به طوري که در بیشتر موارد ما روش هاي درمان جایگزین،

 
یعنی استفاده از تخمک اهدایی را به ایشان پیشنهاد می کنیم. 

این فلوشیپ ناباروري خاطرنشان کرد: برخی از خانم ها فکر می کنند می توانند تا هر وقت دلشان بخواهد فرزندآوري را به تعویق بیندازند با این تصور که همیشه گزینه آي وي اف در دسترس
است. براي نمونه مراجعان زیادي داریم که مثلاً در سن 30 سالگی ازدواج کرده اند و چندین سال پیشگیري از بارداري داشته اند. در سن 38 سالگی تصمیم گرفته اند بچه دار شوند و پس از
مدتی اقدام ناموفق براي بارداري و درمان هاي متفرقه در سن 40 سالگی به ما مراجعه کرده اند، با این امید که حتماً با آي وي اف نتیجه می گیرند. در حالی که همان طور که گفتم افزایش

 
سن با کاهش تعداد و کیفیت تخمک ها همراه است و این مسئله یکی از عوامل مهم کاهش شانس موفقیت درمان ناباروري است. 

دکتر محمدزاده سبک زندگی را یکی از عوامل مهم در میزان و کیفیت ذخیره تخمدان خانم ها دانست و تصریح کرد: اگرچه روند aging یا تأثیر افزایش سن را نمی توان متوقف کرد، اما
داشتن سبک زندگی سالم می تواند این روند را به تأخیر بیندازد. عواملی همچون تغذیه مناسب و مصرف غذاهاي سالم و طبیعی، ورزش منظم، خواب کافی و مناسب، پرهیز از مصرف سیگار و
دخانیات، داشتن وزن متعادل، کنترل استرس و مصرف نکردن غذاهاي فرآوري شده، فست فودها و شیرینی جات که همه زیر عنوان سبک زندگی سالم قرار می گیرند، به بهبود سلامت عمومی

 
ما کمک می کنند. 



وي خاطرنشان کرد: با ارتقاي سطح سلامت عمومی، سلامت باروري نیز ارتقاي می یابد. در واقع دستگاه تولیدمثل و تخمک ها نیز بخشی از بدن مان اند و هرچه بیشتر به سلامت مان اهمیت
دهیم، تخمک ها که جزو سلول هاي زایاي بدن اند، در موقعیت بهتر و سالم تر قرار می گیرند. در واقع در پیش گرفتن سبک زندگی سالم اگرچه روند کاهش و آسیب تخمک ها را متوقف نمی

 
کند اما باعث می شود این روند دیرتر رخ دهد. 

عضو تیم تخصصی مرکز درمان ناباروري ابن سینا یادآور شد: یکی از اهداف اصلی کمپین «ناباروري و فرهنگ عمومی» به صدا در آوردن زنگ خطر بروز ناباروري در زوج هاي جوان است. لازم
است این آگاهی در جامعه، به ویژه خانم ها ایجاد شود که فرصت طلایی باروري شان محدود است. بنابراین، خانم هایی که قصد دارند بچه دار شوند باید برنامه ریزي کنند و اگر قصد دارند بیش
از یک فرزند داشته باشند، فاصله مناسب بین دو بارداري را نیز لحاظ کنند تا با از دست دادن سنین طلایی باروري دچار مشکل ناباروري نشوند. خانم هاي عزیز باید بدانند که ادامه تحصیل یا

 
اشتغال هیچ یک مانع فرزندآوري نیست و بانوان عزیز ما آن قدر توانمندي و مدیریت دارند که بتوانند ابعاد مختلف زندگی را در کنار هم پیش ببرند. 

پژوهشگاه و مرکز درمان ناباروري ابن سینا به مناسبت روز فرهنگ عمومی پویشی با عنوان «ناباروري و فرهنگ عمومی» از 8 تا 14 آبان برگزار کرده است و هدف اصلی آن ارتقاي آگاهی

 
عمومی درباره ناباروري، اصلاح باورهاي نادرست درباره ناباروري و فرهنگ سازي در زمینه مواجهه درست با زوج هاي نابارور است. 

در تقویم این پویش، سه شنبه 11 آبان با شعار «افزایش سن ازدواج و فرزندآوري؛ زنگ خطر بروز ناباروري» نامگذاري شده است. به دلایل مختلف اجتماعی، اقتصادي و فرهنگی متأسفانه سن

 
ازدواج و فرزندآوري افزایش یافته است و این امر از عوامل خطر بروز ناباروري است. 

 
انتهاي پیام/1100 

منبع: ایرنا



تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است

منبع: ایران خبرشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1400/08/11

قم- استاندار قم با اشاره به تلاش در جهت احیاي معادن راکد قم گفت: باید در بخش فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدامات لازم صورت گیرد.

 
قم- استاندار قم با اشاره به تلاش در جهت احیاي معادن راکد قم گفت: باید در بخش فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدامات لازم صورت گیرد. 

به گزارش ایران خبر، ؛ بهرام سرمست صبح سه شنبه در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان که در محل سالن کرامت
استانداري قم برگزار شد بیان کرد: استفاده حداکثري از ظرفیت اقتصادي معدن منگنز به عنوان یکی از مهمترین معادن استان قم
و کشور تاکنون مورد غفلت واقع شده است و باید طرح هاي توسعه زنجیره تولید و فرآوري مواد استخراج شده از آن به سرعت

 
اجرایی شود. 

وي افزود: علاوه بر تلاش براي احیاي معادن راکد باید در بخش فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدام

 
هاي لازم صورت گیرد. 

به گفته این مسئول؛ وضعیت اجراي برنامه هاي حمایتی از توسعه فعالیت واحدهاي صنعتی در قم با توجه به ارزیابی هاي انجام شده، مطلوب است و از سازمان صنعت، معدن و تجارت استان به

 
دلیل اجراي دقیق و منظم برنامه هاي ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، تشکر می کنیم. 

استاندار قم در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به لزوم تغییر چهره معادن قم به سمت فعالیت معادن فلز پر بازده گفت: باید چهره فعالیت هاي معدنی استان به سمت معادن فلزي که
راهبردي است و ارزش افزوده اقتصادي فراوانی به دنبال دارد، تغییر کند و در این رابطه مسئولان دستگاه هاي متولی حمایت هاي لازم را از علاقه مندان به سرمایه گذاري در این بخش به عمل

 
خواهند آورد. 

گفتنی است؛ معدن منگنز ونارچ قم با سرمایه گذاري بیش از یک هزار میلیارد ریال و ظرفیت ایجاد اشتغال براي بیش از 300 تن بزرگترین و بهترین معدن منگنز ایران است که 60 درصد نیاز
کشور را تأمین می کند و به عنوان بزرگ ترین تولید کننده سنگ منگنز خاورمیانه و کشور شناخته شده است.



حل مسائل اساسی کشور بسیار سخت تر از حل موضوع واکسن است/ مردم تا آخر سال صبر می کنند پس از آن داوري

خواهند کرد

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1400/08/11

خبرگزاري آریا- عبدي گفت: حل مسائل اساسی کشور بسیار سخت تر از حل واکسن و

 
امثال آن است. 

گروه سیاسی؛ زینب میرآخوري: عباس عبدي، فعال سیاسی اصلاح طلب در گفتگو با
خبرنگار خبرگزاري آریا پیرامون ارزیابی از عملکرد دولت سیزدهم اظهار داشت: براي
ارزیابی دقیقتر از عملکرد دولت آقاي رئیسی، زمان بیشتري نیاز دارد. ولی اجمالا در
خصوص واردات واکسن که سرعت گرفت و تا حدودي عقب ماندگی قبلی جبران شد
ارزیابی مثبت است. اما حل مسائل اساسی کشور بسیار سخت تر از حل واکسن و امثال
آن است. ضمن اینکه حل مسائل مهم کشور به زمان بیشتري هم نیاز دارد. ولی در هر
حال چیزي که در شرایط کنونی حس می شود این است که در خصوص حل مشکلات
اقتصادي کشور هیچ ایده جدید نمی بینیم؛ گویی تنها مسئولان مشکل داشتند که آنان
هم عوض شدند. مثل یک خودرو، با امکاناتی مشخص و در جاده معینی درحرکت بوده و
راننده قبلی خوب رانندگی نمی کرده ولی اکنون راننده آن عوض شده است؛ که احتمالا
این راننده خودرو را بهتر می راند. در حالیکه مشکل مملکت فقط ناتوانی راننده نیست و

 
حتی معلوم نیست که راننده حدید از راننده قبلی بهتر بوده و تردید هم ندارم که راننده هاي قبلی بهتر بودند. مشکل اصل خودرو و امکانات آن و عوارض و خرابی جاده و سوگیري حرکت است. 
این تحلیلگر مسائل سیاسی خاطرنشان کرد: بنابراین فکر می کنم این وضعیت تا مدتی ادامه پیدا می کند و صداي مردم هم در نخواهد آمد؛ اما بعد از آن عصبانی خواهند شد چراکه به هیچ
وجه مشکلات حل نخواهند شد. نمونه آن مصوبات مربوط به اشتغال است که اخیرا اعلام کردند؛ نکات چندان مهمی در آن در خصوص اینکه چگونه می خواهند اشتغال کنند وجود ندارد.
سرمایه از کجا تامین می شود؟ و چه سیاست هایی پشت آن است. در دوره آقاي احمدي نژاد هم مشابه چنین سیاست هایی بود که بطور کامل شکست خورد. در هر حال مردم تا آخر سال و

اسفند ماه صبر می کنند پس از آن داوري خواهند کرد.



امسال درآمد پتروشیمی براي نخستین بار 21.5 میلیارد دلار می شود

منبع: انرژي امروزشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1400/08/11

مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی: نقش صنعت پتروشیمی در رونق صنایع بسیار ارزشمند است و این صنعت براي نخستین بار امسال به درآمد 21.5 میلیارد دلار دست می یابد.
نوشته امسال درآمد پتروشیمی براي نخستین بار 21.5 میلیارد دلار می شود اولین بار در انرژي امروز. پدیدار شد.

معاون وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی با تأکید بر اینکه در تکمیل زنجیره ارزش و توسعه صنایع پایین دستی تلاش می شود که این طرحها با بکارگیري محصولات پایه

 
صنعت پتروشیمی به عنوان خوراك توسعه یابند. 

به گزارش نیپنا، بهزاد محمدي در سفر به عسلویه با اشاره به اینکه صنعت پتروشیمی، صنعت نخست موثر در اقتصاد کلان کشور است، اظهار کرد: نقش این صنعت در رونق صنایع بسیار

 
ارزشمند است. صنعت پتروشیمی کشور براي نخستین بار امسال به درآمد 21.5 میلیارد دلار دست می یابد. 

وي با تأکید بر تداوم توسعه زنجیره ارزش صنعت پتروشیمی افزود: براي رسیدن به توسعه متوازن و پایدار، باید در کنار توجه به اقتصاد طرح ها که در وضعیت مطلوبی هم هستند، به مباحث

 
محیط زیست و مسئولیت هاي اجتماعی نیز توجه ویژه داشت. 

 
معاون وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی ادامه داد: توسعه پایدار و متوازن بدون توجه به استانداردهاي محیط زیستی و مسئولیت هاي اجتماعی قابل تحقق نیست. 

محمدي با بیان اینکه هم اکنون 80 طرح جدید در صنعت پتروشیمی تعریف شده است که با اجراي این طرح ها، درآمد این صنعت تا افق 1406به سالانه 50 میلیارد دلار خواهد رسید، گفت:

 
از این 80 طرح موجود، 65 طرح بالاي 37 درصد پیشرفت عملیاتی دارند و 15 طرح باقی مانده در مراحل آغاز ین هستند. 

 
پتروشیمی؛ اشتغالزاترین صنعت کشور 

 
وي با اشاره به اینکه همزمان با توسعه و اجراي طرح هاي پتروشیمی،  استفاده از ظرفیت سازندگان داخلی همواره مورد تاکید است و روند رو به رشدي داشته است. 

معاون وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی با بیان اینکه هنگامی که طرح هاي پتروشیمی به مرحله بهره برداري می رسند، چهره دیگري از رونق  به وجود می آید، اظهار کرد:
در سال 1390 در حدود 2 میلیون تن انواع محصولات پتروشیمی وارد بازار بورس شد، در حالی که در سال 1400 بیش از  6 تا 7 میلیون تن محصولات پتروشیمی در بازار بورس و صنایع

 
پایین دستی عرضه می شود. 

محمدي با تأکید بر اینکه مهمترین فاکتور پیاده سازي مسئولیت هاي اجتماعی، اشتغالزایی است، افزود: در بخش صنایع پایین دستی به ازاي تولید یک میلیون تن محصول، 170 هزار شغل
ایجاد می شود که با احتساب 6 تا 7 میلیون تن محصول عرضه شده به بورس، در حدود یک میلیون نفراشتغال  مستقیم در بیش از 15 هزار بنگاه اقتصادي در پایین دست پتروشیمی به وجود

 
آمده است. 

وي ایجاد اشتغال را نکته ممتاز صنعت پتروشیمی کشور عنوان کرد و گفت: بیش از 75 انجمن، سندیکا و اتحادیه در صنایع پایین دست در توزیع محصولات پتروشیمی فعال هستند که هیچ

 
صنعتی در کشور از نظر میزان اشتغال، قابل مقایسه با صنعت پتروشیمی نیست. 

 
توسعه بازارهاي صادراتی و افزایش درآمدزایی 

معاون وزیر نفت و مدیر عامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی افزود: در این مسیر، 34 طرح از 80 طرح جدید تعریف شده، خوراك خود را از بالادست و صنعت نفت و گاز تأمین و سایر طرح ها

 
نیز در توسعه تکمیل زنجیره ارزش، خوراك مورد نیاز خود را از صنعت پتروشیمی دریافت می کنند. 

وي با تأکید بر اینکه این اطمینان را دارم که در افق  1406 چهره صنعت پتروشیمی تغییر خواهد کرد و موفق خواهیم شد با تولید محصولات جدید به درآمد 50 میلیارد دلار دست یابیم،
گفت: معتقدیم در بخش صنایع پایین دست، باید به طیف کاملی از محصولات جدید با نگاه رونق بنگاه ها و توسعه اشتغالزایی دست پیدا کنیم.



مددجویان کمیته امداد و بهزیستی در اولویت استخدام سایپا

منبع: رصد اقتصاديشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1400/08/11

گروه خودروسازي سایپا پس از آنکه بیش از 90 درصد پرسنل مورد نیاز براي احیاي شرکت سایپاگام را از مددجویان کمیته امداد امام خمینی(ره) و سازمان بهزیستی تامین کرد، با
امضاي قرارداد سه جانبه بین کمیته امداد امام(ره) استان تهران و سازمان آموزش فنی و حرفه اي استان تهران، زمینه آموزش، توانمندسازي و ...

براساس این تفاهم نامه سالانه حداقل 200 نفر از مددجویان جویاي کار تحت پوشش
کمیته امداد امام خمینی(ره) پس از طی دوره هاي آموزشی لازم در سازمان فنی و حرفه
اي، در گروه خودروسازي سایپا استخدام خواهند شد. مددجویان کمیته امداد و بهزیستی
در اولویت استخدام در سایپا/ مدیرعامل گروه خودروسازي سایپا در حاشیه امضاي تفاهم
نامه همکاري بین سه مجموعه کمیته امداد امام(ره) استان تهران، سازمان آموزش فنی و
حرفه اي استان تهران و گروه خودروسازي سایپا، گفت: یکی از مهمترین مسئولیت هاي
اجتماعی بنگاه ها به خصوص بنگاه هاي بزرگ این است که در راستاي فعالیت هایی که
دارند، از افرادي که تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی(ره) و سازمان بهزیستی
هستند، حمایت کنند؛ در همین راستا هماهنگی هایی صورت گرفت تا افراد تحت
پوشش مجموعه هاي یاد شده از سوي سازمان آموزش فنی و حرفه اي آموزش ببینند.
سیدجواد سلیمانی با بیان اینکه در فاز نخست تفاهم نامه یاد شده، گروه خودروسازي
سایپا متعهد به جذب سالانه 200 نفر از افراد تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی(ره)
که توسط سازمان آموزش فنی و حرفه اي آموزش دیده اند، شده، تصریح کرد: زمانی که
افراد متقاضی آموزش ببینند و توانمند شوند، می توانند در گروه خودروسازي سایپا کار

کنند، با این اتفاق خانواده هاي تحت پوشش کمیته امداد امام(ره) به خودکفایی مالی می رسند. سلیمانی با تاکید بر اینکه یکی از شرکت هاي زیرمجموعه گروه خودروسازي سایپا با همت
مددجویان کمیته امداد امام خمینی(ره)، فعالیت مجدد خود را آغاز کرده، گفت: نزدیک به 90 درصد نیروهاي شرکت "سایپاگام" از مددجویان کمیته امداد امام(ره) و سازمان بهزیستی هستند
و این امر، افتخار بسیار بزرگی براي مجموعه سایپا است. وي با اشاره به اینکه در حال حاضر گروه خودروسازي سایپا، 42 هزار نفر نیروي کار دارد، اظهار کرد: بر اساس برنامه توسعه اي که
وزارت صمت و گروه خودروسازي سایپا دارد، ظرفیت تولید فعلی از 450 هزار دستگاه در سال، طی دو تا سه سال آینده باید به یک میلیون دستگاه برسد؛ بنابراین افزایش تولید نیازمند نیروي
کار جدید است. وي تاکید کرد: در رویکرد جدید گروه خودروسازي سایپا، اولویت و حداکثر ظرفیت جذب نیروي انسانی از کمیته امداد امام خمینی(ره) و سازمان بهزیستی خواهد بود؛
خوشبختانه تجربه شرکت سایپاگام نشان داد که حرکت به این سمت درست و مناسب است و می توان نیاز گروه خودروسازي را از این طریق تامین کرد. کشور نیازمند اشتغال پایدار است/جواد
روانبخش، مدیرکل سازمان آموزش فنی و حرفه اي استان تهران نیز در همین راستا گفت: براي آنکه بتوان اشتغال پایدار و اثر بخش ایجاد کرد، آموزش نیروي کار اهمیت به سزایی دارد، لذا
تفاهم نامه سه جانبه کمک می کند که افراد متخصص وارد صنعت خودروسازي شوند. وي با تاکید بر اینکه اشتغال یک فرآیند است که با آموزش نیروي انسانی تکمیل می شود، افزود: اگر
مددجویان کمیته امداد امام خمینی(ره) آموزش و مهارت لازم در حوزه صنعت خودرو را پیدا کنند، می توانند ضمن استخدام در گروه خودروسازي سایپا، از نظر مالی به استقلال برسند.
روانبخش با بیان اینکه زمانی کشور به توسعه دست پیدا می کند که از نظر اشتغال به پایداري مطلوب برسد، تصریح کرد: اگر سازمان ها و مجموعه ها، همکاري لازم در این خصوص را داشته
باشند، می توان به بالاترین بهره وري دست یافت و شرایطی را فراهم کرد که نرخ بیکاري در کشور روند نزولی به خود بگیرد. مدیرکل سازمان آموزش فنی و حرفه اي استان تهران گفت: در
حال حاضر در شرکت سایپا مرکز جوار کارگاهی وجود دارد، در این مرکز آموزش هاي فنی و حرفه اي داده می شود و افراد جویاي کار می توانند از این فرصت بهره ببرند. آغوش باز سایپا براي
مددجویان کمیته امداد امام خمینی(ره)/ سید ابوالفضل پرپنجی، مدیرکل کمیته امداد امام(ره) استان تهران نیز در حاشیه امضاي این تفاهم نامه سه جانبه گفت: گروه خودروسازي سایپا،
همکاري بسیار خوبی با کمیته امداد امام(ره) دارد و همواره سعی کرده با آغوش باز در فقر زدایی، توانمندسازي و اشتغال زایی مددجویان این بخش کمک کند. وي با بیان اینکه در گام اول
تفاهم نامه امضاء شده قرار است 200 نفر از افراد آموزش دیده، جذب شوند و این امر براي سال هاي آینده قابل توسعه است، افزود: جامعه هدف ما از نظر مالی شرایط مناسبی ندارند، اما از نظر

فکري و بدنی بسیار سالم و توانمند هستند لذا با ایجاد اشتغال براي آنها می توان به سمت فقرزدایی حرکت کرد.



تداوم حمایت هاي بانک توسعه تعاون از رونق تولید در استان بوشهر

منبع: رصد اقتصاديشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1400/08/11

بانک توسعه تعاون به عنوان بانک توسعه اي در شکوفایی اقتصاد استان در سنوات گذشته نقشی تأثیرگذار را در منطقه ایفا کرده وحمایت از کارآفرینان ، شرکت هاي تعاونی تولیدي
فعال در شهرستان ها و طرح هاي اشتغال زا که در رونق تولید و اقتصاد استان تاثیر گذار هستند را در اولویت پرداخت تسهیلات در سال جاري قرار ...

در راستاي تداوم سیاست هاي حمایتی از بخش تولید و رونق اشتغال و کارآفرینی ، بانک
توسعه تعاون با اعطاي تسهیلات 2 میلیارد ریالی از محل طرح اشتغال پایدار روستایی به
شرکت تعاونی تولیدي چوکه بافان جنوب که در زمینه تولید ملحفه یکبار مصرف و گان
بیمارستانی و البسه مدارس و تولید ماسک در شهرستان دشتی فعالیت دارد ،حمایت
کرد . این شرکت تولیدي موجب ایجاد اشتغال مستقیم براي 10 نفر در شهرستان دشتی
شده، ظرفیت تولید شرکت سالانه 200 هزار گان بیمارستانی و 400هزار ملحفه یکبار
مصرف بیمارستانی بوده که در کارگاهی به مساحت400 متر مربع در شهرستان دشتی
روستاي محمد آباد محصولات خود را تولید و در بازار استانی توزیع می کند. گفتنی
است شرکت تعاونی تولیدي چوکه بافان جنوب در سال 1396 رسما فعالیت خود را آغاز
کرده و در همایش تعاونی هاي برتر استان در هفته تعاون سال جاري از جمله تعاونی

هاي برتر استان بوشهر شناخته شده است .



فعالیت غیرمجاز استخراج رمزارزها، 2 برابر شرایط مجاز است

منبع: ایرناشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1400/08/11

تهران- ایرنا- مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران میزان استفاده صنعت مجاز استخراج رمزارز از برق را 300 مگاوات اعلام کرد و افزود: در حال حاضر دو برابر ظرفیت مجاز استخراج،
فعالیت غیرمجاز وجود دارد و در صورتی که قوانین به درستی اجرایی نشوند، خطر زیرزمینی شدن بیشتر آن وجود دارد.

تهران- ایرنا- مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران میزان استفاده صنعت مجاز استخراج
رمزارز از برق را 300 مگاوات اعلام کرد و افزود: در حال حاضر دو برابر ظرفیت مجاز
استخراج، فعالیت غیرمجاز وجود دارد و در صورتی که قوانین به درستی اجرایی نشوند،

 
خطر زیرزمینی شدن بیشتر آن وجود دارد. 

به گزارش خبرنگار اقتصادي ایرنا، عباس آشتیانی امروز (سه شنبه) در نشست خبري
افزود: صنعت استخراج رمزارز می تواند با سرمایه گذاري در نیروگاه هاي کشور هم برق
مورد نیاز خود را تامین کرده و هم به افزایش تولید برق مورد نیاز همه بخش ها کمک
کند که این پیشنهاد فعالان صنعت استخراج رمزارز تاکنون مورد توجه قرار نگرفته است.

وي ادامه داد: صنعت استخراج از آن دست صنایعی است که ضمن ایجاد اشتغال مستقیم
و غیر مستقیم، می تواند به کمک درآمد مناسبی که براي سرمایه گذاران ایجاد می کند،
موجب رونق نیروگاه ها و نیز کسب و کارهاي مرتبط از صنایع کوچک بخش برق،

 
تاسیسات و فناوري اطلاعات و ارتباطات گرفته تا صنایع کلان نیروگاهی شود. 

این فعال صنعت استخراج رمز ارز گفت: این صنعت به فضاي گسترده اي نسبت به حجم کاري نیاز ندارد و آلایندگی بسیار پایینی دارد؛ اصلی ترین نیاز آن انرژي برق است که توان مصرف

 
دائمی و شبانه روزي این صنعت، آن را به مشتري ایده آل و آرمانی صنایع نیروگاهی در جهان تبدیل کرده است. 

آشتیانی افزود: میزان تقاضاي برق توسط این صنعت با مدیریت صحیح می تواند موجب جذب سرمایه هاي جدید در صنایع نیروگاهی کشور و به دنبال آن رونق همه مشاغل و صنایع مرتبط با

 
راه اندازي و نگهداري نیروگاه ها شود. 

وي ظرفیت کل استخراج رمزارز مجاز را 300 مگاوات اعلام کرد و خاطرنشان ساخت: اگر قوانین به درستی براي این صنعت اجرایی نشود، خطر زیرزمینی شدن بیشتر این صنعت وجود خواهد

 
داشت. 

 
مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران ادامه داد: اکنون دو برابر ظرفیت مجاز استخراج رمزارز، فعالیت غیرمجاز وجود دارد که نشان از ناکارآمدي و ضعف قوانین و اجراي نادرست آنها است. 

آشتیانی گفت: وزارت نیرو می تواند با هدف پیشگیري از خروج سرمایه فعالان این صنعت از کشور و نیز زیرزمینی شدن آن، انرژي را با قیمت منطقی در اختیار صنعت استخراج رمزارز قرار دهد

 
تا ضمن انتفاع مناسب سرمایه گذاران، بستر درآمدزایی بسیار مناسبی نیز براي حاکمیت از طریق دریافت مالیات ایجاد شود. 

وي ادامه داد: مردم تمایل دارند به طور قانونی در این صنعت فعالیت داشته باشند بنابراین باید با فراهم کردن زمینه و به خصوص تعیین تعرفه منطقی برق، مردم را تشویق به ورود بیشتر به این

 
صنعت کرد تا منافع آن حاصل کشورمان شود. 

مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران افزود: اکنون آمریکا بزرگ ترین حامی فعالان صنعت استخراج رمزارز جهان است که برق را با کمترین قیمت یعنی حدود 2 سنت در اختیار این صنعت قرار

 
می دهد اما این ظرفیت عظیم در کشورمان به دلیل اعمال سلایق گوناگون بلااستفاده مانده است. 

آشتیانی گفت: در زمان فقدان قانون در خصوص مشروعیت یا ممنوعیت صنعت استخراج، وزارت نیرو در دولت گذشته در بخشنامه اي ورود تجهیزات استخراج رمزارز را غیرمجاز اعلام و با

 
تعیین صدور جریمه هاي سنگین آنها را نقره داغ کرد. 

وي ادامه داد: پس از این اتفاق و به دلیل برخورد سلیقه اي در شهرها و استان هاي مختلف هنوز شاهدیم که برخی از این افراد هنوز موفق به دریافت دستگاه هاي خود پس از پرداخت حقوق
قانونی نشده اند و بسیاري از آنهایی که دستگاه هاي خود را دریافت کرده اند هم به دلیل سنگ اندازي هاي فراوان موفق به راه اندازي مزارع مجاز نشده اند. به طور قطع سرنوشت این قبیل

 
دستگاه ها نیز بازارهاي زیرزمینی و بکارگیري در مزارع غیرمجاز خواهد بود که یکی از مشکلات اصلی وزارت نیرو در روزهاي داغ تابستان بود. 

 
مدیرعامل انجمن زنجیره بلوك ایران افزود: این صنعت آمادگی دارد کل مشکلات صنعت برق را برطرف کند مشروط بر اینکه حرف هاي فعالان این بخش شنیده شود. 

 
وي در باره امکان استفاده از نیروگاه هاي تجدیدپذیر براي استخراج رمزارز هم گفت: انرژي هاي تجدیدپذیر بسیار عالی هستند اما باید توجیه اقتصادي آن دیده شود. 



 
آشتیانی افزود: صنعت استخراج رمزارز هم براي مشکلات برق کشور و هم بخش گاز طرح دارد و لازم است به این طرح ها توجه شود. 

 
این فعال صنعت استخراج رمز ارز سهم کل صنعت استخراج رمزارز جهان را 12 هزار مگاوات اعلام کرد که سهم ایران از این میزان به طور قانونی و غیر قانونی 5 درصد است. 

 
«امید علوي» نایب رییس این انجمن نیز در این نشست گفت: بیشتر سرمایه گذاران در این حوزه حالا با وضع موجود پشیمان هستند و بسیاري از آنها متضرر شده اند. 

علوي ادامه داد: به راحتی می توان برق اختصاص داده شده به این صنعت را مدیریت کرد اما مشخص نیست چه موانعی وجود دارد که دست همراهی با این صنعت نوپا از سوي دولت دراز نمی

 
شود. 

 
به گزارش ایرنا، در روزهاي اخیر مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران گفت: تاکنون 220 هزار دستگاه استخراج غیر مجاز رمزارز در کشور کشف شده است. 

«مصطفی رجبی مشهدي» (شنبه- هشتم آبان ماه) در نشستی خبري که در حاشیه بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی صنعت برق ایران برگزار شد، افزود: این میزان رمزارز کشف شده معادل

 
یک نیروگاه یک هزار مگاواتی برق نیاز داشتند. 

وي از تدوین طرحی براي ساماندهی فعالیت رمزارزها خبر داد و خاطرنشان کرد: به دنبال آن هستیم که مراکز مجاز استخراج رمزارزها بتوانند از نیروگاه هاي تجدیدپذیر استفاده کنند تا دچار

 
محدودیت نشوند. 

 
برچسب ها 

 
- رمز ارز 

 
- انرژي برق 

 
- مصرف بهینه برق 

 
- ماینینگ 

 
- ارز دیجیتال 
- ارز دیجیتال



امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شوند

منبع: اکو فارسشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1400/08/11

زلفی گل گفت: اگر دانشگاه ها کلاس هاي خود را حضوري کنند، قطعا امتحانات پایان ترم هم به همان شیوه برگزار خواهند شد. 

به گزارش باشگاه خبرنگاران، محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوري صبح امروز در نشست پارك هاي علم و فناوري کشور که در محل وزارت علوم برگزار شد، در جمع
خبرنگاران اظهار کرد: صندوق علوم، تحقیقات و فناوري مصوب شوراي عالی انقلاب فرهنگی است که براي تمامی کشور یعنی توسعه علم و فناوري و کارآفرینی برنامه ریزي می کند و بخشی از

 
آن جزو وزارت علوم، تحقیقات و فناوري است و زیر مجموعه شوراي عالی علوم، تحقیقات و فناوري خواهد بود که ریاستش بر عهده رئیس جمهور است. 

او افزود: درباره بحث تاسیس معاونت فناوري در وزارت علوم باید گفت که با توجه به اینکه در شرایط کنونی کشور توسعه فناوري شرط لازم براي ایجاد اشتغال دانش آموختگان تحصیلات
تکمیلی است، بنابراین از طریق شرکت هاي دانش پایه و دانش بنیان ایجاد می شود معاونت علمی و فناوري را تأسیس می کنیم تا بر مدیریت پارك هاي علم و فناوري نظارت داشته باشد و به

 
اینصورت با برنامه ریزي هاي لازم شاهد رشد کمی و کیفی تعداد شرکت هاي دانش پایه و دانش بنیان خواهیم بود. 

زلفی گل تصریح کرد: شرکت هاي دانش بنیان در بحث ملزومات سخت افزاري و نرم افزاري لازم، براي مقابله با کرونا اقدامات بسیار خوبی مانند نوع دارو هاي تولید شده و ... انجام داده اند که

 
میزان تاب آوري کشورمان را در این پاندمی کرونا افزایش داده اند. 

 
وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: شرکت هاي دانش بنیان در دوران کرونا در راستاي توسعه اقتصادي فعالیت هاي بسیار خوبی را انجام داده اند. 

 
زلفی گل گفت: از طریق بحث دیپلماسی فناوري کشور هاي همسایه می توانیم بستر لازم را براي صادرات محصولات شرکت هاي دانش بنیانمان ایجاد کنیم. 

او تصریح کرد: تلاش خواهیم کرد تا از طریق سازمان برنامه ریزي درصد قابل ملاحظه اي از بودجه عمومی را به صندوق علم و فناوري وزارت علوم اختصاص دهیم تا بتوانیم حمایت هاي

 
شایسته اي را از بخش علم و فناوري و کارآفرینی و نوآفرینی کشور داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري درباره آغاز بازگشایی حضوري دانشگاه ها از 15 آبان گفت: براي بازگشایی دانشگاه ها مطیع تصمیمات ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم که مصوب کرده دانشگاه

 
هاي براي دانشجویان تحصیلات تکمیلی از 15 مهر و براي دانشجویان کارشناسی از 15 آبان حضوري ادامه یابند. 

زلفی گل اضافه کرد: فعالیت هاي متعددي در این زمینه از جمله جلسه با معاونان آموزشی، معاونان دانشجویان، روسا و مدیران حراست دانشگاه هاي کشور انجام داده ایم و چالش هاي پیش رو

 
را بررسی کرده ایم و سعی کرده ایم تا آمادگی لازم را براي حضوري شدن بحث آموزش را به صورت جدي داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: بحث تعمیر و بازسازي خوابگاه هاي همه دانشگاه هاي کشور و آزمایشگاه ها تا حدودي انجام شده است و قرار شد تا روساي دانشگاه با توجه به شرایطی

 
که دانشگاه دارند حضور دانشجویان را اولویت بندي کنند و بحث حضوري شدن آموزش را جدي بگیرند. 

زلفی گل با اشاره به نحوه برگزاري امتحانات پایان ترم افزود: وقتی آموزش به صورت حضوري ادامه یابد امتحانات هم به صورت حضوري برگزار خواهند شد.



ثبت نام 20 تیم تولید محتوا در قزوین

منبع: رکناشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1400/08/11

رکنا: مسئول قرارگاه فضاي مجازي سپاه استان قزوین گفت: تاکنون 20 تیم به تعداد 50 نفر براي شرکت در این رویداد ثبت نام کرده اند و مستندسازي کار نیز آغاز شده است و در دو
روز آینده نیز علاقمندان می توانند براي شرکت در رویداد ثبت نام کنند.

به گزارش خبرگزاري رکنا قزوین، مرتضی امیري در جمع خبرنگاران رسانه هاي گروهی
استان که  در محل سپاه قزوین برگزار شد اظهار داشت: امروزه به فضاي مجازي نباید
نگاه سلبی داشت بلکه بایستی با آموزش هاي تخصصی از این فضا به نحو مطلوب

 
استفاده کرد. 

امیري تصریح کرد: باید کمک کنیم تا فضاي مجازي به محیطی براي کمک به کسب و
کار و اشتغال تبدیل شود و کاربران به جاي آنکه ساعتها در این فضا بدنبال سرگرمی و

 
تفریح باشند بتوانند از این ظرفیت براي کسب و کار و درآمدزایی بهره ببرند. 

دبیر رویداد سراسري تولید محتواي دیجیتال بسیج استان قزوین یادآورشد: تولید محتوا

 
در فضاي مجازي بسیار مهم است و آینده مشاغل نیز در گرو استفاده از فضاي مجازي است لذا ما هم باید بستر حضور گروههاي سنی مختلف در این فضا را بخوبی مهیا کنیم. 

امیري گفت: رویداد سراسري تولید محتواي دیجیتال بسیج استان قزوین از 12 تا 14 آبان ماه در قزوین به مدت 48 ساعت برگزار خواهد شد و تیم هاي برتر براي شرکت در رویداد کشوري

 
برگزیده می شوند. 

مسئول قرارگاه فضاي مجازي سپاه استان قزوین اضافه کرد: به نظر می رسد در استان قزوین استعدادهاي زیادي در تولید محتواي فضاي مجازي داریم که شناسایی نشده و یا سراغشان نرفته

 
ایم که این رویداد فرصت مناسبی براي کشف استعدادهاي پنهان در گروههاي سنی مختلف است. 

وي بیان کرد: پس از حضور تیم هاي شرکت کننده در مراسم افتتاحیه، در همان محل سوژه هاي مورد نظر به افراد اعلام می شود و ابزار و امکانات لازم هم در محل سالن شهید مطهري سپاه

 
آماده شده و تجهیزات لازم را خود گروهها با خود به همراه می آورند تا در محل تولید صورت گیرد. 

 
امیري تصریح کرد: کمیته بندي لازم انجام شده و جلسات برنامه ریزي برگزار شده و با اطلاع رسانی از طریق سایت و رسانه ها مرحله ثبت نام تیم ها آغاز شده است. 

امیري تصریح کرد: تاکنون 6 گروه در بخش نرم افزاري، 13 گروه در بخش پویانمایی و یک گروه در بخش تولید بازي هاي تلفن همراه ثبت نام کرده اند و در روزهاي آینده تعداد افراد افزایش

 
خواهد یافت. 

دبیر رویداد تولید محتواي دیجیتال بسیج استان قزوین اظهارداشت: مهمترین هدف از برگزاري این رویداد شناسایی و حمایت از استعدادهاي برتر در تولید محتواي فضاي مجازي و کمک به

 
اشتغال و کارآفرینی براي هنرمندانی است که توان کار دارند. 

وي بیان کرد: در صورت شناسایی تیم ها توانمند امکان معرفی آنها براي استقرار در پارك علم و فنآوري هم مهیا خواهد ش



بازدید اعضاي کلینیک سیارصنعت از واحدهاي تولیدي مستقر شهرك صنعتی زاهدان کارگاهی

منبع: شبستانشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1400/08/11

اعضاي کلینیک سیار صنعت از واحدهاي تولیدي مستقر شهرك صنعتی زاهدان کارگاهی بازدید کردند.

اعضاي کلینیک سیار صنعت از واحدهاي تولیدي مستقر شهرك صنعتی زاهدان کارگاهی بازدید

 
کردند. 

«علیرضا راشکی» در گفتگو با خبرنگار خبرگزاري شبستان بیان داشت: در این بازدید مشاورینی با
تخصص هاي کارآفرینی، اقتصاد، مدیریت، بازاریابی، مالی و حسابداري، معدن، مکانیک و فنی جهت

 
ارائه خدمات مشاوره به واحدهاي تولیدي حضور داشتند. 

وي تاکید کرد: اعضاي کلینیک سیار از واحد هاي تولیدي فرآورده هاي لبنی ، تولیدي انواع

 
مصنوعات چوبی و شرکت آرمین لوله شرق ،تولید کننده انواع لوله و اتصالات بازدید و عارضه یابی سریع را انجام دادند. 

رییس هیات مدیره شرکت شهرك هاي صنعتی سیستان و بلوچستان یادآور شد: علاوه بر این از واحد تولیدي لوله و پروفیل زاهدان سی بل بازدید و برنامه ریزي لازم براي پروژه بهبود این واحد

 
صورت پذیرفت. 

راشکی بیان کرد: در ادامه در شرکت آرمین لوله شرق ، نشستی با حضور مشاورینک، اعضا، هیات امنا، مدیر کلینیک کسب و کار استان و همکاران شرکت شهرك هاي صنعتی استان برگزار شد.

وي گفت:در این نشست آخرین وضعیت شهرك صنعتی زاهدان کارگاهی تشریح و تقویت ارتباط جامعه ي دانشگاهی با شرکت شهرك هاي صنعتی استان به منظور کمک و ارائه خدمات به

 
واحدهاي تولیدي مستقر در شهرك ها و نواحی صنعتی استان مورد تاکید قرار گرفت. 

مدیر عامل شرکت شهرك هاي صنعتی سیستان و بلوچستان یادآور شد: از مهم ترین دستاوردهاي این بازدید می توان به آشنایی اساتید دانشگاهی و مشاورین کلینیک کسب و کار با شهرك

 
صنعتی کارگاهی و واحدهاي تولیدي و کاربرد دانش در محیط ساخت و تولید به صورت عملی و همچنین تعامل سازنده میان بخش صنعت و دانشگاه اشاره کرد. 

راشکی تاکید کرد: کلینیک سیار صنعت باهدف رفع مشکلات و توانمندسازي واحد هاي صنعتی، با توجه به حمایت هاي شرکت شهرکهاي صنعتی سیستان و بلوچستان از صنایع مستقر در

 
شهرك ها و نواحی صنعتی استان برنامه ریزي و صورت می پذیرد. 

وي یاد آور شد: در واقع هماهنگی براي بازدید اعضاي کلینیک سیار صنعت فرصتی خوبی است تا واحدهاي صنعتی و تولید



مشاور معاون کمیته امداد، سرپرست معاونت اشتغال وزارت کار شد

منبع: 55 آنلاینشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1400/08/11

حجت االله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، محمود کریمی بیرانوند را به عنوان سرپرست معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال منصوب کرد.

 
حجت االله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، محمود کریمی بیرانوند را به عنوان سرپرست معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال منصوب کرد. 

به گزارش وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، حجت االله عبدالملکی وزیر تعاون، کار و رفاه
اجتماعی، محمود کریمی بیرانوند را به عنوان سرپرست معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال

 
منصوب کرد. 

کریمی متولد 1367 و تا مقطع دکتري اقتصاد نفت و گاز تحصیل کرده است. مشاور معاون
اشتغال و خودکفایی کمیته امداد امام خمینی (ره) در حوزه جهادگران کارآفرین و اقتصاد

دانش بنیان از جمله فعالیت هاي شغلی کریمی در گذشته است.



مشاور وزیر علوم: در خلق نوآوري ضعیف کار کردیم

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1400/08/11

خبرگزاري آریا- مشاور وزیر علوم در امور علمی تحقیقاتی و فناوري گفت: ما در خلق نوآوري و فناوري ضعیف کار

 
کردیم و باید تشکیلاتی براي بستر کارآفرینی شکل بگیرد. 

به گزارش خبرگزاري آریا، آقاي علی خیرالدین در حاشیه نشست رؤساي پارك هاي علم و فناوري افزود: در سال 83
وظایفی بر عهده وزارت علوم تحقیقات و فناوري گذاشته شد که بحث فناوري یکی از مهم ترین این وظایف بود، اما
در حوزه فناوري هم در وزارت علوم و هم در دانشگاه ها زیرساخت ها شکل نگرفت و بحث فرهنگ سازي در فرهنگ

 
نوآوري به درستی تبیین نشد. 

وي تأکید کرد: با دریافت مجوز تأسیس پارك هاي علم و فناوري فعالیت این مراکز در حوزه فناوري توسعه پیدا
کرد، اما اخیرا پس از بررسی هاي صورت گرفته شاهد بودیم که فعالیت پارك هاي علم و فناوري روند نزولی داشته

 
و این براي ما یک هشدار است. 

وي با بیان اینکه ما در خلق نوآوري و فناوري ضعیف کار کردیم تأکید کرد: در سال 1396 تعداد متقاضیان پارك هاي علم و فناوري و مراکز رشد 8 هزار و 700 نفر بود که در سال 99 به حدود
5 هزار و 700 نفر رسید و این نشان از فعالیت نزولی شرکت هاي دانش بنیان است که باید تشکیلاتی براي بستر کارآفرینی شکل بگیرد و در پارك هاي علم و فناوري و مراکز رشد ایده

 
پژوهشگران به محصول تبدیل شود. 

 
تأسیس معاونت فناوري موازي کاري نیست 

آقاي خیرالدین در ادامه در پاسخ به سؤالی درباره تأسیس معاونت فناوري در وزارت علوم، تحقیقات و فناوري و موازي کاري آن با معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري گفت: تأسیس این

 
معاونت موازي کاري نیست بلکه هم افزایی است. 

مشاور وزیر علوم در امور علمی تحقیقاتی و فناوري با بیان اینکه فعالیت ما با معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري یک فعالیت تعاملی و تکاملی است تأکید کرد: با تشکیل این معاونت پارك
هاي علم و فناوري متولی پیدا می کند و از نظر مالی حمایت می شود، در وزارت علوم ایده پژوهشگران پارك هاي علم و فناوري به محصول تبدیل می شود و محصول فعالیت این پژوهشگران

 
به معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري واگذار می شود، بنابراین یک هم افزایی میان فعالیت هاي فناورانه شکل می گیرد. 

 
صداي فناوري در کشور باید بلند شود 

آقاي خیرالدین در ادامه به برخی از فعالیت هایی که باید در حوزه فناوري شکل بگیرد اشاره کرد و گفت: آمایش فناوري مبتنی بر آمایش سرزمین است و پارك هاي علم و فناوري با توجه به

 
ظرفیت هر منطقه باید توسعه پیدا کند، همچنین باید تبادلات بین المللی بیشتر شود تا شاهد صادرات محصولات فناوري به کشور هاي دیگر باشیم. 

به گزارش خبرگزاري آریا به نقل از صدا و سیما، وي گفت: ما باید صداي فناوري را در کشور بلند کنیم و باید گفتمان فناوري توسعه پیدا کند.



آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی« نازخاتون» در منطقه 15

منبع: شهر فرداشماره خبر:  33  |  تاریخ: 1400/08/11

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در راستاي توانمندسازي اجتماعی و اقتصادي بانوان ساکن محلات بافت فرسوده، رونق و
حمایت از کارآفرینان منطقه اي در محله مظاهري راه اندازي شد.

به گزارش پایگاه خبري - تحلیلی «شهر فردا»،مهدي صفدري با اعلام این خبر گفت: این مرکز با همکاري دفتر توسعه محله شوش، مطهري و مظاهري و بهره گیري از سازمان هاي مردم

 
نهاد، به منظور توانمندسازي بانوان و ارتقاي کیفیت زندگی شهروندان در حوزه تولید محصولات غذایی با شعار« یک نفر بیشتر روي این سفره می نشیند» آغاز به کار کرد. 

او با تاکید بر اهمیت و ضرورت حمایت از کسب و کارهاي کوچک، محلی و خانگی گفت: وظیفه ذاتی و مسئولیت اجتماعی ما ایجاب می کند که هر چه در توان داریم براي تقویت توان

 
اقتصادي، حمایت و رونق کسب کارهاي نوپا و کارآفرینان با استفاده از ظرفیت منطقه به کار بندیم. 

صفدري گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در قالب برنامه تشکیل نهاد مدیریت جمعی پروژه با هدف اشتغال خانگی بانوان در تولید محصولات غذایی، بعد از تلاش هاي دوساله و

 
ظرفیت سنجی و امکان سنجی تشکیل گروه هاي کسب وکار خانگی در این محله و با حمایت صندوق کارآفرینی امید به ثمرنشست. 

او اضافه کرد: در حال حاضر گروه 18 نفره اي متشکل از بانوان ساکن محله و علاقمند در حوزه تولید محصولات خانگی در این مرکز به صورت متمرکز فعالند و محصولات خانگی خود را به

 
صورت روزانه تحویل مشتري می دهند . 

صفدري با اشاره به اینکه این محله به دلیل بافت فرسوده مشکلات متعددي دارد، افزود: با گسترش مراکز آموزش و توانمندسازي به خصوص راه اندازي کسب وکارهاي نو و دانش بنیان در این
مراکز می توان به الگویی پیشرو براي توسعه مناطق مختلف شهر تهران دست یافت.



کسب رتبه سوم کشوري کمیته امداد در اشتغال و خودکفایی مددجویان

منبع: روزنامه جام جمشماره خبر:  34  |  تاریخ: 1400/08/11

مدیر کل کمیته امداد استان بوشهر از ازکسب رتبه سوم کشوري این نهاد در زمینه اشتغال وخودکفایی مددجویان تحت حمایت در شش ماهه نخست 1400 خبر داد

به گزارش جام جم آنلاین بوشهر کمیته امداد، محمد رضا میري، مدیر کل کمیته امداد استان بوشهراظهار داشت:خوشبختانه با برنامه
ریزي مناسب و تلاش شبانه روزي همه همکاران بخش اشتغال و خودکفایی، توانستیم در ارزیابی صورت گرفته در شاخص هاي اصلی و

 
عمده اشتغال، جایگاه سوم کشوري را کسب نماییم. 

مدیر کل کمیته امداد استان بوشهر در ادامه افزود: :این ارزیابی دربین21 شاخص اصلی حوزه اشتغال و خودکفایی صورت گرفته و این

 
استان در عمده این شاخص ها در جایگاه برتر کشور قرار داشت. 

وي اظهار داشت: در 6 ماه سال جاري کمیته امداد استان بوشهر توانسته است تعداد 2 هزار 961 فرصت شغلی از طریق پرداخت تسهیلات قرض الحسنه اشتغالزایی وکاریابی براي مددجویان

 
ایجاد نماید. 

میري خاطرنشان کرد: عمده شاخص هایی که در این زمینه مورد بررسی قرار گرفته اند شامل: کاریابی، آموزش مهارت هاي شغلی، ایجاد فرصت هاي شغلی، راهبري شغلی، مباحث دانش بنبان

 
، جهادگران و مراکز نیکوکاري کارآفرین ،جذب منابع، پایداري طرح ها و موارد دیگر بوده است. 

مدیرکل کمیته امداد استان بوشهر گفت: توفیق حاصل شده براي این نهاد در حوزه اشتغال نتیجه همکاري، تشریک مساعی و همراهی استانداري، بانک هاي عامل، دبیرخانه کارگروه اشتغال و
دستگاه هاي مختلف همکار بوده و کارجویان عزیز نیز جدیت و تلاش ما را در تحقق برنامه هاي اشتغال و توفیق در این مسیر همراهی کرده اند به ویژه در شرایط اقتصادي شیوع بیماري کرونا

 
که مشاغل بسیاري را تحت تاثیر قرار داده است. 

مدیرکل کمیته امداد استان در پایان با عنوان اینکه توانمندسازي خانواده هاي نیازمند یکی از برنامه ها و اولویت هاي اصلی این نهاد است تصریح کرد: ایجاد اشتغال براي مددجویان یکی از

 
ظرفیت هاي بزرگ و برنامه مهم امداد بوشهر در این زمینه است. 

میري در پایان خاطر نشان کرد: در سال 1399 کمیته امداد استان بوشهر توانسته بود تعداد 6 هزار 58 فرصت شغلی از طریق پرداخت تسهیلات قرض الحسنه اشتغالزایی وکاریابی براي
مددجویان ایجاد نماید.



نامه فاطمه هاشمی به رئیسی

نامه فاطمه هاشمی به رئیسی

منبع: روزنامه رویداد امروزشماره خبر:  35  |  تاریخ: 1400/08/11

فاطمه هاشمی از رئیس جمهور خواست تا کلیه خدمات بیماران اي بی تحت پوشش بیمه قرار گیرند و مشکلات توزیع پانسمان از طریق داروخانه هاي بیمارستان محل درمان رفع شود.

فاطمه هاشمی از رئیس جمهور خواست تا کلیه خدمات بیماران اي بی تحت پوشش بیمه قرار گیرند و مشکلات توزیع پانسمان از طریق داروخانه هاي

 
بیمارستان محل درمان رفع شود. 

فاطمه هاشمی رئیس بنیاد امور بیماري هاي خاص در نامه اي از سید ابراهیم رئیسی ریاست جمهوري خواست تا جهت ارتقاء سطح درمان بیماران مبتلا به بیماري (Eb) اقداماتی از قبیل تحت

 
پوشش قرار گرفتن کلیه خدمات درمان این بیماران، گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان و ایجاد زمینه هاي اشتغال و... در دستور کار قرار گیرد. 

به گزارش جماران، در نامه فاطمه هاشمی که خطاب به ریاست جمهوري نوشته شده، آمده است: «از ابتداي سال 1390 این بنیاد با شناسایی و حمایت از حدود 400 بیمار (اي بی) راهکار هاي
خدمت رسانی به این بیماران را با برگزاري جلسات متعدد با پزشکان، کارشناسان و مسئولین وزارت بهداشت مورد بررسی قرار داده که با پیگیري هاي انجام شده و جمع آوري آمار و تهیه بانک

 
اطلاعاتی این بیماران موفق شده ایم پانسمان مورد نیاز را به صورت رایگان در اختیار آنان قرار داده و با همکاري بنیاد مستضعفان مکانی براي راه اندازي خانه (اي بی) اختصاص دهیم. 

همچنین با هماهنگی وزارت بهداشت مقرر گردید که مراکز درمانی جهت رسیدگی به بیماران (اي بی) راه اندازي شوند و وسایل مورد نیاز (پانسمان و...) از طریق این وزارتخانه تهیه و توزیع

 
گردد. 

ادامه نامه مذکور مطرح شده است: «در حال حاضر با توجه به روند افزایشی این بیماران (تاکنون بیش از 700 نفر شناسایی شده اند) و چالش هایی که در نحوه توزیع پانسمان و عدم بیمه بودن
وسایل و لوازم مصرفی موردنیاز بیماران و نیز مراجعه آنان جهت رفع مشکلات درمانی، جلسه هم اندیشی با حضور کارشناسان بیماران خاص وزارت بهداشت در محل بنیاد امور بیماري هاي
خاص برگزار گردید تا به وضعیت این بیماران در کشور پرداخته شود، در این نشست مواردي از قبیل عدم حضور پرستار و پزشک عمومی آموزش دیده در بعضی از مراکز درمانی، کمبود پزشک
متخصص پوست در بعضی از مراکز درمانی، توزیع نامناسب پانسمان هاي مورد نیاز، عدم حمایت بیمه از لوازم مصرفی این بیماران، با توجه به مشکلات فراوان این بیماران خدمات دریافتی مانند
بالون گذاري و دندانپزشکی تا سقف محدودي تحت پوشش بسته خدمتی وزارت بهداشت بوده که با توجه به شرایط جسمی برخی از بیماران نیاز به افزایش دارد و انجام آزمایش هاي ژنتیک
براي شناسایی و جلوگیري از تولد نوزاد جدید در خانواده هایی که بیمار (اي بی) دارند و تحت پوشش بیمه قرار گرفتن این آزمایشات، ارائه خدمات آموزشی و بهداشت روانی به خانواده هاي

 
بیماران، فرهنگ سازي جامعه در نحوه نگرش به بیماران و ایجاد اشتغال و ارائه تسهیلات معیشتی مورد بررسی قرار گرفت. 

بخش دیگري از این نامه که خطاب به ریاست جمهوري نوشته، ذکر شده است: «با توجه به اینکه تاکنون اقدامات نسبتا مناسب براي این بیماران صورت گرفته است، لذا ارتقاء سطح درمان

 
بیماران این حوزه شایسته نگاه ویژه حضرتعالی و دولت سیزدهم می باشد. 

 
خواهشمند است دستور فرمایید با اقدامات ذیل در رابطه با بیماران (اي بی) انجام پذیرد: 

 
الف- کلیه خدمات بیماران اي بی تحت پوشش بیمه قرار گیرد. 

 
ب- مرتفع نمودن مشکلات توزیع پانسمان از طریق داروخانه هاي بیمارستان محل درمان. 

 
پ- گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان در استان هایی که بیمار اي بی دارند. 

 
ت- ایجاد زمینه هاي اشتغال، آموزش خانواده هاي بیماران در نگهداري از آنان، فرهنگ سازي جامعه در برخورد با این بیماران. 

لازم به ذکر است این بنیاد آمادگی خود را براي هرگونه همکاري در زمینه هاي فوق اعلام می کند. پیشاپیش از نگاه و توجه ویژه حضرتعالی در کمک به بیماران خاص کشور سپاسگزارم.»



چه مواد مخدري در صدر مصرف قرار دارند؟

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  36  |  تاریخ: 1400/08/11

مدیرکل دفتر تحقیقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر ضمن تشریح الگوي مصرف مواد مخدر در کشور گفت: سالانه 167 هزار میلیارد تومان خسارات و هزینه مستقیم و
غیرمستقیم در پی معضل مواد مخدر به کشور وارد می شود.

مدیرکل دفتر تحقیقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر ضمن تشریح الگوي مصرف
مواد مخدر در کشور گفت: سالانه 167 هزار میلیارد تومان خسارات و هزینه مستقیم و

 
غیرمستقیم در پی معضل مواد مخدر به کشور وارد می شود. 

به گزارش اقتصادآنلاین به نقل از تسنیم؛ حمید صرامی در برنامه تلویزیونی با بیان اینکه
بر اساس بررسی هاي صورت گرفته علمی توسط ستاد مبارزه با مواد مخدر در سطح
کشور، بیش از 90 درصد مردم، اعتیاد را مهم ترین و اولویت دارترین آسیب اجتماعی
کشور معرفی کردند، اظهار کرد: این موضوع نشان می دهد این دغدغه علمی براي آحاد

 
جامعه، رسالت ما را در ستاد مبارزه با مواد مخدر سنگین تر می کند. 

مدیرکل دفتر تحقیقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر افزود: هر اقدامی که در این
ستاد می خواهد صورت گیرد، بر اساس پژوهش انجام می شود زیرا ما نمی توانیم بدون

یک رویکرد واقع بینانه نقشه راه مبارزه را ترسیم کنیم بر همین اساس در حوزه هاي مختلف، پژوهش هاي متعدد را انجام می دهیم تا دست اندرکاران چه در عرصه مبارزه با عرضه و چه در

 
عرصه پیشگیري و درمان بتوانند اقدامات مؤثر را انجام دهند. 

این مقام مسئول تصریح کرد: با پژوهش هاي صورت گرفته، پی بردیم که سالانه 167 هزار میلیارد تومان خسارات و هزینه مستقیم و غیرمستقیم در پی معضل مواد مخدر به کشور وارد می
شود که 24 هزار میلیارد تومان آن به دلیل مصرف مواد مخدر توسط معتادان و حتی درمان آنها است همچنین 18 هزار میلیارد تومان از رقم مذکور در هر سال توسط دولت براي مقابله و

 
کاهش تقاضا سرمایه گذاري می کند. 

ضربه 30 هزار میلیارد تومانی به شریان هاي اقتصادي قاچاقچیان در 3.5 سال اخیر وي ادامه داد: 125 هزار میلیارد تومان از رقم مذکور نیز به جامعه به دلیل خسارت ناشی از طلاق، هزینه

 
هاي بهره وري و کاهش سرمایه اجتماعی در پی معضل مواد مخدر سالانه به کشور تحمیل می شود. 

صرامی خاطرنشان کرد: بر اساس پژوهش هاي صورت گرفته به این نتیجه رسیدیم که باید به بنیان هاي اقتصادي قاچاقچیان ضربه وارد کنیم لذا در سه سال و نیم گذشته، بیش از 30 هزار
میلیارد تومان به شریان هاي اقتصادي قاچاقچیان ضربه وارد شد و این کمک خواهد کرد تا بتوانیم کمر اقتصادي قاچاقچیان را بشکنیم تا در این عرصه موفقیت هاي بهتري براي کشور نائل

 
شویم. 

مدیرکل دفتر تحقیقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر با اشاره به پژوهش هاي صورت گرفته درباره بررسی وضعیت شیوع مصرف مواد مخدر در کشور، گفت: بر اساس آخرین بررسی ها،
نرخ شیوع مواد مخدر در جامعه در سن 15 تا 64 سال، 5.4 درصد است حدود 2 میلیون و 802 هزار و 800 نفر مصرف کننده مستمر و یک میلیون و 600 هزار نفر مصرف کننده غیرمستمر

 
وجود دارد یعنی در کشور 4 میلیون و 400 هزار نفر مصرف کننده مستمر و غیرمستمر مواد مخدر در کشور داریم. 

میزان شیوع نرخ مصرف مواد مخدر بین دانش آموزان متوقف شده است این مقام مسئول با تأکید بر اینکه به هر میزان بتوانیم نرخ شیوع مصرف و ورود و بروز مواد مخدر را در کشور کاهش
دهیم، در امنیت و سلامت جامعه مؤثر است، عنوان کرد: ستاد مبارزه با مواد مخدر اقدامات متعددي را عرصه پیشگیري انجام داده است، اکنون بیش از 8 میلیون و 500 هزار از دانش آموزان
متوسطه اول و دوم تحت پوشش برنامه هاي فرهنگی و پیشگیري قرار گرفتند و اقدامات آموزش و پرورش سبب شده تا میزان شیوع نرخ مصرف مواد مخدر بین دانش آموزان متوقف شود که

 
این دستاورد بسیار بزرگ در کشور است. 

 
وي با اشاره به نرخ شیوع مصرف مواد مخدر بین جوانان و محیط هاي دانشجویی متذکر شد: نرخ شیوع مصرف مواد مخدر بین دانش آموزان 2.1 درصد و بین دانشجویان 4.7 درصد است. 

 
به گفته صرامی، نرخ سن ورود به مصرف مواد مخدر 15 سال و میانگین متوسط کشور 22.3 سال است. 

مدیرکل دفتر تحقیقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر یادآور شد: خانواده ها باید نسبت به نظارت و کنترل به فرزندان خود بیشتر تعمق کنند و نباید در حوزه نظارت به فرزندان بگویند که
فقط جامعه باید اقدام کنند بلکه والدین باید مداخلات مؤثر انجام دهند، همیشه می گوییم که والدین باید شبانه روز به سه سؤال پاسخ دهند، اینکه فرزند من اکنون کجا است؟ چه می کند؟ و

 
با چه کسی است؟؛ خانواده اي که معتقد باشد نظارت فرزند، به آنها ارتباطی ندارد، می تواند شیوع مصرف مواد مخدر را براي فرزند خود رقم بزند. 

این مقام مسئول با اشاره به الگوي مصرف مواد مخدر در کشور اظهار کرد: نخستین الگوي مصرف مواد مخدر در کشور مربوط به تریاك و خانواده آن (هروئین، شیره و سوخته تریاك) است و

 
حدود 75 درصد از مصرف مواد مخدر در کشور را نشان می دهد. 



گرایش به مصرف ماري جوانا بین جوانان و نوجوانان منجر به دغدغه جدي شده است وي افزود: دومین الگوي مصرف مواد مخدر در کشور مربوطه به مواد مخدري همچون ""ماري جوانا""،
""حشیش""، ""بنگ""، ""گراس""، ""علف""، سومین مربوط به هروئین و چهارم مربوط به شیشه است، در حقیقت تریاك الگوي نخست مصرف بوده اما در بین جوانان و نوجوانان، گرایش

 
به ماري جوانا، منجر به بروز دغدغه جدي براي ما شده است. 

صرامی ضمن تشکر از تمام سازمان هاي دولتی و مردم نهاد در رابطه با اقداماتی که درباره کاهش شیوع مصرف مواد مخدر انجام می دهند، خاطرنشان کرد: جوانان و نوجوانان فریب برخی
باورهایی را که مخصوصاً در فضاي مجازي و بین دوستان آنها مطرح می شوند، نخورند، به طور مثال عنوان می شود مصرف ""گل"" اعتیادآور نیست یا اینکه فرد با مصرف ماري جوانا و
حشیش، لذت می برد بله این لذت کاذب به مصرف کننده منتقل می شود اما بسیار سریع می تواند شرایط روانی فرد را بهم بریزد و سندروم ""بی انگیزشی"" حتی خودکشی را در فرد فراهم

 
کند. 

مدیرکل دفتر تحقیقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر یادآور شد: متأسفانه 85 درصد از افرادي که از اعتیاد رهایی پیدا می کنند، مجدداً عود مجدد پیدا کرده البته این خاص کشور ما
نیست، در عموم کشورهاي جهان نرخ بازگشت به اعتیاد حدود 80 تا 85 درصد است که البته عوامل متعددي دارد که یکی از آنها عدم جامعه پذیري است متأسفانه فرد وقتی سوء پیشینه مواد

 
مخدر و اعتیاد دارد، دیگر جذب به کار نمی شود لذا ما اکنون در بازنگري قانون جدید دنبال این هستیم این موضوع را براي معتادان بهبود یافته حل کنیم. 

این مقام مسئول ادامه داد: نکته دوم مربوط به عدم جذب معتادان بهبودیافته توسط خانواده هایشان است یعنی هنوز آن برچسب و انَگ اعتیاد به فرد بهبودیافته می چسبد و خانواده حاضر به

 
پذیرش آنها نمی شود. 

وي بیان کرد: نکته سوم نیز مربوط به جامعه است، جامعه باید بپذیرد که فرد بهبودیافته باید به زندگی مجدد برگردد لذا تمام تلاش در بحث معتادان بهبودیافته است این که بتوانیم در حوزه

 
اشتغال، حرفه آموزي و جامعه پذیري اقدامات جدید تري انجام دهیم که با تدابیر دبیر کل ستاد مبارزه با مواد مخدر، این اتفاقات در حال رخ دادن است. 

مدیرکل دفتر تحقیقات و آموزش ستاد مبارزه با مواد مخدر تصریح کرد: یکی از موضوعات ما در بحث علل گرایش به اعتیاد است، متأسفانه فقر الگوي غنی سازي اوقات فراغت براي نوجوانان و
جوانان یک عامل، بحث مشکلات روانی عامل دوم و نکته سوم مربوط به برخی از ساختارهاي ناکارآمد در این رابطه است، طبیعتاً تمام ارکان نظام در پی این هستند که بتوانند در بحث

 
پیشگیري از مصرف مواد مخدر اقدامات جدي تر بردارند اما نقش مردم، نقشی بی بدیل خواهد بود. 

پربیننده ترین انفجار در نیروگاه اتمی در حال ساخت ترکیه انهدام 78باندقاچاق اسلحه و مهمات توسط وزارت اطلاعات کودك 8 ساله بافقی قاچاقچی را لو داد



حضور سازمان تامین اجتماعی در اجلاس سراسري تجلیل از سرآمدان اقتصاد ایران

منبع: فراسوشماره خبر:  37  |  تاریخ: 1400/08/11

سازمان تامین اجتماعی در اجلاس سراسري تجلیل از سرآمدان اقتصاد ایران که با رویکرد اعطاء جایزه برند ملی، اعتماد ملی برگزار می شود، حضور دارد.

حضور سازمان تامین اجتماعی در اجلاس سراسري تجلیل از سرآمدان اقتصاد ایرانسازمان تامین اجتماعی در
اجلاس سراسري تجلیل از سرآمدان اقتصاد ایران که با رویکرد اعطاء جایزه برند ملی، اعتماد ملی برگزار می شود،

 
حضور دارد. 

به گزارش فراسو به نقل از روابط عمومی سازمان تامین اجتماعی، مدیر کل امور فرهنگی و اجتماعی سازمان
تامین اجتماعی گفت: هدف از برپایی این اجلاس توجه و اجراي بیانات مقام معظم رهبري (معظم له) درخصوص
تولید ملی و جلب اعتماد مردم است و این سازمان با ارائه محصولات و خدمات فرهنگی، بیمه اي و درمانی

 
پاسخگوي نیاز مخاطبین و مراجعین نیز است. 

علی جهانی افزود: سازمان تامین اجتماعی با هدف توسعه و ارتقاء سطح تعامل و ارتباط با صنعتگران و کار آفرینان و تقویت و حمایت از اشتغال پایدار و حمایت از توسعه کارآفرینی و پشتیبانی
از نیروي کار و بالابردن سطح آگاهی و شفاف سـازي و پاسـخگویی به این قشر معزز در خصوص دستورالعمل ها و بخشنامه هاي این سازمان و توسعه همکاریهاي همه جانبه با کارفرمایان در

 
این اجلاس شرکت کرده است . 

وي اظهار داشت: تامین اجتماعی به عنوان بزرگترین سازمان ارائه دهنده بیمه هاي اجتماعی در کشور و با گستردگی عملیاتی و تنوع کارکردها و شناسایی حوزه هاي سرمایه گذاري و با رویکرد
نظام تعاملی، ارتباطی و هم افزایی و هم گرایی سازنده و دوسویه با شرکاي اجتماعی به ویژه جامعه کارفرمایان در عرصه قانونگذاري ها ، تصمیم گیري ها و سیاست گذاري ها نقش آفرینی کرده

 
تا با به کارگیري ظرفیت کنشگران، مشکلات را به صورت بهینه شناخته و پاسخگویی لازم را به آنها داشته باشد. 

گفتنی است، بزرگترین گردهمایی سرآمدان اقتصاد ایران 11آبان ماه سال جاري در مرکز همایشهاي بین المللی شهید بهشتی برگزار می شود.



109 معدن در اردبیل فعال هستند

منبع: روزنامه روزگار معدنشماره خبر:  38  |  تاریخ: 1400/08/11

به گزارش روزگارمعدن، فریبرز شجاع تشریح کرد: حدود 10 هزار میلیارد ریال تاکنون در معادن استان اردبیل سرمایه گذاري شده است که با میزان استخراج سالیانه هشت میلیون و
500 هزار تن، براي یک هزار و 100 نفر فرصت اشتغال ایجاد کرده اند. وي افزود: آهن، مرمریت، تراورتن، سیلیس، عقیق، پوکه معدنی، پوزولان و ...

109 معدن در اردبیل فعال هستند معاون امور معادن و صنایع معدنی سازمان صنعت،
معدن و تجارت استان اردبیل گفت: در مجموع 204 معدن در این استان وجود دارد که

 
درحال حاضر تنها 109 مورد از آنها مشغول فعالیت هستند. 

به گزارش روزگارمعدن، فریبرز شجاع تشریح کرد: حدود 10 هزار میلیارد ریال تاکنون
در معادن استان اردبیل سرمایه گذاري شده است که با میزان استخراج سالیانه هشت

 
میلیون و 500 هزار تن، براي یک هزار و 100 نفر فرصت اشتغال ایجاد کرده اند. 

وي افزود: آهن، مرمریت، تراورتن، سیلیس، عقیق، پوکه معدنی، پوزولان و کائولن از
جمله مهم ترین موادي است که از معدن هاي استان اردبیل استخراج و بیشتر آنها در
کارخانه هاي فرآوري به سایر فرآورده هاي داراي ارزش افزوده بالاتر مانند سیمان و

 
مصالح ساختمانی سبک وزن تبدیل و روانه بازار می شود. 

معاون امور معادن و صنایع معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل بیان
کرد: علاوه بر اینها چهار پهنه اکتشافی در استان داریم که به منظور فعالیت در آنها، در
مجموع 12 پروانه اکتشاف براي شرکت هاي سرمایه گذاري دولتی و بخش خصوصی

 
صادر شده است. 

وي اضافه کرد: 2 محدوده معدنی مشگین شهر شامل مس، مولیبدن و طلا در مرحله صدور گواهی کشف است که بهره برداري از آنها در سال 1401 آغاز خواهد شد و به دنبال آن بحث احداث

 
واحد تولید کنسانتره مس را خواهیم داشت. 

شجاع اظهار کرد: ذخایري که تاکنون در کانسنگ مس پهنه قره سو- سبلان کشف شده و در مرحله صدور پروانه است، 0.23 درصد عیار دارد و حجم آن تا این لحظه به حدود 70 میلیون تن

 
می رسد. 

وي ادامه داد: سازمان توسعه و نوسازي معادن و صنایع معدنی ایران (ایمیدرو) نیز در پهنه قزل اوزن چهار محدوده اکتشافی دارد که پروانه گرفته و در یکی از آنها عملیات حفاري از حدود 20

 
روز پیش آغاز شده است. 

معاون امور معادن و صنایع معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل ابراز امیدواري کرد که با ادامه روند اکتشاف و در صورتی که آزمایش ها و نمونه برداري ها منجر به نتیجه شود و

 
از نظر اقتصادي داراي توجیه باشد، در آینده نزدیک تعیین تکلیف شود. 

 
وي بیان کرد: در پهنه باغرو نیز شرکت سرمایه گذاري کوثر با پیگیري هایی که انجام شد، سه دستگاه حفاري مستقر کرده و در حال اجراي عملیات اکتشاف تفصیلی است. 

 
به گفته شجاع، بیشتر این پهنه ها مربوط به مواد فلزي مانند کانسنگ مس و عناصر همراه آن همچون طلا و مولیبدن یا نقره است. 

معاون امور معادن و صنایع معدنی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل گفت: یک هزار و 500 میلیارد ریال تا کنون در مجموع در بخش اکتشاف پهنه هاي معدنی این استان سرمایه

 
گذاري شده است و میزان اشتغال آنها به 150 نفر می رسد. 

 
وي افزود: در صورت رسیدن به مرحله بهره برداري و احداث کارخانه فرآوري، میزان اشتغال زایی به 500 نفر و حجم سرمایه گذاري به 14 هزار میلیارد ریال خواهد رسید. 

 
شجاع بیان کرد: پیش بینی می شود در 2 سال آینده کارخانه کنسانتره مس پورفیري در معدن صاحب دیوان که جزو پهنه قره سو- سبلان است، به مرحله تولید برسد. 

وي اضافه کرد: همچنین علاوه بر بحث 12 پروانه اکتشاف در پهنه ها، 36 پروانه اکتشاف دیگر نیز براي بخش خصوصی صادر شده است که اگر به نتیجه برسد، بخش معدن استان اردبیل جهش

 
قابل ملاحظه اي خواهد داشت. 

انتهاي پیام/



اشتغال 6000 اردبیلی در بخش صنعت تا پایان سال

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  39  |  تاریخ: 1400/08/11

اردبیل- رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل گفت: تا پایان امسال با ایجاد ظرفیت در بخش صنایع فرصت اشتغال 6 هزار نفر از جمعیت بیکار استان اردبیل فراهم می
آید.

اردبیل- رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل گفت: تا پایان امسال با
ایجاد ظرفیت در بخش صنایع فرصت اشتغال 6 هزار نفر از جمعیت بیکار استان اردبیل

 
فراهم می آید. 

رامین صادقی در گفت وگو با خبرنگار مهر، اظهار کرد: با بهره برداري از 16 واحد
صنعتی تا پایان سال، اشتغال 6 هزار نفر در بخش صنعت فراهم شده تا تعدادي از فارغ

 
التحصیلان دانشگاهی و بیکاران استان به چرخه اشتغال وارد شوند. 

وي با بیان اینکه 300 واحد تولیدي در استان شرایط مناسب براي دریافت تسهیلات را
دارند، تصریح کرد: پرداخت تسهیلات براي این واحدها به عنوان تسهیلات سرمایه در
گردش و ایجادي زمینه رونق و پشتیبانی تولید و اشتغالزایی را مهیا کرده و به نوعی
بیش از هر زمان دیگر می توانیم به تقویت تولید با کیفیت و اشتغال با ثبات دست بزنند.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل گفت: در نیمه اول امسال نیز زمینه

 
اشتغال سه هزار و 500 نفر در بخش صنعتی فراهم آمده که با در نظر گرفتن پوشش بیمه اي این افراد اشتغال آنها در سامانه به ثبت رسیده است. 

صادقی ظرفیت اشتغالزایی در بخش صنعت را چندین برابر حوزه کشاورزي و حتی خدمات توصیف کرد و افزود: عمده واحدهاي تولیدي استان حتی با افزایش ظرفیت تولید سعی کردند تا

 
زمینه تحول اقتصادي را در استان و تحقق شعار سال را فراهم کنند که به نظر می رسد این ظرفیت عظیم در حال گسترش است. 

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل عمده صنایع در حال تکمیل را با دامنه اشتغال فراوان مربوط به صنایع تبدیلی و تکمیلی، صنعت پتروشیمی و محصولات متنوع آن اعلام
کرد و ادامه داد: در استان اردبیل با استقرار صنایع نو سعی شده تا کارآفرینان و سرمایه گذاران بتوانند بخش عظیمی از فرصت شغلی را با نگاه دانش بنیان فراهم و مهیا کنند.



آمار وزیر کار درباره وضعیت اشتغال و بیکاري در کشور

منبع: شعار سالشماره خبر:  40  |  تاریخ: 1400/08/11

شعار سال: وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه حدود 2.4 میلیون نفر بیکار و 2.2 میلیون نفر داراي اشتغال ناقص یا ناپایدار هستند، گفت: تعداد قابل ملاحظه اي پرونده فساد
در حال تکمیل است که به زودي به قوه قضاییه ارسال می شود. «حجت االلهّ عبدالملکی» در گفت وگوي ویژه خبري به تشریح برنامه اشتغال ...

شعار سال: وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه حدود 2.4 میلیون نفر بیکار و 2.2 میلیون نفر داراي اشتغال ناقص یا ناپایدار هستند، گفت: تعداد قابل ملاحظه اي پرونده فساد در

 
حال تکمیل است که به زودي به قوه قضاییه ارسال می شود. 

«حجت االلهّ عبدالملکی» در گفت وگوي ویژه خبري به تشریح برنامه اشتغال پرداخت و اعلام کرد: در این دو ماه، چندین عزل و نصب داشتیم و یکی از تعهداتم در مجلس این بود که افراد

 
مفسد، بی ربط و ناکارآمد را برکنار کنیم. وزارت تعاون در میان وزارتخانه ها شاید جزو مواردي بود که بیشترین عزل و نصب را داشته است و چندین نفر عزل شدند. 

وي عنوان کرد: بخشی از آن ها افرادي بودند که انواعی از فساد از جمله فساد اقتصادي و بخشی از آن ها کسانی بودند که انواعی از محکومیت و جرم مانند جرایم امنیتی و اقتصادي را داشتند،

 
همچنین بخشی از آن ها کسانی بودند که ناکارآمد بودند یعنی افرادي که تحصیلات و تخصص مرتبط نداشتند و پست مدیریتی را اشغال کرده و بهره برداري را کاهش داده بودند. 

عبدالملکی تصریح کرد: البته تعدادي از کسانی که از خدمات آن ها مرخص شدیم، مدیران خدومی بودند که یا بازنشسته شدند و یا خودشان تمایلی براي ادامه همکاري نداشتند، گزارش
تفصیلی در هفته هاي آینده درباره برنامه مبارزه با فسادي که عملاً در وزارتخانه در این دو ماه پیش رفته است و شامل همه واحد هاي اقتصادي و زیر مجموعه همه صندوق ها می شود، خدمت

 
مردم ارائه می کنیم. 

وي گفت: براساس آمار هاي رسمی حدود 2.4 میلیون نفر بیکار و 2.2 میلیون نفر داراي اشتغال ناقص یا ناپایدار و حدود 2 میلیون نفر ناامید از یافتن کار در کشور داریم که جزو جمعیت فعال

 
نیستند. 

 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: همچنین در حال حاضر 9.7 میلیون نفر نیز با اشتغال کم درآمد روبرو هستند و 4.5 میلیون نفر داراي اشتغال غیر رسمی بوده و بیمه ندارند. 

وي با بیان اینکه همه این گروه ها باید مخاطب برنامه اشتغال دولت باشند، افزود: مهمترین گروه، بیکاران مطلق هستند، اما سایر گروه ها نیز باید مخاطب قرار بگیرند، در این راستا برنامه اي

 
براي بیمه افرادي که اشتغال آن ها آتیه ندارد یعنی بیمه نیستند، داریم و یا افرادي که درآمد کم دارند طبیعتاً درآمد آن ها باید افزایش پیدا کند. 

عبدالملکی تصریح کرد: بخشی از این آمار، مربوط به افراد ناامید از یافتن کار است که اگر فضاي کسب و کار رونق پیدا کند این گروه جزو فعالان بازار کار خواهند بود و استاندارد هاي رشد

 
اشتغال هم افزایش پیدا می کند. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی خاطرنشان کرد: در هفته نخست شروع به کار، قرارگاهی را به اسم قرارگاه رفاه مردم تشکیل دادیم که 16 ستاد دارد و یکی از ستادها، ستاد اشتغال است که این
ستاد مشتمل بر اعضاي اصلی شوراي عالی اشتغال کشور و سایر نهاد ها مثل تشکل ها، بخش هاي کارفرمایی، نهاد هاي انقلابی و مجموعه هاي دیگر است؛ ستاد اشتغال چندین جلسه برگزار

 
کرد و مصوبات شوراي عالی اشتغال عملاً خروجی هاي این ستاد است. 

وي با بیان یانکه قرارگاه رفاه به زیست بوم ملی اشتغال جمهوري اسلامی ایران رسیده است،
اظهار کرد: زیست بوم ملی اشتغال جمهوري اسلامی ایران، نسبت اشتغال و تولید را نشان می
دهد که سیاست اصلی ما براي ایجاد اشتغال، تقویت تولید در بخش هایی است که مزیت هاي

 
ملی، محلی و منطقه اي دارند. 

عبدالملکی تاکید کرد: در جهت ساماندهی اشتغال 5 اتفاق باید بیفتد اول شناسایی نیروي کار
مستعد، دوم مشاوره شغلی و کلینیک هاي کسب و کار و شتاب دهنده ها، سوم ترویج و
فرهنگ سازي، چهارم اطلاع رسانی رسانه ملی و دستگاه هاي اطلاع رسانی و پنجم آموزش

 
است. 

وي گفت: همچنین براي اینکه این زیست بوم فعال شود 16 توافقنامه را در جلسه شوراي عالی
کار با دستگاه هاي مختلف داشتیم و در صورتی که این حرکت، تندتر شود با سرعت بسیار بالایی ایجاد اشتغال خواهیم کرد و اشتغال هاي غیررسمی را به رسمی تبدیل می کنیم و درآمد هاي

 
اشتغال هاي موجود را افزایش می دهیم. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: یکی از زیرسیستم ها در زیست بوم اشتغال ملی جمهوري اسلامی ایران در ارتباط با فضاي کسب و کار است که در آن تقسیم وظایف براي دستگاه ها
انجام دادیم مثلاً مصوب شد وزارت امور اقتصادي و دارایی با همکاري وزارت تعاون و بقیه دستگاه ها در خصوص 22 رسته پر اشتغال که بیش از 40 درصد اشتغال کشور را ایجاد می کنند به

 
صورت ویژه موانع را شناسایی و رفع کنند و مقرر شد ظرف سه ماه گزارش را ارائه دهند. 



وي عنوان کرد: این یک تصمیم ویژه براي بهبود فضاي کسب و کار در راستاي اشتغال است و از 22 رسته پر اشتغال کشور می توان به حوزه پوشاك، صنایع دستی، صنایع تبدیلی کشاورزي

 
اشاره کرد. 

عبدالملکی با بیان اینکه حذف مجوز هاي دست و پا گیر حدود یک ماه و نیم گذشته در ارتباط با آموزشگاه هاي فنی و حرفه اي آزاد شروع شده است، افزود: قبل از این به طور متوسط حدود
هشت ماه به طول می انجامید، اما اکنون به سه روز کاهش پیدا کرده است و اگر ظرف سه روز همکاران ما بررسی ها را انجام ندهند سیستم به طور خودکار مجوز را صادر می کند نتیجه این

 
شد که از اول سال تا آغاز کار دولت جدید حداکثر 30 مجوز آموزشگاه صادر شده بود، ولی در همین یک ماه گذشته بیش از 300 مجوز صادر شده است. 

وي تصریح کرد: وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی باید هر سه ماه یکبار گزارش اشتغال و بیکاري کشور را در جلسه شوراي عالی اشتغال کشور ارائه دهد، در این راستا زیست بوم اشتغال ملی در

 
حال فعالیت است و در تلاش هستیم تا با ایجاد هماهنگی بین دستگاه هاي مختلف حرکت آن را سریع تر کنیم. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی خاطرنشان کرد: یکی از مصوباتی در ارتباط با هدایت نقدینگی به سمت تولید و اشتغال است و بانک مرکزي با همکاري وزارت تعاون، ساز و کار تأمین مالی
اشتغال پایدار را جمع بندي و ابلاغ می کند؛ البته تاکنون این موارد را نداشتیم؛ سال گذشته شبکه بانکی هزار و 800 هزار میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کرد که این تسهیلات موجب اشتغال

 
نشده است. 

وي عنوان کرد: در سامانه اي که ایجاد کردیم یک ستون فقرات با 28 میلیون کد ملی داریم که بخشی از این ها بیکار، بخشی شاغل، بخشی ناامید از کار و بخشی با درآمد پایین و یا شاغل

 
بدون بیمه هستند که تمام برنامه هاي اشتغال ما اثر خود را روي این کد هاي ملی می گذارد؛ مثلاً در وام هایی که به تعدادي از این افراد پرداخت می شود وضعیت اشتغال رصد خواهد شد. 

 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی خاطر نشان کرد: در شرایط کرونا بیش از یک میلیون نفر شغل خود را از دست دادند. 

وي در خصوص هدفگذاري براي ایجاد یک میلیون و 850 هزار شغل جدید، گفت: تعدادي از افراد، بیکار مطلق هستند، اگر آن ها کاري را آغاز کنند و درآمدي هر چند کم را داشته باشند

 
حرکت آغازینی است و تعدادي از مشاغلی که ایجاد می شود از این صنف است. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام کرد: در تلاش هستیم میزان فرار بیمه اي کارفرمایان را کاهش دهیم و تعدادي از مشاغل غیر رسمی را رسمی کنیم، اما بخش قابل ملاحظه اي از یک

 
میلیون و 850 هزار شغل جدیدي که ایجاد خواهد شد، بیمه خواهد داشت و بخشی از آن خوداشتغالی خواهد بود و نمی توانیم آن ها را الزام کنیم که خودشان را بیمه کنند. 

وي تصریح کرد: هر گونه تغییري در قانون کار نباید به نحوي باشد که مسئله رفاه و امنیت شغلی حدود 24 میلیون نفر شاغلین فعلی را به خطر بیندازد، در این ارتباط بیش از 80 تا 85 درصد

 
کسانی که بیکارند و یا اشتغال ناقص و کم در آمد غیر رسمی دارند، فاقد مهارت هستند. 

عبدالملکی اظهار داشت: تحریم ها در زمینه اشتغال می تواند نقش موثر مثبت داشته باشد، چون منابع ارزي، محدود و واردات، کمتر می شود و تمایلات به سمت بازار داخل خواهد بود، قطعا

 
تولیدات داخلی باید تقویت شود و امکان جایگزین تولیدات داخلی با کالا هاي وارداتی، بهتر فراهم است بنابراین انتظار داریم میزان اشتغال، افزایش یابد. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: در روستاها، ظرفیت هاي بسیار خوبی براي تولید داریم و در حال تقویت صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر هستیم تا بتوانیم اشتغال

 
هاي روستایی را نیز بیمه و رسمی کنیم. 

وي افزود: برنامه هایی را براي بسیج سازندگی، کمیته امداد و بنیاد برکت و ستاد اجرایی فرمان امام راحل، بنیاد علوي و بنیاد مستضعفان و معاون مناطق محروم ریاست جمهوري و نهاد هایی

 
مانند آن در نظر گرفتیم که در یک نظام هماهنگ به اشتغال روستایی کمک کند. 

عبدالملکی عنوان کرد: در طراحی زیست بوم ملی اشتغال، تکلیفی براي سازمان برنامه و بودجه مصوب شد که اعتبارات حوزه اشتغال با همکاري وزارت کار به عنوان هماهنگ کننده دیگر

 
دستگاه ها در حوزه اشتغال، تنظیم شود. 

وي ادامه داد: امسال 32 هزار میلیارد تومان در بند الف تبصره 18 براي حوزه اشتغال اعتبارات در نظر گرفته شده بود که عملکرد زیادي نداشت و پیگیر هستیم تا این اعتبارات را فعال و حتما

 
از این ظرفیت بودجه اي استفاده کنیم. 
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نامه مهم فاطمه هاشمی به سید ابراهیم رئیسی

منبع: خبرخودروشماره خبر:  41  |  تاریخ: 1400/08/11

فاطمه هاشمی در نامه اي از ریاست جمهوري خواست تا جهت ارتقاء سطح درمان بیماران مبتلا به بیماري (Eb) اقداماتی از قبیل تحت پوشش قرار گرفتن کلیه خدمات درمان این

 
بیماران، گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان و ایجاد زمینه هاي اشتغال و... در دستور کار قرار گیرد. 

خبرآنلاین: فاطمه هاشمی رئیس بنیاد امور بیماري هاي خاص در نامه اي از حجت الاسلام و المسلمین سید ابراهیم رئیسی ریاست جمهوري خواست تا جهت ارتقاء سطح درمان بیماران مبتلا
به بیماري (Eb) اقداماتی از قبیل تحت پوشش قرار گرفتن کلیه خدمات درمان این بیماران، گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان و ایجاد زمینه هاي اشتغال و... در دستور کار قرار

 
گیرد. 

در نامه فاطمه هاشمی که خطاب به ریاست جمهوري نوشته شده، آمده است: «از ابتداي سال 1390 این بنیاد با شناسایی و حمایت از حدود 400 بیمار (اي بی) راهکارهاي خدمت رسانی به
این بیماران را با برگزاري جلسات متعدد با پزشکان، کارشناسان و مسئولین وزارت بهداشت مورد بررسی قرار داده که با پیگیري هاي انجام شده و جمع آوري آمار و تهیه بانک اطلاعاتی این

 
بیماران موفق شده ایم پانسمان مورد نیاز را به صورت رایگان در اختیار آنان قرار داده و با همکاري بنیاد مستضعفان مکانی براي راه اندازي خانه (اي بی) اختصاص دهیم. 

همچنین با هماهنگی وزارت بهداشت مقرر گردید که مراکز درمانی جهت رسیدگی به بیماران (اي بی) راه اندازي شوند و وسایل مورد نیاز (پانسمان و...) از طریق این وزارتخانه تهیه و توزیع

 
گردد. 

ادامه نامه مذکور مطرح شده است: «در حال حاضر با توجه به روند افزایشی این بیماران (تاکنون بیش از 700 نفر شناسایی شده اند) و چالش هایی که در نحوه توزیع پانسمان و عدم بیمه بودن
وسایل و لوازم مصرفی موردنیاز بیماران و نیز مراجعه آنان جهت رفع مشکلات درمانی، جلسه هم اندیشی با حضور کارشناسان بیماران خاص وزارت بهداشت در محل بنیاد امور بیماري هاي

 
خاص برگزار گردید تا به وضعیت این بیماران در کشور پرداخته شود. 

در این نشست مواردي از قبیل عدم حضور پرستار و پزشک عمومی آموزش دیده در بعضی از مراکز درمانی، کمبود پزشک متخصص پوست در بعضی از مراکز درمانی، توزیع نامناسب پانسمان
هاي مورد نیاز، عدم حمایت بیمه از لوازم مصرفی این بیماران، با توجه به مشکلات فراوان این بیماران خدمات دریافتی مانند بالون گذاري و دندانپزشکی تا سقف محدودي تحت پوشش بسته
خدمتی وزارت بهداشت بوده که با توجه به شرایط جسمی برخی از بیماران نیاز به افزایش دارد و انجام آزمایش هاي ژنتیک براي شناسایی و جلوگیري از تولد نوزاد جدید در خانواده هایی که
بیمار (اي بی) دارند و تحت پوشش بیمه قرار گرفتن این آزمایشات، ارائه خدمات آموزشی و بهداشت روانی به خانواده هاي بیماران، فرهنگ سازي جامعه در نحوه نگرش به بیماران و ایجاد

 
اشتغال و ارائه تسهیلات معیشتی مورد بررسی قرار گرفت. 

بخش دیگري از این نامه که خطاب به ریاست جمهوري نوشته، ذکر شده است: «با توجه به اینکه تاکنون اقدامات نسبتا مناسب براي این بیماران صورت گرفته است، لذا ارتقاء سطح درمان

 
بیماران این حوزه شایسته نگاه ویژه حضرتعالی و دولت سیزدهم می باشد. 

 
خواهشمند است دستور فرمایید با اقدامات ذیل در رابطه با بیماران (اي بی) انجام پذیرد: 

 
الف- کلیه خدمات بیماران اي بی تحت پوشش بیمه قرار گیرد. 

 
ب- مرتفع نمودن مشکلات توزیع پانسمان از طریق داروخانه هاي بیمارستان محل درمان. 

 
پ- گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان در استان هایی که بیمار اي بی دارند. 

 
ت- ایجاد زمینه هاي اشتغال، آموزش خانواده هاي بیماران در نگهداري از آنان، فرهنگ سازي جامعه در برخورد با این بیماران. 

لازم به ذکر است این بنیاد آمادگی خود را براي هرگونه همکاري در زمینه هاي فوق اعلام می کند. پیشاپیش از نگاه و توجه ویژه حضرتعالی در کمک به بیماران خاص کشور سپاسگزارم.»



تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است

منبع: آرمان اقتصاديشماره خبر:  42  |  تاریخ: 1400/08/11

 
قم- استاندار قم با اشاره به تلاش در جهت احیاي معادن راکد قم گفت: باید در بخش فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدامات لازم صورت گیرد. 

به گزارش آرمان اقتصادي؛ بهرام سرمست صبح سه شنبه در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان که در محل سالن کرامت استانداري قم برگزار شد بیان کرد: استفاده حداکثري از
ظرفیت اقتصادي معدن منگنز به عنوان یکی از مهمترین معادن استان قم و کشور تاکنون مورد غفلت واقع شده است و باید طرح هاي توسعه زنجیره تولید و فرآوري مواد استخراج شده از آن به

 
سرعت اجرایی شود. 

 
وي افزود: علاوه بر تلاش براي احیاي معادن راکد باید در بخش فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدام هاي لازم صورت گیرد. 

به گفته این مسئول؛ وضعیت اجراي برنامه هاي حمایتی از توسعه فعالیت واحدهاي صنعتی در قم با توجه به ارزیابی هاي انجام شده، مطلوب است و از سازمان صنعت، معدن و تجارت استان به

 
دلیل اجراي دقیق و منظم برنامه هاي ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، تشکر می کنیم. 

استاندار قم در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به لزوم تغییر چهره معادن قم به سمت فعالیت معادن فلز پر بازده گفت: باید چهره فعالیت هاي معدنی استان به سمت معادن فلزي که
راهبردي است و ارزش افزوده اقتصادي فراوانی به دنبال دارد، تغییر کند و در این رابطه مسئولان دستگاه هاي متولی حمایت هاي لازم را از علاقه مندان به سرمایه گذاري در این بخش به عمل

 
خواهند آورد. 

گفتنی است؛ معدن منگنز ونارچ قم با سرمایه گذاري بیش از یک هزار میلیارد ریال و ظرفیت ایجاد اشتغال براي بیش از 300 تن بزرگترین و بهترین معدن منگنز ایران است که 60 درصد نیاز
کشور را تأمین می کند و به عنوان بزرگ ترین تولید کننده سنگ منگنز خاورمیانه و کشور شناخته شده است.



حمایت پارك علم و فناوري استان از ایده هاي نو در استارتاپ فضاي مجازي بسیج

منبع: صبج زاگرسشماره خبر:  43  |  تاریخ: 1400/08/11

رئیس پارك علم و فناوري کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به برگزاري رویداد استارت آپی تولید و محتواي دیجیتال بسیج در استان گفت: پارك علم و فناوري استان از ایده هاي نو در
استارت آپ بسیج حمایت می کند.

به گزارش پایگاه تحلیل و اطلاع رسانی صبح زاگرس شمس الدین هاشمی با اشاره به
اینکه برگزاري رویدادهاي استارت آپی فرصتی ارزشمند براي معرفی و شناسایی نخبگان
است گفت: فرهنگ فناوري ها در این رویدادها شکوفا و با خود باوري و اعتماد بنفسی
که در این فضا ها ایجاد می شود ایده ها پخته تر و باعث تقویت پایه هاي دانش بنیان و

 
ایجاد اشتغال می شود. 

مسئول پارك علمی و فناوري کهگیلویه و بویراحمد سرگرمی را در دنیاي امروز فرصتی
براي کسب و کار ها دانست و افزود: دومین رویداد استارت آپی استان کهگیلویه و
بویراحمد که در سه حوزه بازي هاي رایانه اي ، پویانمایی و اپلیکیشن هاي موبایلی
برگزار می شود از حوزه هاي بزرگ در کسب و کار هاي دیجیتالی بوده و سهم کشور در

 
این حوزه باید مشخص شود. 

وي نتایج برگزاري این رویدادها را صدور فرهنگ، جهت دهی افکار جوانان و سیاست به تمام دنیا ارزیابی کرد و گفت: دنیا به سمت جنگ فناوري ها پیش می رود و حتما در این مسیر باید از

 
مرزهاي جغرافیایی عبور کنیم و به تناسب حفظ مرز هاي جغرافیایی مرزهاي سایبري کشور را حفظ و از استقلال برخوردار شویم . 

هاشمی استقلال در حوزه سایبري را که مورد تاکید رهبري است ،ضروري دانست و تاکید کرد: با تمام توان باید براي حفظ مرزهاي سایبري کشور تلاش کنیم و اهمیت ویژه اي براي آن قائل

 
شویم. 

او گفت: با حمایت مستقیم پارك علم و فناوري استان کهگیلویه و بویراحمد، رویداد تولید و محتواي بسیج استان برگزار و ایده هاي برتر را در مراکز رشد پارك مستقر و براي تجاري سازي

 
محصولات از این افراد حمایت و در قالب پرداخت تسهیلات، مشاوره و دفتر کار همکاري می کند. 

مسئول پارك علم و فناوري کهگیلویه و بویراحمد با تاکید بر اینکه این پارك حامی شرکت ها و نخبگان براي دانش بنیان شدن و تسهیل کننده مسیر سرمایه گذاري ایده هاي برتر رویدادها

 
است تصریح کرد: به برگزیدگان رویداد تولید و محتواي بسیج که از 12 تا 14 آبان در یاسوج برگزار می شود جوایز نفیسی اهدا می شود. 

این استاد دانشگاه هاي استان گفت: وظیفه پارك علم و فناوري فعالیت در این حوزه ها بوده و بدنبال بانک ایده و تسهیل در تجاري سازي ناب ترین ایده است و زمینه را براي تولید، اشتغال و

 
صادرات فراهم می کند. 

هاشمی نقش دولت را در حمایت از این حوزه را مهم ارزیابی کرد و گفت: با توسعه و فرهنگ سازي و ارائه مشوق ها به عنوان نیروي محرکه می تواند کشور را از اقتصاد تک محصولی و نفتی
نجات و باعث رونق کسب و کار هاي و مقاوم در مقابل تحریم ها کند.



رتبه علمی ایران در جهان ارتقا پیدا کرد

منبع: روزنامه کرمان امروزشماره خبر:  44  |  تاریخ: 1400/08/11

 
رتبه علمی ایران در جهان ارتقا پیدا کرد 

 
رتبه علمی ایران در جهان به پانزدهمین کشور جهان ارتقا پیدا کرد. 

 
زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوري گفت: امروز علاوه بر حفظ و صیانت از برج تولید، علم کشورمان در منطقه و جهان خود نمایی می کند. 

 
وي افزود:رتبه 15 علمی ایران در جهان یک افتخار براي کشورمان است. 

درصدد هستیم برج تولید نوآوري، فناوري، کارآفرینی را به همان اندازه ارتقاء دهیم و آن هم بتواند در منطقه خود نمایی کند.



تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26 هزار میلیارد ریال گذشت

تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26 هزار میلیارد ریال گذشت

منبع: تجارت گردانشماره خبر:  45  |  تاریخ: 1400/08/11

تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون در طرح ملی «اشتغال پایدار روستایی و عشایري » از 26 هزار میلیارد ریال گذشت. نوشته تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26
هزار میلیارد ریال گذشت اولین بار در تجارت گردان. پدیدار شد.

تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون در طرح ملی «اشتغال پایدار روستایی و عشایري » از 26 هزار

 
میلیارد ریال گذشت. 

 به گزارش تجارت گردان به نقل از روابط عمومی بانک توسعه تعاون ،از ابتداي اجراي طرح «اشتغال پایدار روستایی وعشایري»،بانک توسعه تعاون به عنوان بانک عامل این طرح اقدامات و

 
فعالیت هاي قابل توجهی در این موضوع انجام داده است. 

عملکرد بانک توسعه تعاون بر اساس گزارش سامانه کارا نشان می دهد که تا پایان مهر ماه سال جاري به بیش از 26 هزار و 500 طرح در سراسر کشور تسهیلات اشتغالزایی پرداخت شده است.

 
که براین اساس میزان تسهیلات پرداختی نیز به 26 هزار و200 میلیارد ریال نزدیک شده است. 

 
این گزارش می افزاید،این میزان تسهیلات توانسته است حدود 52 هزار شغل پایدار در استان هاي کشور ایجاد کند. 

 
گفتنی است استان هاي کرمانشاه ،سیستان و بلوچستان ،گلستان ،گیلان و فارس به عنوان پنج استان اول کشور در پرداخت تسهیلات در این طرح ملی به شمارمی آیند . 

4745 طرح معرفی شده در استان کرمانشاه از تسهیلات اشتغال پایدار روستایی و عشایري بهره مند شده اند، تسهیلات پرداختی توانسته است 5 هزار و 788 اشتغال جدید دراین استان ایجاد

 
نماید. 

این گزارش تصریح می کند ،استان هاي سیستان و بلوچستان ،گلستان ، گیلان و فارس هرکدام به ترتیب با 1959 ،1449 ،1350 و 1182 طرح در رتبه هاي دوم تا پنجم پرداخت تسهیلات
اشتغال پایدار روستایی و عشایري قرار داشته اند. از ناحیه تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون 2718 شغل در سیستان و بلوچستان ،2024 شغل در استان گلستان ،2071 شغل در استان

 
گیلان و 2532 شغل در استان فارس ایجاد شده است. 

میزان تسهیلات پرداختی در استان کرمانشاه بیش از 2هزار و 303 میلیارد ریال،در استان سیستان و بلوچستان یک هزارو 253 میلیارد ریال ، در استان گلستان یک هزار و 82 میلیارد ریال ،در

 
استان گیلان یک هزار و 111 میلیارد ریال و در استان فارس یک هزار و 234 میلیارد ریال برآورد شده است. 

بانک توسعه تعاون در کنار دو بانک و یک صندوق کارآفرینی وظیفه پرداخت تسهیلات اشتغال پایدار روستایی وعشایري را بر عهده دارد.این طرح بزرگ ملی از سال 1397 به طور رسمی آغاز
شده است.



اولین رویداد کارآفرینی و نوآوري توسط کمیته امداد اصفهان برگزار می شود

منبع: بازار کارشماره خبر:  46  |  تاریخ: 1400/08/11

اولین رویداد کارآفرینی و نوآوري با همکاري جهاد دانشگاهی اصفهان بر محوریت شناسایی کسب و کارهاي کم سرمایه و زودبازده در حوزه مشاغل خرد، توسط کمیته امداد استان
اصفهان برگزار می شود.

اولین رویداد کارآفرینی و نوآوري با همکاري جهاد دانشگاهی اصفهان بر محوریت شناسایی کسب و کارهاي کم سرمایه و زودبازده در حوزه مشاغل خرد، توسط کمیته امداد استان اصفهان

 
برگزار می شود. 

کریم زارع در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: اولین رویداد کارآفرینی و نوآوري با محوریت شناسایی کسب و کارهاي کم سرمایه و زودبازده در حوزه مشاغل خانگی، توسط کمیته امداد

 
امام خمینی (ره) استان اصفهان با همکاري جهاد دانشگاهی واحد اصفهان برگزار می شود. 

وي افزود: این رویداد با هدف ارائه مطالب آموزشی مرتبط با حوزه کارآفرینی و ایجاد بستري مناسب براي جذب و ارائه ایده ها و طرح هاي نوآورانه براي افراد تحت پوشش کمیته امداد برگزار
می شود و از همه مددجویان، نخبگان، صاحبان ایده، سازمان ها و دستگاه هاي اجرایی به منظور شرکت در این رویداد دعوت می شود تا 17 آبان ماه، ایده هاي کسب و کار خود را به نشانی

 
(https://reg.jdisf.ac.ir/se27) ارسال کنند. 

مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان گفت: ایده هاي ارسال شده در صورت تأیید، سرمایه لازم جهت راه اندازي و یا گسترش طرح را دریافت خواهند کرد.



مشاغل خانگی ظرفیتی براي عبور از بیکاري در کرمان

منبع: بازار کارشماره خبر:  47  |  تاریخ: 1400/08/11

کرمان در حالی طبق آمارهاي رسمی از وجود 120 هزار بیکار رنج می برد که استفاده از ظرفیت مشاغل خانگی می تواند گامی محکم براي رفع معضل بیکاري در این استان باشد.

 
کرمان در حالی طبق آمارهاي رسمی از وجود 120 هزار بیکار رنج می برد که استفاده از ظرفیت مشاغل خانگی می تواند گامی محکم براي رفع معضل بیکاري در این استان باشد. 

بازار؛ گروه استان ها: مشاغل خانگی نقش انکار ناپذیري در رونق اقتصادي و رفع مشکل بیکاري در جامعه بازي می کنند و با بهره گیري از این ظرفیت می توان در راستاي حل مشکلات

 
اقتصادي گام برداشت. توسعه و حمایت از مشاغل خانگی منجر به اقتصاد پویا می شود و در کنار آن اثرات اجتماعی مثبتی را هم به همراه دارد. 

البته در کرمان که جزو استان هاي با بالاترین نرخ بیکاري در کشور بوده و جمعیت بیکارانش به 120 هزار نفر می رسد، توجه به مقوله مشاغل خانگی می تواند در رفع این معضل بسیار

 
تاثیرگذار باشد آن هم در شرایطی که کرونا تیشه به ریشه بسیاري از مشاغل زده است. 

این در حالیست که فعالان حوزه مشاغل خانگی دچار مشکلات عدیده اي از جمله راه پر پیچ و خم دریافت تسهیلات بانکی و مجوزها، نبود حمایت هاي کافی از پیشران ها و بازاریابی

 
محصولاتشان هستند. البته بحث آموزش نیز در این حوزه بسیار اهمیت دارد و می تواند اثر بخشی این مشاغل و سطح درآمد آن ها را افزایش دهد. 

 
در دریاي مشکلات غرق شدیم 

 
زهرا مرادي یکی از کارآفرینان کرمانی است که به بازار گفت: تقریبا 20 سال سابقه کار در زمینه مشاغل خانگی را دارم و در این مدت براي 28 نفر شغل ایجاد کرده ام. 

وي گفت: ما در کنار تولیدات انبوه بحث فروش و پخش را هم دنبال می کردیم و در حوزه هاي مختلفی از جمله انواع برش چوب، ام دي اف، کابینت و لوازم فرهنگی اعم از گل سازي و پوشاك

 
و... فعال بودیم. 

 
این پیشران توسعه مشاغل خانگی ادامه داد: به دلیل مشکلات کارمان را کوچک کرده و اکنون فقط در حال تولید پوشاك هستیم. 

وي گفت: به علت سنگ هایی که پیش پاي ما انداخته شد اعم از مشکلات بیمه اي و مالیاتی و هزینه هاي زیاد مجبور شدیم فعالیتمان را محدود کنیم. زمانی که به عنوان کارآفرین نیاز به

 
حمایت داشتیم متاسفانه در دریاي سختی ها غرق شدیم. 

 
اصلی ترین حمایت مجموعه هایی مانند اداره کار، جهاد کشاورزي، کمیته امداد و... وام است که اخذ این تسهیلات دردسرهایی زیادي دارد 

فاطمه ابرهیمی یکی از فعالان مشاغل خانگی بیان کرد: اصلی ترین حمایت مجموعه هایی مانند اداره کار، جهاد کشاورزي، کمیته امداد و... وام است که اخذ این تسهیلات دردسرهایی زیادي

 
دارد. 

 
وي گفت: کسی که نیاز به اشتغال دارد در اعتبارسنجی ها از او یک درآمد ثابت و ثبت شده می خواهند ما چگونه باید این مورد را تامین کنیم؟ 

ابراهیمی بیان کرد: مجوزهایی که براي اشتغال خانگی منظور می شود از لحاظ مکان، تجهیزات و شرایط مطابق با کارگاه است. تامین این شرایط براي یک بانوي خانه دار امکان پذیر نیست. از

 
مسئولان درخواست دارم شرایطی که براي مشاغل خانگی در نظر گرفته اند را بازبینی کنند. 

 
وي اضافه کرد: وام وقتی در کنار توانمندي هاي دیگر نباشد، فقط یک چاه است نه یک نردبان رشد؛ فقط باعث اضافه شدن بدهی ها می شود. 

 
دغدغه هاي سیستم بانکی را در نظر بگیریم 

مدیر کارآفرینی و اشتغال اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمان در گفتگو با خبرنگار بازار اظهار کرد: مشاغل خانگی با مشاغل خرد و کوچک تفاوت دارند. مشاغل خانگی تعریف

 
خاص خودش را دارد و نه تنها مشمول بیمه نمی شود بلکه به نوعی معافیت مالیاتی به این دسته از مشاغل تعلق می گیرد. 

 
منوچهر اسلامی ادامه داد: 320 شغل خانگی داریم که باید در محیط خانه انجام شوند و در این خصوص بحث کارگاه مطرح نیست. 

 
وي گفت: حمایت هاي مجموعه تعاون، کار و رفاه اجتماعی فقط به پرداخت تسهیلات محدود نمی شود بلکه بحث آموزش، بازاریابی، توانمندسازي و حتی اتصال به بازارهاي هدف است. 

 
اسلامی بیان کرد: از طرفی ما می توانیم با برگزاري نمایشگاه هاي فصلی، منطقه اي و شهرستانی نسبت به فروش محصولات مشاغل خانگی اقدام کنیم. 

وي در خصوص مشکلات براي اخذ تسهیلات بانکی گفت: باید تا حدودي دغدغه هاي سیستم بانکی براي بازپرداخت وام ها را در نظر بگیریم. علیرغم این تفاسیر ما از توان آموزشی جهاد

 
دانشگاهی در هر رابطه اي که مشکلاتی را سد راه مشاغل خانگی قرار دارند، استفاده می کنیم. 

مدیر کارآفرینی و اشتغال اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمان ادامه داد: شغل خانگی توسط افراد درجه یک خانوار در محیط خانه بدون ایجاد مزاحمت براي همسایگان ایجاد می
شود. خدمت رسانی به این دسته از مشاغل علاوه بر توانمندسازي مالی از لحاظ تسهیلات 4 درصد تا مرز 100 میلیون تومان، بحث آموزش و توانمندسازي و اتصال به بازار فروش این افراد هم

 
بر عهده ما است. 

 
اسلامی بیان کرد: در این رابطه سامانه هاي مشاغل خانگی را تعریف کردیم که براي ثبت نام مجوز و معرفی به سیستم بانکی براي تسهیلات است. 

مدیر کارآفرینی و اشتغال اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمان در خصوص تسهیلات بانکی اظهار کرد: اگر افرادي بتوانند مجوز فعالیت تولیدي را بگیرند به ازاي هر نفري که در

 
خانه ها تحت پوشش قرار می دهند 100 میلیون تا 2 میلیارد تومان تسهیلات با سود 4 درصد و بازپرداخت 5 ساله پرداخت می کنیم. 

 
مشاغل خانگی با سه مشکل اصلی نبود درآمد کافی، انحراف تسهیلات یا عدم امنیت شغلی مواجه هستند 

 
وي گفت: رسیدگی به مباحث مشاغل خانگی وظیفه ذاتی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی است و در این رابطه آماده هستیم مشکلات را از طرق مختلفی رفع کنیم. 

 
آموزش و توانمندسازي متقاضیان در دستور کار است 

اسلامی بیان کرد: از سال 89 مسئله تسهیلات مشاغل خانگی و صدور مجوزها را در دستور کار داشتیم. مشاغل خانگی با سه مشکل اصلی نبود درآمد کافی، انحراف تسهیلات یا عدم امنیت

 
شغلی مواجه هستند و براي رفع این مسائل برنامه اي را تدوین کردیم تا با مشارکت جهاد دانشگاهی این مشکلات را از طریق آموزش و توانمندسازي رفع کنیم. 

 
وي دو بانک عامل حوزه مشاغل خانگی را "توسعه تعاون" و "رفاه کارگران" اعلام کرد و افزود: این دو بانک متولی پرداخت تسهیلات مشاغل خانگی هستند. 

اسلامی گفت: در بستر فضاي مجازي آموزش هاي جهاد دانشگاهی بارگذاري شده و افراد به صورت غیرحضوري در کلاس هاي آنلاین شرکت می کنند. در نهایت این افراد را به جامعه متولی

 
توانمندسازي متصل می کنیم، همچنین بحث اتصال به بازارهاي منطقه اي را در دستور کار داریم. 

وي در خصوص طرح ملی توسعه مشاغل خانگی اظهار کرد: سهمیه کرمان در این زمینه 2 و 500 شغل است که 80 درصد این افراد ثبت نام کرده اند و مرحله آموزش این افراد در حال سپري

 
شدن است. در مرحله بعد اتصال به بازارهاي منطقه اي و محلی دنبال می شود. اعتبار لازم در این زمینه تامین شده است. 

اسلامی ادامه داد: افراد متقاضی مشاغل خانگی با توجه به مجوز و مهارتی که دارند در سایت مشاغل خانگی ثبت نام می کنند و سپس دستگاه اجرایی متولی صدور مجوز می شود. همچین این

 
افراد براي دریافت تسهیلات و توانمندسازي به اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی معرفی می شوند. 

با توجه به اهمیت مشاغل خانگی نیاز است که مشکلات این حوزه دقیق تر مورد بررسی قرار گیرد و سنگ از پیش پاي فعالان این عرصه برداشته شود.





اشتغال زایی بنیاد برکت در 12 هزار روستاي کشور

منبع: ایرناشماره خبر:  48  |  تاریخ: 1400/08/11

تهران- ایرنا- مدیرعامل بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام (ره) گفت: با ورود به چهار هزار روستاي جدید در سال جاري، تعداد روستاهاي تحت پوشش بنیاد برکت در مجموع به 12
هزار روستا رسیده است.

تهران- ایرنا- مدیرعامل بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام (ره) گفت: با ورود به چهار
هزار روستاي جدید در سال جاري، تعداد روستاهاي تحت پوشش بنیاد برکت در مجموع

 
به 12 هزار روستا رسیده است. 

به گزارش روز سه شنبه ایرنا از بنیاد برکت، محمد ترکمانه در سومین گردهمایی
مجریان و تسهیل گران بنیاد برکت در سراسر کشور افزود: از ابتداي ورود بنیاد به حوزه
اشتغال زایی تاکنون 150 هزار طرح اجتماع محور در مناطق روستایی و کم برخوردار
کشور اجرا شده که ایجاد فرصت هاي کسب وکار براي 450 هزار نفر را به دنبال داشته

 
است. 

وي با اشاره به برگزاري سومین گردهمایی مجریان بنیاد برکت اظهار داشت: مجریان و
تسهیل گران، حکم شبکه اجرایی طرح هاي اشتغال زایی بنیاد را دارند و نمونه چنین
شبکه اي در کشور وجود ندارد. شما رهبران پیشرفت در منطقه هستید و منویات

 
حضرت امام (ره) و مقام معظم رهبري را محقق می کنید. 

ترکمانه با تاکید بر توانمندسازي جوامع محروم از طریق اشتغال زایی گفت: تعداد طرح هاي اشتغال زایی اجتماع محور این بنیاد تا پایان سال به 200 هزار طرح خواهد رسید. 42 درصد طرح

 
هاي اشتغال زایی اجرا شده در سال جاري مربوط به رسته کشاورزي، 40 درصد خدمات و 18 درصد صنعتی است. همچنین 20 هزار طرح به بانوان اختصاص داشته است. 

ترکمانه در تشریح اهداف برگزاري سومین گردهمایی مجریان بنیاد برکت بیان کرد: مرور سیاست هاي کلی بنیاد برکت، بررسی عملکرد بنیاد در راستاي سیاست هاي سال تولید، پشتیبانی ها و

 
مانع زدایی ها، ارزیابی کارکرد مجریان و تسهیل گران، تعیین و تدوین استراتژي بنیاد تا پایان سال و انتقال متقابل تجربیات از جمله اهداف این گردهمایی است. 

مدیرعامل بنیاد برکت ضمن اظهار امیدواري براي گسترش شبکه مجریان و تسهیل گران خاطرنشان کرد: برنامه اي را در دستور کار داریم که تا پایان سال 1401 زنجیره کامل اشتغال و تولید
توسط این شبکه ایجاد شود. بزرگ ترین افتخار بنیاد برکت کار کردن با مردم است و باید مردم را هر چه بیشتر درگیر و شریک امور کرد. در همین راستا، براي سال آینده به دنبال جذب

 
مشارکت هاي مردمی و خیرین هستیم. 

ترکمانه همچنین از مجریان و تسهیل گران خواست که با تمرکز بیشتر روي الگوي اشتغال زایی «آسمان» (آیین نامه سرمایه گذاري مردمی و اشتغال نیروي انسانی) باعث رونق هر چه بیشتر

 
تشکیل و راه اندازي صندوق هاي توسعه کارآفرینی در روستاها و مناطق محروم کشور شوند. 

93 نفر از مجریان و تسهیل گران اشتغال زایی بنیاد برکت در این گردهمایی سه روزه حضور دارند و به تبادل تجربه هاي خود می پردازند. همچنین در این گردهمایی از مجریان برگزیده تقدیر

 
خواهد شد. 

 
برچسب ها 

 
- مناطق محروم 

 
- اشتغال زایی 

- بنیاد برکت



اخطار بانک ها ادامه دارد

منبع: صنعت کارشماره خبر:  49  |  تاریخ: 1400/08/11

به گزارش صنعت کار، سیاست پرداخت تسهیلات بانکی براي حمایت از بنگاه هاي آسیب دیده از شیوع کرونا، با نرخ سود 12 درصد از سال 1399 در دستور کار دولت قرار گرفت و
تلاش شد با استمهال بیمه اي، مالیاتی، انرژي و تمدید مجوزها به منظور حفظ و...

به گزارش صنعت کار، سیاست پرداخت تسهیلات بانکی براي حمایت از بنگاه هاي آسیب دیده از شیوع کرونا، با نرخ سود 12
درصد از سال 1399 در دستور کار دولت قرار گرفت و تلاش شد با استمهال بیمه اي، مالیاتی، انرژي و تمدید مجوزها به منظور

 
حفظ و صیانت از بنگاه ها گام برداشته شود. 

مبلغ تسهیلاتی که براي بنگاه هاي گردشگري درنظر گرفته شده بود از 16 تا 900 میلیون تومان با نرخ سود 12 درصد بود که
مهلت بازپرداخت آن با توجه به ادامه رکود صنعت گردشگري و سفر، در چند مرحله تمدید شد تا در نهایت 24 مهرماه ستاد ملی
مدیریت کرونا همان طور که عزت االله ضرغامی ـ وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی ـ نیز اعلام کرد، امهال

 
بازپرداخت اقساط تسهیلات یا وام کرونا تا پایان سال 1400 تصویب شد. 

بر اساس بند 5 مصوبه هشتاد و نهمین جلسه ستاد ملی مدیریت کرونا در مورد حمایت از تأسیسات و فعالان گردشگري، «بازپرداخت همه تسهیلات بانکی اخذشده از سوي تأسیسات و فعالان
گردشگري داراي مجوز از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی باید تا پایان سال 1400 امهال شود و به انتهاي دوره تقسیط منتقل شود تا پس از آخرین قسط وصول شود.

 
همچنین، براساس اعلام بانک مرکزي، تسهیلات پرداختی از محل صندوق کارآفرینی امید نیز مشمول امهال این بند می شود.» 

این مصوبه در شرایطی ابلاغ شده است که برخی شعب بانک ها به سیاق سابق، آن را تمکین نکرده و یا وجود آن را انکار می کنند و با ارسال پیام هایی درباره جریمه دیرکرد اقساط، مسدود

 
کردن حساب و یا کسر از حساب ضامن، اخطار می دهند. برخی بانک ها نیز این مصوبه را اصلا شامل حال خود نمی دانند و یا سلیقه اي آن را اجرا می کنند. 

از سوي دیگر، فشار برخی از بانک ها باعث شده است تأسیسات گردشگري بیشتري به فروش و یا اجاره گذاشته شوند تا صاحبان آن ها زودتر از موعد براي تسویه حساب اقدام کنند. برخی

 
کسب و کارهاي خرد گردشگري و صنایع دستی نیز به خاطر نداشتن توانایی در بازپرداخت تسهیلات بانکی، فعالیت، کارگاه و یا تولیدات خود را متوقف کرده اند. 

 
بنا بر آن چه فعالان گردشگري و صنایع دستی گفته اند برخوردهاي سلیقه بانک ها در مراکز دور از پایتخت و همچنین شهرهاي بزرگ، بیشتر نمود دارد. 

بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی نسبت به برخوردهاي سلیقه بانک ها براي اجراي این مصوبه، امهال نشدن هزینه هاي حامل انرژي، درصد بالاي سود 12 درصد و زمان بسیار کم

 
براي بازپرداخت تسهیلات کرونا با توجه به ادامه رکود فعالیت ها معترض اند. 

یکی از صاحبان بومگردي به ایسنا می گوید حساب بانکی اش به خاطر اقساط معوقه، در سیستم بانکی مسدود شده است و بانک همچنان نسبت به مصوبه اي که شش ماه پیش ابلاغ شده ابراز

 
بی اطلاعی می کند، چه برسد به مصوبه اي که به تازگی ابلاغ شده است. 

برخی از صاحبان کسب و کارهاي گردشگري می گویند در فاصله ابلاغ مصوبه 24 مهرماه، بسیاري از بانک ها حساب شان را مشمول جریمه دیرکرد کرده، آن را مسدود کرده و یا سراغ ضامن ها
رفته اند. مصوبه قبلی به دریافت کنندگان تسهیلات براي بازپرداخت تا پایان شهریورماه سال 1400 مهلت داده بود و در مصوبه جسله هشتاد و نهم ستاد ملی کرونا که 24 مهرماه صادر و به

 
تازگی ابلاغ شده، تا پایان سال 1400 مهلت داده شده است. 

 
منبع: ایسنا 

انتهاي پیام/



آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در منطقه 15

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  50  |  تاریخ: 1400/08/11

خبرگزاري آریا - معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در راستاي توانمندسازي اجتماعی و اقتصادي بانوان ساکن محلات بافت فرسوده،

 
رونق و حمایت از کارآفرینان منطقه اي در محله مظاهري راه اندازي شد. 

به گزارش شهر به نقل از روابط عمومی شهرداري منطقه 15، مهدي صفدري با اعلام این خبر گفت: این مرکز با همکاري دفتر توسعه محله شوش، مطهري و مظاهري و بهره گیري از سازمان

 
هاي مردم نهاد، به منظور توانمندسازي بانوان و ارتقاي کیفیت زندگی شهروندان در حوزه تولید محصولات غذایی با شعار «یک نفر بیشتر کنار این سفره می نشیند» آغاز به کار کرد. 

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 با تاکید بر اهمیت و ضرورت حمایت از کسب و کارهاي کوچک، محلی و خانگی گفت: وظیفه ذاتی و مسئولیت اجتماعی ما ایجاب می کند که

 
هر چه در توان داریم براي تقویت توان اقتصادي، حمایت و رونق کسب کارهاي نوپا و کارآفرینان با استفاده از ظرفیت منطقه به کار بندیم. 

صفدري گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در قالب برنامه تشکیل نهاد مدیریت جمعی با هدف اشتغال خانگی بانوان در تولید محصولات غذایی، بعد از تلاش هاي دوساله و ظرفیت

 
سنجی و امکان سنجی تشکیل گروه هاي کسب وکار خانگی در این محله و با حمایت صندوق کارآفرینی امید به ثمر نشست. 

او اضافه کرد: در حال حاضر گروه 18 نفره اي متشکل از بانوان ساکن محله و علاقمند در حوزه تولید محصولات خانگی در این مرکز به صورت متمرکز فعالند و محصولات خانگی خود را به

 
صورت روزانه تحویل مشتري می دهند. 

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15، با اشاره به اینکه این محله به دلیل بافت فرسوده مشکلات متعددي دارد، افزود: با گسترش مراکز آموزش و توانمندسازي به خصوص راه اندازي
کسب و کارهاي نو و دانش بنیان در این مراکز می توان به الگویی پیشرو براي توسعه مناطق مختلف شهر تهران دست یافت.



تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26 هزار میلیارد ریال گذشت

منبع: اکونا پرسشماره خبر:  51  |  تاریخ: 1400/08/11

تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون در طرح ملی «اشتغال پایدار روستایی و عشایري » از 26 هزار میلیارد ریال گذشت.

 
تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون در طرح ملی «اشتغال پایدار روستایی و عشایري » از 26 هزار میلیارد ریال گذشت. 

به گزارش اکونا پرس، به نقل از روابط عمومی بانک توسعه تعاون ،از ابتداي اجراي طرح
«اشتغال پایدار روستایی وعشایري»،بانک توسعه تعاون به عنوان بانک عامل این طرح اقدامات

 
و فعالیت هاي قابل توجهی در این موضوع انجام داده است. 

عملکرد بانک توسعه تعاون بر اساس گزارش سامانه کارا نشان می دهد که تا پایان مهر ماه
سال جاري به بیش از 26 هزار و 500 طرح در سراسر کشور تسهیلات اشتغالزایی پرداخت
شده است. که براین اساس میزان تسهیلات پرداختی نیز به 26 هزار و200 میلیارد ریال

 
نزدیک شده است. 

این گزارش می افزاید،این میزان تسهیلات توانسته است حدود 52 هزار شغل پایدار در استان

 
هاي کشور ایجاد کند. 

گفتنی است استان هاي کرمانشاه ،سیستان و بلوچستان ،گلستان ،گیلان و فارس به عنوان

 
پنج استان اول کشور در پرداخت تسهیلات در این طرح ملی به شمارمی آیند . 

4745 طرح معرفی شده در استان کرمانشاه از تسهیلات اشتغال پایدار روستایی و عشایري
بهره مند شده اند، تسهیلات پرداختی توانسته است 5 هزار و 788 اشتغال جدید دراین استان

 
ایجاد نماید. 

این گزارش تصریح می کند ،استان هاي سیستان و بلوچستان ،گلستان ، گیلان و فارس هرکدام به ترتیب با 1959 ،1449 ،1350 و 1182 طرح در رتبه هاي دوم تا پنجم پرداخت تسهیلات
اشتغال پایدار روستایی و عشایري قرار داشته اند. از ناحیه تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون 2718 شغل در سیستان و بلوچستان ،2024 شغل در استان گلستان ،2071 شغل در استان

 
گیلان و 2532 شغل در استان فارس ایجاد شده است. 

میزان تسهیلات پرداختی در استان کرمانشاه بیش از 2هزار و 303 میلیارد ریال،در استان سیستان و بلوچستان یک هزارو 253 میلیارد ریال ، در استان گلستان یک هزار و 82 میلیارد ریال ،در

 
استان گیلان یک هزار و 111 میلیارد ریال و در استان فارس یک هزار و 234 میلیارد ریال برآورد شده است. 

بانک توسعه تعاون در کنار دو بانک و یک صندوق کارآفرینی وظیفه پرداخت تسهیلات اشتغال پایدار روستایی وعشایري را بر عهده دارد.این طرح بزرگ ملی از سال 1397 به طور رسمی آغاز
شده است.



آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی« نازخاتون» در منطقه 15

منبع: اکونا پرسشماره خبر:  52  |  تاریخ: 1400/08/11

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در راستاي توانمندسازي اجتماعی و اقتصادي بانوان ساکن محلات بافت فرسوده، رونق و
حمایت از کارآفرینان منطقه اي در محله مظاهري راه اندازي شد.

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در راستاي توانمندسازي اجتماعی و اقتصادي بانوان ساکن محلات بافت فرسوده، رونق و

 
حمایت از کارآفرینان منطقه اي در محله مظاهري راه اندازي شد. 

به گزارش اکونا پرس، به نقل روابط عمومی شهرداري منطقه 15، مهدي صفدري با اعلام این
خبر گفت: این مرکز با همکاري دفتر توسعه محله شوش، مطهري و مظاهري و بهره گیري از
سازمان هاي مردم نهاد، به منظور توانمندسازي بانوان و ارتقاي کیفیت زندگی شهروندان در
حوزه تولید محصولات غذایی با شعار« یک نفر بیشتر روي این سفره می نشیند» آغاز به کار

 
کرد. 

او با تاکید بر اهمیت و ضرورت حمایت از کسب و کارهاي کوچک، محلی و خانگی گفت:
وظیفه ذاتی و مسئولیت اجتماعی ما ایجاب می کند که هر چه در توان داریم براي تقویت توان
اقتصادي، حمایت و رونق کسب کارهاي نوپا و کارآفرینان با استفاده از ظرفیت منطقه به کار

 
بندیم. 

صفدري گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در قالب برنامه تشکیل نهاد مدیریت
جمعی پروژه با هدف اشتغال خانگی بانوان در تولید محصولات غذایی، بعد از تلاش هاي
دوساله و ظرفیت سنجی و امکان سنجی تشکیل گروه هاي کسب وکار خانگی در این محله و

 
با حمایت صندوق کارآفرینی امید به ثمرنشست. 

او اضافه کرد: در حال حاضر گروه 18 نفره اي متشکل از بانوان ساکن محله و علاقمند در
حوزه تولید محصولات خانگی در این مرکز به صورت متمرکز فعالند و محصولات خانگی خود

 
را به صورت روزانه تحویل مشتري می دهند . 

صفدري با اشاره به اینکه این محله به دلیل بافت فرسوده مشکلات متعددي دارد، افزود: با گسترش مراکز آموزش و توانمندسازي به خصوص راه اندازي کسب وکارهاي نو و دانش بنیان در این
مراکز می توان به الگویی پیشرو براي توسعه مناطق مختلف شهر تهران دست یافت.



آغاز به کار مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در منطقه 15

منبع: شهرشماره خبر:  53  |  تاریخ: 1400/08/11

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در راستاي توانمندسازي اجتماعی و اقتصادي بانوان ساکن محلات بافت فرسوده، رونق و
حمایت از کارآفرینان منطقه اي در محله مظاهري راه اندازي شد.

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 گفت: مرکز کسب و کار خانگی
«نازخاتون» در راستاي توانمندسازي اجتماعی و اقتصادي بانوان ساکن محلات بافت

 
فرسوده، رونق و حمایت از کارآفرینان منطقه اي در محله مظاهري راه اندازي شد. 

به گزارش شهر به نقل از روابط عمومی شهرداري منطقه 15، مهدي صفدري با اعلام این
خبر گفت: این مرکز با همکاري دفتر توسعه محله شوش، مطهري و مظاهري و بهره
گیري از سازمان هاي مردم نهاد، به منظور توانمندسازي بانوان و ارتقاي کیفیت زندگی
شهروندان در حوزه تولید محصولات غذایی با شعار «یک نفر بیشتر کنار این سفره می

 
نشیند» آغاز به کار کرد. 

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15 با تاکید بر اهمیت و ضرورت حمایت از
کسب و کارهاي کوچک، محلی و خانگی گفت: وظیفه ذاتی و مسئولیت اجتماعی ما
ایجاب می کند که هر چه در توان داریم براي تقویت توان اقتصادي، حمایت و رونق

 
کسب کارهاي نوپا و کارآفرینان با استفاده از ظرفیت منطقه به کار بندیم. 

صفدري گفت: مرکز کسب و کار خانگی «نازخاتون» در قالب برنامه تشکیل نهاد مدیریت جمعی با هدف اشتغال خانگی بانوان در تولید محصولات غذایی، بعد از تلاش هاي دوساله و ظرفیت

 
سنجی و امکان سنجی تشکیل گروه هاي کسب وکار خانگی در این محله و با حمایت صندوق کارآفرینی امید به ثمر نشست. 

او اضافه کرد: در حال حاضر گروه 18 نفره اي متشکل از بانوان ساکن محله و علاقمند در حوزه تولید محصولات خانگی در این مرکز به صورت متمرکز فعالند و محصولات خانگی خود را به

 
صورت روزانه تحویل مشتري می دهند. 

معاون شهرسازي و معماري شهرداري منطقه 15، با اشاره به اینکه این محله به دلیل بافت فرسوده مشکلات متعددي دارد، افزود: با گسترش مراکز آموزش و توانمندسازي به خصوص راه اندازي
کسب و کارهاي نو و دانش بنیان در این مراکز می توان به الگویی پیشرو براي توسعه مناطق مختلف شهر تهران دست یافت.



تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است

منبع: دنیاي معدنشماره خبر:  54  |  تاریخ: 1400/08/11

دنیاي معدن: استاندار قم با اشاره به تلاش در جهت احیاي معادن راکد قم گفت: باید در بخش فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدامات لازم صورت گیرد.

استاندار قم: تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است دنیاي
معدن: استاندار قم با اشاره به تلاش در جهت احیاي معادن راکد قم گفت: باید در بخش

 
فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدامات لازم صورت گیرد. 

به گزارش دنیاي معدن؛ بهرام سرمست صبح سه شنبه در جلسه ستاد تسهیل و رفع
موانع تولید استان که در محل سالن کرامت استانداري قم برگزار شد بیان کرد: استفاده
حداکثري از ظرفیت اقتصادي معدن منگنز به عنوان یکی از مهمترین معادن استان قم و
کشور تاکنون مورد غفلت واقع شده است و باید طرح هاي توسعه زنجیره تولید و فرآوري

 
مواد استخراج شده از آن به سرعت اجرایی شود. 

وي افزود: علاوه بر تلاش براي احیاي معادن راکد باید در بخش فرآوري مواد معدنی و

 
توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدام هاي لازم صورت گیرد. 

به گفته این مسئول؛ وضعیت اجراي برنامه هاي حمایتی از توسعه فعالیت واحدهاي
صنعتی در قم با توجه به ارزیابی هاي انجام شده، مطلوب است و از سازمان صنعت، معدن و تجارت استان به دلیل اجراي دقیق و منظم برنامه هاي ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، تشکر می

 
کنیم. 

استاندار قم در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به لزوم تغییر چهره معادن قم به سمت فعالیت معادن فلز پر بازده گفت: باید چهره فعالیت هاي معدنی استان به سمت معادن فلزي که
راهبردي است و ارزش افزوده اقتصادي فراوانی به دنبال دارد، تغییر کند و در این رابطه مسئولان دستگاه هاي متولی حمایت هاي لازم را از علاقه مندان به سرمایه گذاري در این بخش به عمل

 
خواهند آورد. 

گفتنی است؛ معدن منگنز ونارچ قم با سرمایه گذاري بیش از یک هزار میلیارد ریال و ظرفیت ایجاد اشتغال براي بیش از 300 تن بزرگترین و بهترین معدن منگنز ایران است که 60 درصد نیاز
کشور را تأمین می کند و به عنوان بزرگ ترین تولید کننده سنگ منگنز خاورمیانه و کشور شناخته شده است.



دیدار ویدئو کنفرانسی رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران با ایثارگران استان سیستان و بلوچستان

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  55  |  تاریخ: 1400/08/11

معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران روز سه شنبه 11 آبان ماه در چهارمین دیدار ویدئوکنفرانسی خود با ایثارگران استان سیستان و بلوچستان دیدار و گفت وگو
کرد.

معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران روز سه شنبه 11 آبان ماه در
چهارمین دیدار ویدئوکنفرانسی خود با ایثارگران استان سیستان و بلوچستان دیدار و

 
گفت وگو کرد. 

دکتر سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی در این نشست پس از استماع مسائل و
درخواست هاي ایثارگران، به ارائه دستورات و نکات لازم به منظور حل مشکل این

 
عزیزان در موضوعاتی چون تأمین مسکن، معیشت و اشتغال پرداخت. 

معاون رئیس جمهور در این جلسه ضمن تأکید بر اهمیت ایجاد اشتغال پایدار براي
خانواده هاي معظم شهدا و ایثارگران و همچنین توجه بیش از پیش به موضوع درمان،

 
دستورات لازم را در این زمینه ها صادر کرد. 

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران ارتباط تصویري به صورت ویدئوکنفرانس را با
ایثارگران در استان هاي مختلف بسیار مثبت و اثربخش توصیف کرد و گفت: با توجه به
شیوع بیماري کرونا امکان دیدارهاي حضوري محدودتر شده است و به همین دلیل می

 
توان از روش ویدئوکنفرانس براي ارتباط با ایثارگران به خوبی استفاده کرد. 

قاضی زاده هاشمی ادامه داد: فارغ از کمک هایی که می تواند از سوي بنیاد شهید و امور ایثارگران به این عزیزان انجام شود، مسائل و مشکلات ایثارگران باید به صورت اساسی و پایه اي حل

 
شود. 

همچنین عبدالرضا عباسپور معاون بهداشت و درمان بنیاد شهید و امور ایثارگران و محمود پاکدل معاون تعاون و امور اجتماعی بنیاد شهید و امور ایثارگران در این دیدار ویدئوکنفرانسی به بیان

 
نکاتی در زمینه مشکلات ایثارگران استان سیستان و بلوچستان پرداختند. 

 
منصور جاویدفر سرپرست بنیاد شهید و امور ایثارگران استان سیستان و بلوچستان نیز در این دیدار ویدئوکنفرانسی ضمن معرفی ایثارگران حاضر در جلسه به بیان نکاتی در مورد آنان پرداخت. 
گفتنی است «علی تیموري بهرام آبادي»، «آرزو امید»، «زینب خدري»، «مجید صباغی»، «مرضیه مرادقلی»، «فاطمه سرگزي»، «حسینعلی مختاري»، «خدانظر هرمکزایی»، «روزآتون آذربو»،

 
«ساحره محرم زاده»، «مجید سنگبري» و «امیرحسین شهریاري شاد» ایثارگران حاضر در این دیدار بودند. 

/ایثار



سعید محمد: فعالیت هاي مناطق آزاد به صورت شفاف در اختیار مردم قرار می گیرد

منبع: تسنیمشماره خبر:  56  |  تاریخ: 1400/08/11

گروه استان ها- دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي گفت: در تلاش هستیم عملکرد و فعالیت هاي مناطق آزاد و دبیرخانه شوراي عالی را به صورت شفاف در
اختیار عموم مردم قرار دهیم.

گروه استان ها- دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي گفت: در
تلاش هستیم عملکرد و فعالیت هاي مناطق آزاد و دبیرخانه شوراي عالی را به صورت

 
شفاف در اختیار عموم مردم قرار دهیم. - اخبار استانها - 

به گزارش خبرگزاري تسنیم از جلفا، سعید محمد در نشست با سرمایه گذاران و فعالان
اقتصادي منطقه آزاد ارس اظهار داشت: باید تعامل بهتري بین سازمان هاي مناطق آزاد

 
با سرمایه گذاران و فعالان اقتصادي ایجاد شود. 

وي افزود:خیلی از موضوعات مطروحه در چارچوب اختیارات و حیطه عملکردي مناطق

 
آزاد نیست، بخشی از مشکلات ناشی از عدم اجراي ماده 65 در مناطق آزاد است. 

دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي با بیان اینکه باید بتوانیم
مناطق را به ریل اصلی آن برگردانیم ابراز کرد: مناطق آزاد می توانند با ارائه برخی

 
مشوق ها در توسعه اقتصادي کشور نقش پررنگ تري داشته باشند. 

مشاور رئیس جمهور به حذف قانون معافیت مالیات بر ارزش افزوده در مناطق آزاد کشور اشاره کرد و افزود: حذف معافیت مالیاتی در مناطق آزاد کشور آسیب جدي به تولیدکنندگان و فعالان

 
اقتصادي در این مناطق می زند، امیدواریم با تعامل و انسجامی که بین نمایندگان مجلس شوراي اسلامی وجود دارد این موضوع هر چه سریع تر رفع شود. 

محمد ادامه داد: بر اساس استراتژي ها و چارچوب هایی که ما در دبیرخانه شوراي عالی تعریف کرده ایم هر منطقه باید بسته به استعدادها و ظرفیت هاي مختص خود حرکت کند و به خصوص

 
در بحث دیپلماسی اقتصادي با همسایگان، توجه به این نکته بسیار حائز اهمیت و اثرگذار است. 

وي به توانمندسازي حوزه کشاورزي در منطقه آزاد ارس اشاره کرد و افزود: آن چه ما در ارس به دنبال آن هستیم اول بحث توسعه کشاورزي است، و بعد از آن صنایع تبدیلی و بسته بندي با

 
توانمندسازي حوزه کشاورزي می توانیم منطقه آزاد ارس را به محلی براي صادرات محصولات کشاورزي به سایر کشورها و محلی براي تولید در حوزه کشاورزي و شیلات تبدیل کنیم. 

دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي ادامه داد: همچنین در منطقه آزاد ارس در حوزه صنایع کوچک و متوسط، در بخش گردشگري، توریسم درمانی، توریسم علمی

 
آموزشی پژوهشی فرصت هاي بی نظیري وجود دارد که باید آنها را احیا کنیم. 

محمد با اشاره به اینکه منطقه آزاد ارس در مقایسه با سایر مناطق آزاد کشور رشد و توسعه قابل توجهی دارد گفت: منطقه آزاد ارس به نسبت سایر مناطق رشد بسیار قابل توجهی داشته و از
همه مدیران ادوار مختلف که در ارس مدیریت کردند به خصوص در دوره مدیریت آقاي نریمان که جهش خوبی را در خیلی از بخش ها در ارس شاهد هستیم تشکر می کنم و البته باید در زون

 
هاي نوردوز و خداآفرین و جانانلو کارها با شتاب بیشتري انجام شود. 

 
سعید محمد: به دنبال جذب منابع براي تکمیل زیرساخت هاي سرمایه گذاري در مناطق آزاد هستیم 

 
سعید محمد: واردات و قاچاق در مناطق آزاد بی اساس است/ مقدمات جهش را در مناطق فراهم کرده ایم 

 
سعید محمد: هزینه توسعه مناطق آزاد را نباید بومی هاي مناطق بدهند/ ساخت و ساز صنعتی مسکن در کیش 

 
وي به هزینه بالاي معیشت در مناطق آزاد کشور اشاره کرد و افزود: مردم انتظار دارند وقتی هزینه زندگی بالاست بتوانند از منافع منطقه آزاد نیز بهره ببرند. 

 
محمد گفت: در همین راستا خیلی ها دغدغه اشتغال را دارند. واقعیت موضوع این است که سازمان منطقه آزاد ارس این ظرفیت را ندارد و همین الان هم با مازاد نیرو مواجه است. 

دبیر شوراي عالی مناطق آزاد تجاري ـ صنعتی و ویژه اقتصادي تصریح کرد:ما باید به دنبال توسعه سرمایه گذاري در این منطقه باشیم و یکی از چارچوب هایی که حتما در تمام قراردادهاي
سرمایه گذاري و صدور مجوزها و پروانه ها باید رعایت شود این است که سرمایه گذاران موظف شوند تعداد نیروهاي مورد نیاز خود را از افراد بومی استفاده کنند، در صورت اجراي این کار در

 
یک بازه زمانی کوتاه دیگر هیچ بیکاري در ارس نخواهد بود. 

مشاور رئیس جمهور گفت: در تلاش هستیم عملکرد و فعالیت هاي مناطق آزاد و دبیرخانه شوراي عالی را به صورت شفاف در اختیار عموم مردم قرار دهیم و این برنامه به صورت پایلوت در

 
منطقه آزاد کیش اجرا می شود و با تکمیل آن به کل مناطق آزاد کشور تسري خواهد یافت. 

محمد ادامه داد: در 15 کشور همسایه ایران 1180 میلیارد دلار واردات صورت گرفته که سهم ایران از صادرات به بازار این کشورها فقط 24 میلیارد دلار بوده که این سهم بسیار اندکی است و



 
این به دلیل عدم حضور تیم هاي بازاریابی به منظور شناسایی پتانسیل هاي کشورهاي همسایه و از طرفی عدم وجود زیرساخت مناسب در این مناطق است. 

گفتنی است؛ در این نشست که با حضور محسن نریمان مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس، معصومه پاشایی بهرام نماینده مردم مرند و جلفا و حسین حاتمی نماینده مردم خداافرین، کلیبر و
هوراند در مجلس شوراي اسلامی و معاونین دبیرخانه شوراي عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادي برگزار شد، فعالان اقتصادي و سرمایه گذاران در خصوص موضوعات و موانع موجود در این حوزه به

بحث و تبادل نظر پرداختند.



اجماع اعضاء قرارگاه اجتماعی بر لزوم حل ناهنجاري هاي اجتماعی

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  57  |  تاریخ: 1400/08/11

خبرگزاري آریا- اعضاء قرارگاه اجتماعی در جلسه اي که امروز با عنوان جلسه قرارگاه
اجتماعی در استانداري تهران تشکیل شد بر لزوم حل ناهنجاري هاي اجتماعی تاکید

 
کردند. 

به گزارش خبرگزاري آریا، در این جلسه که امروز با حضور شهرداري تهران و استاندار
تهران در استانداري تهران برگزار شد، عیسی فرهادي فرماندار تهران، مهدي چمران،
رئیس شوراي اسلامی شهر تهران، سردار حسین رحیمی فرمانده انتظامی تهران بزرگ

 
نیز حضور داشتند. 

 
مخالفت موسسات ذینفع در بحث آسیب هاي اجتماعی با تشکیل قرارگاه هاي اجتماعی 
عیسی فرهادي فرماندار تهران در جلسه قرارگاه خدمات اجتماعی با تاکید بر این نکته
که نحوه گزارش جلسه در مطبوعات و یک صدا بودن تمامی مجموعه هاي دخیل در
بخش آسیب هاي اجتماعی مهم است، گفت: مؤسساتی که از این طریق منفعت مالی

 
داشتند و جمع آوري و برچیده شدن آسیب هاي اجتماعی به ضرر آنهاست اجازه موفق شدن اجراي این دست از طرح هاي را به مدیریت شهري نمی دهند. 

فرماندار تهران افزود: این طرح (قرارگاه خدمات اجتماعی) در سال 93 توسط شهرداري پیشنهاد شد و بعد از اصلاحات مختلف نهایی و مجتمع فوریت هاي اجتماعی در تهران با مشارکت 17

 
دستگاه ایجاد شد و در این طرح لازم است دانشگاه علوم پزشکی، پزشک، مددکاران بهزیستی، نیروي انتظامی، قاضی و معاونین 17 دستگاه مربوطه نیز حضور داشته باشند. 

فرهادي بیان کرد: 17 تا 20 هزار معتاد و 2 تا 3 هزار متکدي در شهر تهران داریم که باید آن ها را به دو دسته داخلی - خارجی و دو طیف کودکان و بزرگسالان تقسیم بندي کنیم و اگر فضا

 
را براي آن ها ناامن کنیم تعداد آن ها به 200 نفر رسوب می کند. 

او با اشاره به وضع ساختمان بهاران و نحوه بهره برداري از آن ها گفت: ساختمان هاي بهاران باید در اختیار بهزیستی قرار بگیرد تا فرد معتاد بعد از کمپ، در این ساختمان ها آموزش   هاي لازم

 
را ببیند. 

 
تنیدگی مشکلات استان تهران به یکدیگر 

در ادامه جلسه مهدي چمران، رئیس شوراي اسلامی شهر تهران نیز با تاکید بر هم تنیده بودن موضوعات استان تهران گفت: موضوعات استان و شهر تهران و حتی البرز در هم تنیده شده و قابل

 
تفکیک نیست و باید بدانیم برخی مسائل نیز به تهران خلاصه نمی شود و به کل کشور مربوط است. 

 
رئیس شوراي شهر تهران افزود: برخی اوقات ممکن است اقدامات ما جاذب جمعیت باشد و موج حرکتی از سایر استان ها با هواي حل برخی مشکلات به تهران شروع می شود. 

چمران بیان کرد: ترمینال ها از مکان هایی است که برخی مشکلات اجتماعی از آنجا شروع می شود و این به دلیل مهاجرت از سایر شهر ها و استان هاي دیگر است، بنابراین نباید استان هاي

 
دیگر را فراموش کنیم و باید با ارتباطات بین شهري و انجام یک کار جمعی این مشکلات حل شود. 

 
او افزود: مسائل اقتصادي نیز مهم و ریشه اي است که اگر حل نشود تلاش ها براي ساماندهی موضوعات و آسیب هاي اجتماعی به نتیجه قطعی نمی رسد. 

 
برطرف کردن بستر ها و اصلاح فرایند ها دو اقدام حل آسیب هاي اجتماعی 

در ادامه جلسه سردار حسین رحیمی فرمانده انتظامی تهران بزرگ در با تاکید بر این نکته که تلاش براي حل مسائل و ناهنجاري هاي اجتماعی از سال هاي گذشته آغاز شده است، گفت:
برطرف کردن و حذف بستر هاي موجود و اصلاح فرایند ها دو اقدامی است که باید در موضوع حل آسیب هاي اجتماعی مد نظر قرار دهیم که باید گفت تا این دو اتفاق رخ ندهد تلاش ها به

 
نتیجه اي نخواهد رسید. 

فرمانده انتظامی تهران بزرگ افزود: در گذشته کار هاي فراوانی براي حل مشکل اسیب هاي اجتماعی شده، اما مشکل این است که این افراد بعد از مراکز بازپروري دوباره به اعتیاد برمی گردند و

 
این نشان می دهد بحث بازپروري دچار مشکل است. 

 
سردار رحیمی با اشاره به فعالیت مرکز بهاران گفت: به عنوان مثال در مرکز بهاران هزینه کلانی می شود، اما آیا این افراد بعد از سم زدایی به سمت اشتغال و بازار کار می روند یا خیر؟ 

او تاکید کرد: در بحث معتادان و کودکان خیابانی، دستگیري و جمع آوري درحوزه وظایف پلیس است، اما آزادسازي بر عهده پلیس نیست و باید تاکید کنم ما آمادگی لازم را براي انجام هرگونه

 
اقدام لازم براي حل و کاهش اسیب هاي اجتماعی داریم. 

در ادامه این جلسه احمد نادري نماینده تهران در مجلس شوراي اسلامی گفت: مساله آسیب هاي اجتماعی پیچیدگی خاص خود را دارد و چند تجربه شکست خورده را در تهران در بحث جمع

 
آوري و ساماندهی معتادان در هرندي را داشتیم. 

نماینده تهران در مجلس شوراي اسلامی با بیان اینکه نگاه ما در شهر نباید مدیکالیزه (درمان محور نبودن) باشد و باید موضوعات را چند وجهی ببینیم، افزود: نگاه نئولیبرالی در دولت قبل فقر و
فاصله اجتماعی را بیشتر کرده و باید به صورت فوري فکري به حال فقر کنیم و چرخه فقر را براي کنترل آسیب هاي اجتماعی کنترل کنیم. همچنین مردمی سازي و پاي کار آوردن ظرفیت

 
هاي مردمی نیز بسیار مهم است. با اضافه کردن سازمان هاي مردم نهاد و خیریه ها و در کنار رویکرد هدایتگر بخش دولتی، در حل این مشکل موفق تر خواهیم بود. 

نادري با بیان اینکه باید حداقل هاي زندگی انسانی را براي این افراد فراهم کنیم تا از این چرخه نجات پیدا کنند، تاکید کرد: آموزش با نگاه مهارت محور راه خروج از چرخه فقر است که در این
مورد نیز ظرفیت خیریه ها مهم است. علاوه بر این در فراکسیون اجتماعی مجلس ستاد ساماندهی هرندي تهران از قبل فعال شد، قرار است که این طرح ها را دنبال و به طرح جامع و نهایی

برسیم و با کمک فراکسیون آسیب هاي اجتماعی و سایر دستگاه ها بحث محله هرندي را به طور جدي تر پیگیري کنیم تا این کاري که در مجلس شروع شده عقیم نماند.
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سند ارتقاء بهره وري بخش صنعت 

بررسی 37 تصویب نامه توسط هیات تطبیق مصوبات دولت با قوانین

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  58  |  تاریخ: 1400/08/11

فصل اقتصاد - هیات بررسی و تطبیق مصوبات دولت طی مهر ماه سال جاري از مجموع بررسی 37 تصویبنامه دولت، تعداد 26 مصوبه را عدم مغایر و 11 مصوبه را مغایر قوانین شناخت.

فصل اقتصاد - هیات بررسی و تطبیق مصوبات دولت طی مهر ماه سال جاري از مجموع بررسی 37 تصویبنامه

 
دولت، تعداد 26 مصوبه را عدم مغایر و 11 مصوبه را مغایر قوانین شناخت. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري خانه ملت، در جلسات هیات بررسی و تطبیق مصوبات دولت با قوانین از مجموع
(37) تصویبنامه دولت، تعداد (26) مصوبه عدم مغایر و (11) مصوبه مغایر قوانین شناخته شد، مغایرت مصوبه

 
ذیل به دولت ابلاغ شد که مشروح آن به شرح ذیل است؛ 

 
رونوشت 9 فقره تصویب نامه هیأت محترم وزیران به مشخصات مندرج در جدول ذیل، 

بر اساس بند «الف» ماده (5) قانون برنامه پنجساله ششم توسعه اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی - مصوب 1395- برنامه هاي عملیاتی دستگاه هاي اجرایی براي ارتقاي بهره وري به تصویب
هیأت وزیران می رسد و على القاعده بازنگري و اصلاح آن نیز در صلاحیت مرجع مزبور و یا با نظر به ذیل اصل 138 قانون اساسی در صلاحیت کمیسیون هاي متشکل از چند وزیر است.
بنابراین، حکم مقرر در بند«4» مصوبات مذکور که براي بازنگري برنامه هاي فوق، به ارائه پیشنهاد توسط دستگاه هاي ذیربط و تأیید سازمان ملی بهره وري اکتفا کرده و مصرّح به لزوم اخذ

 
مصوبه از هیأت وزیران یا کمیسیون هاي متشکل از چند وزیر نمی باشد، مغایر قانون است. 

 
برداشت بانک مرکزي دولت سابق از حساب موسسات اعتباري مخالف قانون پولی و بانکی کشور است 

رونوشت تصویب نامه هیأت محترم وزیران به شماره 49789/ت 58520 هـ مورخ 1400/05/10 موضوع: اصلاح آیین نامه میزان و نحوه دریافت حق عضویت در صندوق ضمانت سپرده ها ، نظر
به اینکه در قانون پولی و بانکی کشور مصوب 1351- و خصوصا ماده (41) آن صلاحیت برداشت از حساب موسسات اعتباري نزد بانک مرکزي به این بانک داده نشده علیهذا حکم مقرر در ماده

 
(15) اصلاحی آیین نامه میزان و نحوه دریافت حق عضویت در صندوق ضمانت سپرده ها که فراتر از قانون چنین صلاحیتی را براي بانک مرکزي به رسمیت شناخته مغایر قانون است. 

رونوشت تصویبنامه هیأت محترم وزیران به شماره 34196/ت881 هـ مورخ 1400/03/30 موضوع: آیین نامه اجرایی بند(ب) تبصره (17) قانون بودجه سال 1400، با عنایت به بند ب تبصره
(17) قانون بودجه سال 1400 کل کشور که مقرر می دارد: بنیاد شهید و امور ایثارگران مکلف است از محل اعتبارات موضوع ردیف 131600 جدول شماره (7) این قانون به جانبازان و آزادگان
غیر حالت اشتغال معسر فاقد شغل و درآمد که بر اساس قوانین نیروهاي مسلح مشمول دریافت حقوق وظیفه نمی باشند تا زمانی که فاقد شغل و در آمد باشند ماهانه کمک معیشت معادل
حداقل حقوق کارکنان دولت پرداخت کند علیهذا تبصره ذیل بند 3 ماده (1) مصوبه مبنی بر بهره مندي از اعتبارات مذکور توسط جانبازان و آزادگانی که از صندوق هاي بیمه یا بازنشستگی

 
حقوق بازنشستگی یا مستمري کمتر از حداقل حقوق کارکنان دولت را دریافت می کنند از حیث توسعه شمول قانون مغایر قانون است./ 

پایان پیام



ایجاد و توسعه 6 شهرك و ناحیه صنعتی در سمنان، خراسان شمالی و هرمزگان

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  59  |  تاریخ: 1400/08/11

فصل اقتصاد - با تصویب هیأت مدیره سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران ایجاد و توسعه 6 شهرك و ناحیه صنعتی در سه استان کشور در دستور کار قرار گرفت.

فصل اقتصاد - با تصویب هیأت مدیره سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران ایجاد و توسعه 6

 
شهرك و ناحیه صنعتی در سه استان کشور در دستور کار قرار گرفت. 

به گزارش روز سه شنبه ایرنا از وزارت صنعت، معدن و تجارت، در آخرین نشست هیات مدیره سازمان صنایع
کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران، ایجاد یک ناحیه صنعتی جدید در استان سمنان و توسعه پنج شهرك و
ناحیه صنعتی در استان هاي سمنان، خراسان شمالی و هرمزگان به تصویب مجمع عمومی شرکت شهرك هاي

 
صنعتی استان ها رسید. 

ناحیه صنعتی «تویه دروار» به مساحت بیش از 44 هکتار در شهرستان دامغان استان سمنان از جمله نواحی

 
صنعتی جدیدي است که ایجاد و به جمع یک هزار و 17 شهرك و ناحیه صنعتی مصوب کشور می پیوندد. 

همچنین با تصمیم هیات مدیره سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران، شهرك صنعتی دامغان در شهرستان دامغان به مساحت 540 هکتار و ناحیه صنعتی «صیدآباد» در
شهرستان صیدآباد استان سمنان به مساحت 41 هکتار، ناحیه صنعتی «شهید محمدزاده» در شهرستان گرمه استان خراسان شمالی به مساحت 98 هکتار، شهرك صنعتی شماره 2 بندرعباس

 
به مساحت 24 هکتار و شهرك صنعتی خلیج فارس به مساحت 864 هکتار در شهرستان بندرعباس استان هرمزگان توسعه خواهند یافت. 

با ایجاد و توسعه 6 شهرك صنعتی مذکور، بیش از یک هزار و 600 هکتار به مساحت اراضی در اختیار شهرك ها و نواحی صنعتی کشور افزوده می شود تا شرکت هاي استانی تابعه سازمان

 
صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران بتوانند نسبت به جذب سرمایه گذاران و به تبع آن ایجاد شغل پایدار در سطح کشور اقدام کنند. 

برپایه این گزارش، از ابتداي تیر تا نیمه نخست آبان امسال، ایجاد و توسعه 19 شهرك و ناحیه صنعتی جدید در 10 استان کشور به وسعت بیش از پنج هزار و 400 هکتار به تصویب هیأت
مدیره سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران به عنوان مجمع عمومی شرکت شهرك هاي صنعتی استان ها رسید که براي طی فرآیند تصویب نهایی به مراجع قانونی ذي ربط ارسال

 
شد. 

شایان ذکر است، با تهیه و ارسال گزارش فنی و اقتصادي ضرورت ایجاد و مکان یابی شهرك یا ناحیه صنعتی توسط شرکت شهرك هاي صنعتی هر استان و پس از بررسی و بازدید میدانی

 
کارشناسان معاونت فنی سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران، گزارش اظهار نظر کارشناسی به هیات مدیره ارائه و در صورت تأیید مورد تصویب قرار می گیرد. 

مطابق ضوابط و مقررات قانونی، مصوبه هیات مدیره سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران براي شهرك ها و نواحی صنعتی بالاي 50 هکتار باید به تصویب مجمع عمومی این
سازمان متشکل از وزراي صنعت، معدن و تجارت، جهاد کشاورزي، راه و شهرسازي، نیرو، امور اقتصادي و دارایی، معاون رییس جمهوري و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور رسیده و سپس با

 
بررسی و تایید کمیسیون امور زیربنایی، صنعت و محیط زیست دفتر هیات دولت، مورد تصویب هیات وزیران قرار گیرد. 

همچنین به استناد مفاد قانون حمایت از ایجاد نواحی صنعتی روستایی، مصوبه هیات مدیره سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران به عنوان مجمع عمومی شرکت هاي استانی

 
تابعه، شرط لازم براي تصویب نواحی صنعتی جدید با وسعت زیر 50 هکتار است و در عین حال تصویب نهایی آن مشروط به تایید و اخذ مصوبه شوراي برنامه ریزي و توسعه استان است. 

سازمان صنایع کوچک و شهرك هاي صنعتی ایران و شرکت هاي استانی تابعه آن اکنون با دارا بودن 506 شهرك و 326 ناحیه صنعتی و سه منطقه ویژه اقتصادي درحال بهره برداري، 81
شهرك و ناحیه صنعتی تخصصی، هفت7 شهرك فناوري، 38 مرکز خدمات فناوري و کسب و کار، 2 مجتمع فناوري اطلاعات و خدمات نرم افزاري، 95 هزار و 415 قرارداد منعقده و بهره

برداري از 48 هزار و 119 واحد صنعتی و سه هزار و 150 واحد کارگاهی، زمینه اشتغال مستقیم 961 هزار و 174 نفر را در سراسر کشور فراهم کرده است.



نامه مهم هاشمی به ابراهیم رئیسی

منبع: ناطقانشماره خبر:  60  |  تاریخ: 1400/08/11

فاطمه هاشمی در نامه اي از ریاست جمهوري خواست تا جهت ارتقاء سطح درمان بیماران مبتلا به بیماري (Eb) اقداماتی از قبیل تحت پوشش قرار گرفتن کلیه خدمات درمان این
بیماران، گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان و ایجاد زمینه هاي اشتغال و... در دستور کار قرار گیرد.

ناطقان: فاطمه هاشمی رئیس بنیاد امور بیماري هاي خاص در نامه اي از حجت الاسلام و المسلمین سید ابراهیم رئیسی ریاست جمهوري خواست تا جهت ارتقاء سطح درمان بیماران
مبتلا به بیماري (Eb) اقداماتی از قبیل تحت پوشش قرار گرفتن کلیه خدمات درمان این بیماران، گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان و ایجاد زمینه هاي اشتغال و... در دستور کار

 
قرار گیرد. 

در نامه فاطمه هاشمی که خطاب به ریاست جمهوري نوشته شده، آمده است: «از ابتداي سال
1390 این بنیاد با شناسایی و حمایت از حدود 400 بیمار (اي بی) راهکارهاي خدمت رسانی
به این بیماران را با برگزاري جلسات متعدد با پزشکان، کارشناسان و مسئولین وزارت بهداشت
مورد بررسی قرار داده که با پیگیري هاي انجام شده و جمع آوري آمار و تهیه بانک اطلاعاتی
این بیماران موفق شده ایم پانسمان مورد نیاز را به صورت رایگان در اختیار آنان قرار داده و با
همکاري بنیاد مستضعفان مکانی براي راه اندازي خانه (اي بی) اختصاص دهیم. همچنین با
هماهنگی وزارت بهداشت مقرر گردید که مراکز درمانی جهت رسیدگی به بیماران (اي بی) راه

 
اندازي شوند و وسایل مورد نیاز (پانسمان و...) از طریق این وزارتخانه تهیه و توزیع گردد 

ادامه نامه مذکور مطرح شده است: «در حال حاضر با توجه به روند افزایشی این بیماران
(تاکنون بیش از 700 نفر شناسایی شده اند) و چالش هایی که در نحوه توزیع پانسمان و عدم
بیمه بودن وسایل و لوازم مصرفی موردنیاز بیماران و نیز مراجعه آنان جهت رفع مشکلات

درمانی، جلسه هم اندیشی با حضور کارشناسان بیماران خاص وزارت بهداشت در محل بنیاد امور بیماري هاي خاص برگزار گردید تا به وضعیت این بیماران در کشور پرداخته شود، در این
نشست مواردي از قبیل عدم حضور پرستار و پزشک عمومی آموزش دیده در بعضی از مراکز درمانی، کمبود پزشک متخصص پوست در بعضی از مراکز درمانی، توزیع نامناسب پانسمان هاي
مورد نیاز، عدم حمایت بیمه از لوازم مصرفی این بیماران، با توجه به مشکلات فراوان این بیماران خدمات دریافتی مانند بالون گذاري و دندانپزشکی تا سقف محدودي تحت پوشش بسته خدمتی
وزارت بهداشت بوده که با توجه به شرایط جسمی برخی از بیماران نیاز به افزایش دارد و انجام آزمایش هاي ژنتیک براي شناسایی و جلوگیري از تولد نوزاد جدید در خانواده هایی که بیمار (اي
بی) دارند و تحت پوشش بیمه قرار گرفتن این آزمایشات، ارائه خدمات آموزشی و بهداشت روانی به خانواده هاي بیماران، فرهنگ سازي جامعه در نحوه نگرش به بیماران و ایجاد اشتغال و ارائه

 
تسهیلات معیشتی مورد بررسی قرار گرفت 

 
نامه مهم فاطمه هاشمی به سید ابراهیم رئیسی  

بخش دیگري از این نامه که خطاب به ریاست جمهوري نوشته، ذکر شده است: «با توجه به اینکه تاکنون اقدامات نسبتا مناسب براي این بیماران صورت گرفته است، لذا ارتقاء سطح درمان

 
بیماران این حوزه شایسته نگاه ویژه حضرتعالی و دولت سیزدهم می باشد. 

 
خواهشمند است دستور فرمایید با اقدامات ذیل در رابطه با بیماران (اي بی) انجام پذیرد: 

 
الف- کلیه خدمات بیماران اي بی تحت پوشش بیمه قرار گیرد. 

 
ب- مرتفع نمودن مشکلات توزیع پانسمان از طریق داروخانه هاي بیمارستان محل درمان. 

 
پ- گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان در استان هایی که بیمار اي بی دارند. 

 
ت- ایجاد زمینه هاي اشتغال، آموزش خانواده هاي بیماران در نگهداري از آنان، فرهنگ سازي جامعه در برخورد با این بیماران. 

لازم به ذکر است این بنیاد آمادگی خود را براي هرگونه همکاري در زمینه هاي فوق اعلام می کند. پیشاپیش از نگاه و توجه ویژه حضرتعالی در کمک به بیماران خاص کشور سپاسگزارم.»



تلاش براي احیاي معادن راکد از اولویتهاي اقتصادي استان قم است

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  61  |  تاریخ: 1400/08/11

قم- استاندار قم با اشاره به تلاش در جهت احیاي معادن راکد قم گفت: باید در بخش فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدامات لازم صورت گیرد.

قم- استاندار قم با اشاره به تلاش در جهت احیاي معادن راکد قم گفت: باید در بخش

 
فرآوري مواد معدنی و توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدامات لازم صورت گیرد. 

به گزارش خبرنگار مهر؛ بهرام سرمست صبح سه شنبه در جلسه ستاد تسهیل و رفع
موانع تولید استان که در محل سالن کرامت استانداري قم برگزار شد بیان کرد: استفاده
حداکثري از ظرفیت اقتصادي معدن منگنز به عنوان یکی از مهمترین معادن استان قم و
کشور تاکنون مورد غفلت واقع شده است و باید طرح هاي توسعه زنجیره تولید و فرآوري

 
مواد استخراج شده از آن به سرعت اجرایی شود. 

وي افزود: علاوه بر تلاش براي احیاي معادن راکد باید در بخش فرآوري مواد معدنی و

 
توسعه زنجیره تولید آن نیز در استان اقدام هاي لازم صورت گیرد. 

به گفته این مسئول؛ وضعیت اجراي برنامه هاي حمایتی از توسعه فعالیت واحدهاي
صنعتی در قم با توجه به ارزیابی هاي انجام شده، مطلوب است و از سازمان صنعت،

 
معدن و تجارت استان به دلیل اجراي دقیق و منظم برنامه هاي ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، تشکر می کنیم. 

استاندار قم در بخش دیگري از سخنان خود با اشاره به لزوم تغییر چهره معادن قم به سمت فعالیت معادن فلز پر بازده گفت: باید چهره فعالیت هاي معدنی استان به سمت معادن فلزي که
راهبردي است و ارزش افزوده اقتصادي فراوانی به دنبال دارد، تغییر کند و در این رابطه مسئولان دستگاه هاي متولی حمایت هاي لازم را از علاقه مندان به سرمایه گذاري در این بخش به عمل

 
خواهند آورد. 

گفتنی است؛ معدن منگنز ونارچ قم با سرمایه گذاري بیش از یک هزار میلیارد ریال و ظرفیت ایجاد اشتغال براي بیش از 300 تن بزرگترین و بهترین معدن منگنز ایران است که 60 درصد نیاز
کشور را تأمین می کند و به عنوان بزرگ ترین تولید کننده سنگ منگنز خاورمیانه و کشور شناخته شده است.



بستر و حریم رودخانه مند در شهرستان دشتی اصلاح شود

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  62  |  تاریخ: 1400/08/11

بوشهر- امام جمعه خورموج گفت: مسئولان استان و کشور در زمینه اصلاح بستر و حریم رودخانه مند جهت رفع موانع تولید و اشتغال و رونق روستاهاي پایین دست شهر کاکی
شهرستان دشتی اقدام کنند.

بوشهر- امام جمعه خورموج گفت: مسئولان استان و کشور در زمینه اصلاح بستر و حریم
رودخانه مند جهت رفع موانع تولید و اشتغال و رونق روستاهاي پایین دست شهر کاکی

 
شهرستان دشتی اقدام کنند. 

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام علی زاهد دوست بعد از ظهر سه شنبه بازدید از
بخش کاکی براي بررسی یکی از خواسته هاي مهم مردم این بخش از روستاهاي کاکی و

 
پل و جاده اتصالی کاکی به دهستان کبگان بازدید کرد. 

در این دیدار امام جمعه خورموج به مشکل چهار ساله مردم روستاهاي ضلع شرقی
رودخانه مند اشاره کرد و گفت: کشاورزان و مردم روستاهاي حاشیه شرقی رودخانه مند
بشدت از اقدام وزارت نیرو در تعیین حریم کنونی نگرانند و این تصمیم موجب نارضایتی

 
شدید مردمی در منطقه شده است. 

وي ضمن قول مساعد پیگیري مطالبه مردم خواستار تسریع در اقدام عملی مسئولان

 
استان و کشور در زمینه اصلاح بستر و حریم رودخانه مند جهت رفع موانع تولید و اشتغال و رونق روستاهاي پایین دست شهر کاکی شد. 

حجت الاسلام والمسلمین زاهد دوست که به درخواست مردم از این روستاها بازدید کرده بود بیان کرد: جاده ارتباطی کاکی به شیخیان یکی از پروژه هاي مهم توسعه اي شهرستان دشتی است

 
و می بایست با ایجاد ابنیه کافی و ساخت پل در مسیر آبراه ها به صورت اصولی ساخته شود تا بار دیگر موجب آب گرفتگی روستاهاي پایین دست شهر کاکی و تخریب جاده نباشیم. 

 
وي از استاندار بوشهر و وزارت نفت خواست روند عملیات اجرایی این پروژه سرعت بخشی شود. 

به گزارش خبرنگار مهر، تکمیل راه ارتباطی کاکی به شیخیان و دهستان ساحلی کبگان فاصله مرکز بخش کاکی به این دهستان و 13 روستا، 30 کیلومتر کاهش می دهد و باعث توسعه نقاط

 
ساحلی و بخش کاکی شهرستان دشتی، اشتغالزایی و بهره مندي از ظرفیت اسکله و گمرك بندر لاور و برقراري ارتباط 2 بزرگراه بوشهر به عسلویه خواهد شد. 

بخش کاکی شهرستان دشتی با بیش از 25 هزار نفر جمعیت در 120 کیلومتري جنوب بوشهر و مرکز استان واقع شده است که مدتهاست مردم آن از بی مهري مسؤولان گلایه مند هستند.



واکنش به واگذاري سهام بانک رفاه و صندوق تامین اجتماعی

منبع: ایران خبرشماره خبر:  63  |  تاریخ: 1400/08/11

یک کارشناس حوزه کار ضمن انتقاد از واگذاري سهام بانک رفاه کارگران گفت: بانک رفاه کارگران زیرمجموعه تامین اجتماعی و یک بانک عمومی است و نباید بدون اجازه ذینفعان آن
سهامش را واگذار کرد. وي تاکید کرد که در صورت واگذاري سهام بانک رفاه یا صندوق تامین اجتماعی منابع حاصل از فروش باید مجددا به تامین ...

یک کارشناس حوزه کار ضمن انتقاد از واگذاري سهام بانک رفاه کارگران گفت: بانک رفاه کارگران زیرمجموعه تامین اجتماعی و یک بانک عمومی است و نباید بدون اجازه ذینفعان آن
سهامش را واگذار کرد. وي تاکید کرد که در صورت واگذاري سهام بانک رفاه یا صندوق تامین اجتماعی منابع حاصل از فروش باید مجددا به تامین اجتماعی برگردد و صرف پرداخت حقوق و

 
دستمزد نشود. 

به گزارش ایران خبر، حمید نجف در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: متاسفانه زمزمه هایی مبنی بر واگذاري سهام و خصوصی سازي
بانک رفاه کارگران شنیده می شود در حالی که این بانک زیرمجموعه تامین اجتماعی و یک بانک عمومی است مثل شهرداري ها
و یک بخش دولتی یا خصوصی محسوب نمی شود. بانک رفاه کارگران متعلق به کارگران و کارفرمایانی است که به تامین

 
اجتماعی بیمه پردازي دارند بنابر این نمی توانیم بدون اجازه ذینفعان سهامش را واگذار کنیم. 

وي ادامه داد: متاسفانه اخیرا زمزمه هاي مبنی بر واگذاري سهام صندوق تامین اجتماعی هم می شنویم در حالی که این صندوق
و زیرمجموعه هاي آن متعلق به 43 میلیون جمعیت کارگري و یک صندوق عمومی است و دولت تنها بر مدیریت آن نظارت دارد

 
بنابر این حق نداریم سهام این صندوق را که بیت المال است بدون اجازه صاحبان اصلی آن واگذار کنیم. 

 
این کارشناس حوزه کار با تاکید بر لزوم پرداخت بدهی هاي دولت به این صندوق گفت: اگر بدهی دولت به تامین اجتماعی محقق شود چنین اتفاقاتی را شاهد نخواهیم بود. 

نجف تاکید کرد: در حال حاضر سه میلیون مستمري بگیر تامین اجتماعی داریم ولی آیا تا 10 سال آینده این رقم تغییر نخواهد کرد؟ قطعا تعداد مستمري بگیران و بازنشستگان افزایش می یابد

 
بنابر این باید از حالا براي منابع صندوق کاري بکنیم تا صندوق به فعالیتهاي کارآفرینی و مولد ورود کند. 

وي خاطرنشان کرد: در صورتی که قرار به واگذاري سهام بانک رفاه یا صندوق تامین اجتماعی باشد روش دارد و راهکارش این است که منابعی که از محل فروش سهام به دست می آید مجددا

 
به تامین اجتماعی برگردد تا صندوق جان بگیرد نه اینکه سهام فروخته شده صرف پرداخت حقوق و دستمزد شود. 

این کارشناس حوزه کار افزود: اگر سهام بانک رفاه کارگران و صندوق تامین اجتماعی و شرکتهاي زیرمجموعه آن را بفروشیم و با آن حقوق و دستمزد پرداخت کنیم تا چند سال آینده کارگران
و بازنشستگان با یک صندوق خالی و ورشکسته روبه رو خواهند شد که 99 درصد سهامش را به غیر واگذار کرده اند بدون آنکه سودي نصیب ذینفعان آن شده باشد.



نامه فاطمه هاشمی به رئیسی

منبع: فراروشماره خبر:  64  |  تاریخ: 1400/08/11

فاطمه هاشمی رئیس بنیاد امور بیماري هاي خاص در نامه اي از سید ابراهیم رئیسی ریاست جمهوري خواست تا جهت ارتقاء سطح درمان بیماران مبتلا به بیماري (Eb) اقداماتی از قبیل

 
تحت پوشش قرار گرفتن کلیه خدمات درمان این بیماران، گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان و ایجاد زمینه هاي اشتغال و... در دستور کار قرار گیرد. 

به گزارش جماران، در نامه فاطمه هاشمی که خطاب به ریاست جمهوري نوشته شده، آمده است: «از ابتداي سال 1390 این بنیاد با شناسایی و حمایت از حدود 400 بیمار (اي بی) راهکار هاي
خدمت رسانی به این بیماران را با برگزاري جلسات متعدد با پزشکان، کارشناسان و مسئولین وزارت بهداشت مورد بررسی قرار داده که با پیگیري هاي انجام شده و جمع آوري آمار و تهیه بانک

 
اطلاعاتی این بیماران موفق شده ایم پانسمان مورد نیاز را به صورت رایگان در اختیار آنان قرار داده و با همکاري بنیاد مستضعفان مکانی براي راه اندازي خانه (اي بی) اختصاص دهیم. 

همچنین با هماهنگی وزارت بهداشت مقرر گردید که مراکز درمانی جهت رسیدگی به بیماران (اي بی) راه اندازي شوند و وسایل مورد نیاز (پانسمان و...) از طریق این وزارتخانه تهیه و توزیع

 
گردد. 

ادامه نامه مذکور مطرح شده است: «در حال حاضر با توجه به روند افزایشی این بیماران (تاکنون بیش از 700 نفر شناسایی شده اند) و چالش هایی که در نحوه توزیع پانسمان و عدم بیمه بودن
وسایل و لوازم مصرفی موردنیاز بیماران و نیز مراجعه آنان جهت رفع مشکلات درمانی، جلسه هم اندیشی با حضور کارشناسان بیماران خاص وزارت بهداشت در محل بنیاد امور بیماري هاي
خاص برگزار گردید تا به وضعیت این بیماران در کشور پرداخته شود، در این نشست مواردي از قبیل عدم حضور پرستار و پزشک عمومی آموزش دیده در بعضی از مراکز درمانی، کمبود پزشک
متخصص پوست در بعضی از مراکز درمانی، توزیع نامناسب پانسمان هاي مورد نیاز، عدم حمایت بیمه از لوازم مصرفی این بیماران، با توجه به مشکلات فراوان این بیماران خدمات دریافتی مانند
بالون گذاري و دندانپزشکی تا سقف محدودي تحت پوشش بسته خدمتی وزارت بهداشت بوده که با توجه به شرایط جسمی برخی از بیماران نیاز به افزایش دارد و انجام آزمایش هاي ژنتیک
براي شناسایی و جلوگیري از تولد نوزاد جدید در خانواده هایی که بیمار (اي بی) دارند و تحت پوشش بیمه قرار گرفتن این آزمایشات، ارائه خدمات آموزشی و بهداشت روانی به خانواده هاي

 
بیماران، فرهنگ سازي جامعه در نحوه نگرش به بیماران و ایجاد اشتغال و ارائه تسهیلات معیشتی مورد بررسی قرار گرفت. 

بخش دیگري از این نامه که خطاب به ریاست جمهوري نوشته، ذکر شده است: «با توجه به اینکه تاکنون اقدامات نسبتا مناسب براي این بیماران صورت گرفته است، لذا ارتقاء سطح درمان

 
بیماران این حوزه شایسته نگاه ویژه حضرتعالی و دولت سیزدهم می باشد. 

 
خواهشمند است دستور فرمایید با اقدامات ذیل در رابطه با بیماران (اي بی) انجام پذیرد: 

 
الف- کلیه خدمات بیماران اي بی تحت پوشش بیمه قرار گیرد. 

 
ب- مرتفع نمودن مشکلات توزیع پانسمان از طریق داروخانه هاي بیمارستان محل درمان. 

 
پ- گسترش مراکز درمانی و ارتقاء سطح درمان آنان در استان هایی که بیمار اي بی دارند. 

 
ت- ایجاد زمینه هاي اشتغال، آموزش خانواده هاي بیماران در نگهداري از آنان، فرهنگ سازي جامعه در برخورد با این بیماران. 

لازم به ذکر است این بنیاد آمادگی خود را براي هرگونه همکاري در زمینه هاي فوق اعلام می کند. پیشاپیش از نگاه و توجه ویژه حضرتعالی در کمک به بیماران خاص کشور سپاسگزارم.»



وزیر علوم: امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شود

منبع: بولتن نیوزشماره خبر:  65  |  تاریخ: 1400/08/11

زلفی گل گفت: اگر دانشگاه ها کلاس هاي خود را حضوري کنند، قطعا امتحانات پایان ترم هم به همان شیوه برگزار خواهند شد.

 
به گزارش بولتن نیوز، زلفی گل گفت: اگر دانشگاه ها کلاس هاي خود را حضوري کنند، قطعا امتحانات پایان ترم هم به همان شیوه برگزار خواهند شد. 

محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوري صبح امروز در نشست پارك هاي علم و فناوري کشور که در محل وزارت علوم برگزار شد، در جمع خبرنگاران اظهار کرد: صندوق علوم،
تحقیقات و فناوري مصوب شوراي عالی انقلاب فرهنگی است که براي تمامی کشور یعنی توسعه علم و فناوري و کارآفرینی برنامه ریزي می کند و بخشی از آن جزو وزارت علوم، تحقیقات و

 
فناوري است و زیر مجموعه شوراي عالی علوم، تحقیقات و فناوري خواهد بود که ریاستش بر عهده رئیس جمهور است. 

او افزود: درباره بحث تاسیس معاونت فناوري در وزارت علوم باید گفت که با توجه به اینکه در شرایط کنونی کشور توسعه فناوري شرط لازم براي ایجاد اشتغال دانش آموختگان تحصیلات
تکمیلی است، بنابراین از طریق شرکت هاي دانش پایه و دانش بنیان ایجاد می شود معاونت علمی و فناوري را تأسیس می کنیم تا بر مدیریت پارك هاي علم و فناوري نظارت داشته باشد و به

 
اینصورت با برنامه ریزي هاي لازم شاهد رشد کمی و کیفی تعداد شرکت هاي دانش پایه و دانش بنیان خواهیم بود. 

زلفی گل تصریح کرد: شرکت هاي دانش بنیان در بحث ملزومات سخت افزاري و نرم افزاري لازم، براي مقابله با کرونا اقدامات بسیار خوبی مانند نوع دارو هاي تولید شده و ... انجام داده اند که

 
میزان تاب آوري کشورمان را در این پاندمی کرونا افزایش داده اند. 

 
وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: شرکت هاي دانش بنیان در دوران کرونا در راستاي توسعه اقتصادي فعالیت هاي بسیار خوبی را انجام داده اند. 

 
زلفی گل گفت: از طریق بحث دیپلماسی فناوري کشور هاي همسایه می توانیم بستر لازم را براي صادرات محصولات شرکت هاي دانش بنیانمان ایجاد کنیم. 

او تصریح کرد: تلاش خواهیم کرد تا از طریق سازمان برنامه ریزي درصد قابل ملاحظه اي از بودجه عمومی را به صندوق علم و فناوري وزارت علوم اختصاص دهیم تا بتوانیم حمایت هاي

 
شایسته اي را از بخش علم و فناوري و کارآفرینی و نوآفرینی کشور داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري درباره آغاز بازگشایی حضوري دانشگاه ها از 15 آبان گفت: براي بازگشایی دانشگاه ها مطیع تصمیمات ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم که مصوب کرده دانشگاه

 
هاي براي دانشجویان تحصیلات تکمیلی از 15 مهر و براي دانشجویان کارشناسی از 15 آبان حضوري ادامه یابند. 

زلفی گل اضافه کرد: فعالیت هاي متعددي در این زمینه از جمله جلسه با معاونان آموزشی، معاونان دانشجویان، روسا و مدیران حراست دانشگاه هاي کشور انجام داده ایم و چالش هاي پیش رو

 
را بررسی کرده ایم و سعی کرده ایم تا آمادگی لازم را براي حضوري شدن بحث آموزش را به صورت جدي داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: بحث تعمیر و بازسازي خوابگاه هاي همه دانشگاه هاي کشور و آزمایشگاه ها تا حدودي انجام شده است و قرار شد تا روساي دانشگاه با توجه به شرایطی

 
که دانشگاه دارند حضور دانشجویان را اولویت بندي کنند و بحث حضوري شدن آموزش را جدي بگیرند. 

زلفی گل با اشاره به نحوه برگزاري امتحانات پایان ترم افزود: وقتی آموزش به صورت حضوري ادامه یابد امتحانات هم به صورت حضوري برگزار خواهند شد.



کارآفرینی جوان کهگیلویه و بویراحمدي براي جوانان روستایی

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  66  |  تاریخ: 1400/08/11

سید حامد حامدیان، جوان 27 ساله کهگیلویه و بویراحمدي، در روستاي رودخانه سادات امامزاده علی (ع) با امکانات محدود و همت و تلاش، کارگاه تولیدي براي جوانان و دانش آموزان
روستا، راه اندازي کرد؛ این روستا در بخش سرفاریاب شهرستان چرام در 95 کیلومتري یاسوج قرار دارد.

 
کارآفرینی جوان کهگیلویه و بویراحمدي براي جوانان روستایی 

سید حامد حامدیان، جوان 27 ساله کهگیلویه و بویراحمدي، در روستاي رودخانه سادات امامزاده علی (ع) با امکانات محدود و همت و تلاش، کارگاه تولیدي براي جوانان و دانش آموزان راه

 
اندازي کرد؛ این روستا در بخش سرفاریاب شهرستان چرام در 95 کیلومتري یاسوج قرار دارد. 

0:00



امتحانات پایان ترم دانشگاه ها حضوري می شوند

منبع: خبرخودروشماره خبر:  67  |  تاریخ: 1400/08/11

 
زلفی گل گفت: اگر دانشگاه ها کلاس هاي خود را حضوري کنند، قطعا امتحانات پایان ترم هم به همان شیوه برگزار خواهند شد. 

خبرگزاري باشگاه خبرنگاران جوان: محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوري صبح امروز در نشست پارك هاي علم و فناوري کشور که در محل وزارت علوم برگزار شد، در جمع
خبرنگاران اظهار کرد: صندوق علوم، تحقیقات و فناوري مصوب شوراي عالی انقلاب فرهنگی است که براي تمامی کشور یعنی توسعه علم و فناوري و کارآفرینی برنامه ریزي می کند و بخشی از

 
آن جزو وزارت علوم، تحقیقات و فناوري است و زیر مجموعه شوراي عالی علوم، تحقیقات و فناوري خواهد بود که ریاستش بر عهده رئیس جمهور است. 

او افزود: درباره بحث تاسیس معاونت فناوري در وزارت علوم باید گفت که با توجه به اینکه در شرایط کنونی کشور توسعه فناوري شرط لازم براي ایجاد اشتغال دانش آموختگان تحصیلات
تکمیلی است، بنابراین از طریق شرکت هاي دانش پایه و دانش بنیان ایجاد می شود معاونت علمی و فناوري را تأسیس می کنیم تا بر مدیریت پارك هاي علم و فناوري نظارت داشته باشد و به

 
اینصورت با برنامه ریزي هاي لازم شاهد رشد کمی و کیفی تعداد شرکت هاي دانش پایه و دانش بنیان خواهیم بود. 

زلفی گل تصریح کرد: شرکت هاي دانش بنیان در بحث ملزومات سخت افزاري و نرم افزاري لازم، براي مقابله با کرونا اقدامات بسیار خوبی مانند نوع دارو هاي تولید شده و ... انجام داده اند که

 
میزان تاب آوري کشورمان را در این پاندمی کرونا افزایش داده اند. 

 
وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: شرکت هاي دانش بنیان در دوران کرونا در راستاي توسعه اقتصادي فعالیت هاي بسیار خوبی را انجام داده اند. 

 
زلفی گل گفت: از طریق بحث دیپلماسی فناوري کشور هاي همسایه می توانیم بستر لازم را براي صادرات محصولات شرکت هاي دانش بنیانمان ایجاد کنیم. 

او تصریح کرد: تلاش خواهیم کرد تا از طریق سازمان برنامه ریزي درصد قابل ملاحظه اي از بودجه عمومی را به صندوق علم و فناوري وزارت علوم اختصاص دهیم تا بتوانیم حمایت هاي

 
شایسته اي را از بخش علم و فناوري و کارآفرینی و نوآفرینی کشور داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري درباره آغاز بازگشایی حضوري دانشگاه ها از 15 آبان گفت: براي بازگشایی دانشگاه ها مطیع تصمیمات ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم که مصوب کرده دانشگاه

 
هاي براي دانشجویان تحصیلات تکمیلی از 15 مهر و براي دانشجویان کارشناسی از 15 آبان حضوري ادامه یابند. 

زلفی گل اضافه کرد: فعالیت هاي متعددي در این زمینه از جمله جلسه با معاونان آموزشی، معاونان دانشجویان، روسا و مدیران حراست دانشگاه هاي کشور انجام داده ایم و چالش هاي پیش رو

 
را بررسی کرده ایم و سعی کرده ایم تا آمادگی لازم را براي حضوري شدن بحث آموزش را به صورت جدي داشته باشیم. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري ادامه داد: بحث تعمیر و بازسازي خوابگاه هاي همه دانشگاه هاي کشور و آزمایشگاه ها تا حدودي انجام شده است و قرار شد تا روساي دانشگاه با توجه به شرایطی

 
که دانشگاه دارند حضور دانشجویان را اولویت بندي کنند و بحث حضوري شدن آموزش را جدي بگیرند. 

زلفی گل با اشاره به نحوه برگزاري امتحانات پایان ترم افزود: وقتی آموزش به صورت حضوري ادامه یابد امتحانات هم به صورت حضوري برگزار خواهند شد.



تسهیلات اشتغال روستایی بانک توسعه تعاون از 26 هزار میلیارد ریال گذشت

منبع: ایران اکونومیستشماره خبر:  68  |  تاریخ: 1400/08/11

تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون در طرح ملی «اشتغال پایدار روستایی و عشایري » از 26 هزار میلیارد ریال گذشت.

به گزارش ایران اکونومیست به نقل از روابط عمومی بانک توسعه تعاون، از ابتداي اجراي
طرح «اشتغال پایدار روستایی وعشایري»،بانک توسعه تعاون به عنوان بانک عامل این

 
طرح اقدامات و فعالیت هاي قابل توجهی در این موضوع انجام داده است. 

عملکرد بانک توسعه تعاون بر اساس گزارش سامانه کارا نشان می دهد که تا پایان مهر
ماه سال جاري به بیش از 26 هزار و 500 طرح در سراسر کشور تسهیلات اشتغالزایی
پرداخت شده است. که براین اساس میزان تسهیلات پرداختی نیز به 26 هزار و200

 
میلیارد ریال نزدیک شده است. 

این گزارش می افزاید،این میزان تسهیلات توانسته است حدود 52 هزار شغل پایدار در

 
استان هاي کشور ایجاد کند. 

گفتنی است استان هاي کرمانشاه ،سیستان و بلوچستان ،گلستان ،گیلان و فارس به

 
عنوان پنج استان اول کشور در پرداخت تسهیلات در این طرح ملی به شمارمی آیند . 

4745 طرح معرفی شده در استان کرمانشاه از تسهیلات اشتغال پایدار روستایی و عشایري بهره مند شده اند، تسهیلات پرداختی توانسته است 5 هزار و 788 اشتغال جدید دراین استان ایجاد

 
نماید. 

این گزارش تصریح می کند ،استان هاي سیستان و بلوچستان ،گلستان ، گیلان و فارس هرکدام به ترتیب با 1959 ،1449 ،1350 و 1182 طرح در رتبه هاي دوم تا پنجم پرداخت تسهیلات
اشتغال پایدار روستایی و عشایري قرار داشته اند. از ناحیه تسهیلات پرداختی بانک توسعه تعاون 2718 شغل در سیستان و بلوچستان ،2024 شغل در استان گلستان ،2071 شغل در استان

 
گیلان و 2532 شغل در استان فارس ایجاد شده است. 

میزان تسهیلات پرداختی در استان کرمانشاه بیش از 2هزار و 303 میلیارد ریال،در استان سیستان و بلوچستان یک هزارو 253 میلیارد ریال ، در استان گلستان یک هزار و 82 میلیارد ریال ،در

 
استان گیلان یک هزار و 111 میلیارد ریال و در استان فارس یک هزار و 234 میلیارد ریال برآورد شده است. 

بانک توسعه تعاون در کنار دو بانک و یک صندوق کارآفرینی وظیفه پرداخت تسهیلات اشتغال پایدار روستایی وعشایري را بر عهده دارد.این طرح بزرگ ملی از سال 1397 به طور رسمی آغاز
شده است.



ابلاغ دستورالعمل ورود گردشگران با رعایت پروتکل هاي بهداشتی

منبع: روزنامه شروعشماره خبر:  69  |  تاریخ: 1400/08/11

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی آذربایجان غربی گفت:دستورالعملی با هدف فراهم کردن زمینه ورود گردشگران خارجی به کشور با حفظ سلامت شهروندان و توسعه
فعالیت هاي گردشگري ابلاغ شده است.

به گزارش شروع آنلاین، به نقل از روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی آذربایجان غربی، جلیل جباري با اعلام این مطلب اظهار کرد: بخش
گردشگري یکی از بخش هایی است که با شیوع کووید 19 و به دنبال اعلام پاندمی

 
جهانی، آسیب بسیار جدي دید. 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی آذربایجان غربی افزود: گردشگري به
عنوان یکی از بخش هاي بسیار آسیب دیده از شیوع ویروس کرونا همچنان به دلیل

 
حفظ سلامت جامعه با محدودیت هاي اعمال شده همراهی کرده است. 

وي ادامه داد: با شتاب واکسیناسیون عمومی جامعه به همت دولت سیزدهم و همچنین
واکسیناسیون قابل قبول در بسیاري از کشورهاي مبدأ گردشگر فرست به ایران، نگرانی ها از این موضوع کاهش یافته و بسیاري از کشورها با مورد ملاحظه قرار دادن پروتکل هاي بهداشتی به

 
بازگشایی مرزها اقدام کرده اند. 

جباري به تهیه و ابلاغ «دستورالعمل نحوه حضور گردشگران خارجی در شرایط کرونا» با بهره گیري از نظرات کارشناسان و هم اندیشی با دستگاه هاي متولی اشاره کرد و افزود: امروزه در
چارچوب رعایت بهداشت عمومی و سلامت جامعه، با توجه به اثرات مثبت گردشگري بر اقتصاد کشور، کارآفرینی، ایجاد اشتغال و حفظ بازارهاي هدف گردشگري، احیاي کسب وکارهاي آسیب

 
دیده این بخش و درعین حال حفظ سلامت شهروندان این دستورالعمل تهیه شده است. 

او تصریح کرد: ورود و خروج مستقیم و غیرمستقیم مسافران ایرانی و خارجی به صورت گروهی و انفرادي به مرزهاي زمینی همانند مرزهاي هوایی، با ارائه کارت واکسن، آزمایش PCR منفی و

 
رعایت پروتکل ها و دستورالعمل هاي مورد تائید وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از اول آبان ماه سال جاري بلامانع است. 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی آذربایجان غربی بیان کرد: این دستورالعمل شامل تردد مستقیم و غیرمستقیم به کشورهاي پر ریسک که سازمان جهانی بهداشت و وزارت

 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام خواهند کرد، نخواهد شد. 

او افزود: چنانچه درروند بیماري کشورهاي همسایه تغییري حاصل شود که نیازمند اعمال محدودیت یا ممنوعیت تردد مسافران باشد، وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی به عنوان مرجع

 
تخصصی مراتب را اعلام می کند و اقدامات بعدي را کمیته امنیتی، اجتماعی و انتظامی صورت می دهد. 

جباري گفت: از یکم آبان ماه سال جاري مرزهاي شلمچه، جلفا، مهران، نوردوز، باشماق، پیله سوار، پرویزخان، آستارا، تمرچین، دوغارون، بازرگان، میلک، سرو، میرجاوه، پل دشت براي تردد

 
مسافران با شرایط اعلامی باز است. 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی آذربایجان غربی افزود: تردد تمام وسایل نقلیه عمومی و شخصی با رعایت پروتکل هاي بهداشتی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی نیز

 
طبق دستورالعمل ابلاغی مانع ندارد و اعتبار 96 ساعته آزمایش PCR منفی براي گروه هاي سنی بالاي 12 سال لازم است. 

او با بیان اینکه بنا به دستورالعمل مربوطه، فایل مصوب پروتکل حضور گردشگران در کشور در شرایط پاندمی کرونا در سایت visitiran.ir قابل مشاهده خواهد بود، گفت: فرآیند نظارت بر
حضور گردشگر در داخل کشور از طریق سامانه مدیریت هوشمند بیماري هاي همه گیر (سامانه امید) و ارائه QR کد صورت می پذیرد.



آمادگی مراکز رشد و نوآوري اردبیل براي حمایت از ایده هاي جوانان

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  70  |  تاریخ: 1400/08/11

آیین افتتاحیه رویداد استارتاپی صنایع خلاق با محوریت گیاهان دارویی و گردشگري به صورت مجازي برگزار و در آن بر آمادگی مراکز رشد و نوآوري استان براي حمایت از ایده هاي
جوانان تاکید شد.

آیین افتتاحیه رویداد استارتاپی صنایع خلاق با محوریت گیاهان دارویی و گردشگري به صورت مجازي برگزار و در آن بر آمادگی مراکز رشد و نوآوري استان براي حمایت از ایده هاي

 
جوانان تاکید شد. 

به گزارش ایکنا از اردبیل، مهران محمدي، دبیر مرکز نوآوري و شتابدهی جهاد دانشگاهی
استان اردبیل، 11 آبان ماه، در آیین افتتاحیه رویداد استارتاپی صنایع خلاق که با محوریت
گیاهان دارویی و گردشگري به صورت مجازي برگزار شد، بر آمادگی مراکز رشد و نوآوري

 
استان براي حمایت از ایده هاي جوانان تاکید شد. 

محمدي، اظهار کرد: در این رویداد استارتاپی سه روزه که به همت پارك علم و فناوري، اداره
کل ورزش و جوانان استان اردبیل و مرکز نوآوري و شتابدهی جهاد دانشگاهی و با همکاري
شتاب دهنده جاویدان برگزار می شود، شرکت کنندگان به مدت 54 ساعت از مباحث آموزشی

 
بهره مند خواهند شد. 

وي، هدف اصلی این رویداد را حمایت از ایده هاي حوزه گیاهان دارویی و گردشگري و تجاري

سازي آن ها عنوان و خاطرنشان کرد: برگزارکنندگان این رویداد به دنبال انتقال تجربیات مربیان کسب و کار در حوزه تجاري سازي محصولات و اجراي ایده به صاحبان آن ها، حمایت از ایده
هاي منتخب در راستاي ایجاد کسب و کار و تولید ثروت پایدار، آشنایی شرکت کنندگان با فرآیند یک استارتاپ، تکمیل تیم براي ایده ها، تمرین کسب و کار و شبکه سازي هستند تا کسب و

 
کار هاي فناورانه حوزه جوانان، شتاب مطلوبی بگیرد. 

محمدي با اشاره به محور هاي رویداد تصریح کرد: فرآوري و بسته بندي گیاهان دارویی، تولید ارگانیک گیاهان دارویی و دارو هاي گیاهی، تولید و بسته بندي اسانس گیاهان دارویی، تولید
دمنوش و نوشیدنی هاي گیاهی و میوه اي، تولید محصولات آرایشی و بهداشتی گیاهی، نوآوري در بذر و اندام تکثیري، طب سنتی و نوآوري در شبکه توزیع و فروش محصولات، محور هاي این

 
رویداد در حوزه گیاهان دارویی است. 

محمدي، طبیعت گردي حضوري و مجازي، بوم گردي، گردشگري فرهنگی و غذایی، ماجراجویانه و ورزشی (کوهنوردي، صخره نوردي، زیپ لاین)، و سلامت مسافر شامل ویزیت و مشاوره

 
آنلاین پزشک، خرید و ارسال دارو، راهنماي گردشگري، هوشمندسازي ساختمانی و زیرساختی هتل ها را از محور هاي رویداد در حوزه گردشگري اعلام کرد. 

وي با قدردانی از همراهی گرم پارك علم و فناوري، اداره کل ورزش و جوانان استان اردبیل و شتاب دهنده جاویدان در برگزاري این رویداد، اضافه کرد: تلاش خواهیم کرد تا در کنار دستگاه

 
هاي برگزار کننده، شبکه فناوري و کارآفرینی را در مرکز نوآوري و شتابدهی و همچنین مرکز رشد ایجاد کنیم و حمایت هاي لازم را از ایده هاي جوانان عزیز به عمل آوریم. 

مرکز نوآوري و شتابدهی به برانگیختن روحیه خلاق جوانان کمک می کند در ادامه وحید فروهر، معاون امور فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان اردبیل نیز گفت: مرکز
نوآوري و شتابدهی کسب و کار هاي فناورانه جوانان استان براساس تفاهم نامه همکاري معاونت فرهنگی و امور جوانان وزارت ورزش و جوانان با سازمان تجاري سازي فناوري و اقتصاد دانش

 
بنیان جهاددانشگاهی از سال 1399 عملیاتی شده و در استان اردبیل با برنامه یزي مناسب جهاددانشگاهی پیش می رود. 



فروهر افزود: فعالیت هاي این مرکز در سه فاز ترویج، نوآوري و شتابدهی و با هدف کمک به

 
تحقق اقتصاد مقاومتی، بسترسازي براي برانگیختن روحیه خلاق و ایده پردازي جوانان، حمایت و تجاري سازي ایده ها براي تبدیل به محصول و خدمات در حال انجام است. 

وي با اشاره به دغدغه اشتغال جوانان در استان اردبیل، ادامه داد: در حال حاضر موضوع بیکاري جوانان و معضلات حاصل از آن به عنوان اولویت برنامه هاي مسئولان در نظر گرفته شده و اداره

 
کل ورزش و جوانان درصدد است تا با همکاري نهاد ها و فرهنگ سازي در قالب برگزاري رویداد هاي کارآفرینی و کارگاه هاي آموزشی، نقش مهمی در کمک به کاهش این دغدغه ایفا نماید. 

فروهر با قدردانی از جهاددانشگاهی، پارك علم و فناوري و شتابدهنده جاویدان در برگزاري این رویداد افزود: استان اردبیل ظرفیت هاي بالایی در حوزه هاي مختلف دارد لذا باید تلاش شود تا

 
در قالب برنامه هاي مشابه از این ظرفیت ها براي توسعه کسب و کار هاي جوانان استفاده شود. 

استقرار ایده هاي منتخب در پارك علم و فناوري و جهاددانشگاهی سیدعلی موسوي، معاون پارك علم و فناوري استان اردبیل نیز در این آیین گفت: صاحبان ایده، دانشجویان، افراد فنی،
مهندسان، علاقه مندان و سرمایه گذاران بخش گیاهان دارویی و گردشگري، شرکت هاي مرتبط و طراحان که در رویداد استارتاپی صنایع خلاق حضور یافته اند، می توانند از خدمات این پارك

 
و جهاددانشگاهی استان بهره مند شوند. 

موسوي بیان کرد: پارك علم و فناوري به عنوان متولی اصلی فناوري در استان آمادگی دارد تا

 
در قالب مراکز رشد و نوآوري از ایده هاي جوانان حمایت کند و بستر لازم براي این موضوع ایجاد شده است. 

وي با بیان اینکه چند ایده خروجی این رویداد بدون طی پروسه داوري در پارك علم و فناوري و جهاددانشگاهی مستقر خواهد شد، ادامه داد: از طریق حمایت هاي اداره کل ورزش و جوانان

 
استان اردبیل بستر مناسبی در قالب مرکز نوآوري و شتابدهی ایجاد شده و جهاددانشگاهی با اجراي برنامه هاي مطلوب، شرایط استفاده از این حمایت ها را تسهیل کرده است. 

موسوي خاطرنشان کرد: شرکت کنندگان در این رویداد که براي اولین بار قدم به عرصه فناوري گذاشته اند، به زودي وارد فرآیند هاي جدیدي شده و تجارب ماندگاري را در عرصه کارآفرینی و

 
فناوري کسب خواهند کرد. 

وي با اشاره به رویکرد این رویداد اضافه کرد: امیدواریم در طول این سه روز کارگاه هاي آموزشی مناسبی برگزار شود و شرکت کنندگان با درك مناسبی از ایده پردازي و تیم سازي بتوانند در

 
مسیر این فرآیند قرار بگیرند و روزي به عنوان انسان هاي خلاق، مبتکر و کارآفرین در جامعه منشاء اثر باشند. 

شرکت 76 نفر در رویداد استارتاپی صنایع خلاق اردبیل رامین عبدي، مدیرعامل شتابدهنده جاویدان، نیز در این آیین از شرکت 76 نفر در رویداد استارتاپی صنایع خلاق اردبیل خبر داد و

 
گفت: این رویداد استانی برنامه ریزي شده بود، اما اکنون با حضور چند شرکت کننده از خارج از کشور باید آن را به صورت بین المللی ببینیم. 



عبدي از انتخاب مشاوران، مربیان و داوران مجرب براي انجام مراحل مختلف رویداد خبر داد و

اظهار کرد: شرکت کنندگانی از کشور هلند در این رویداد حضور یافته اند که امیدواریم برنامه هاي پیش بینی شده براي حاضران از اثرگذاري مطلوبی برخوردار بوده و خروجی مناسبی داشته

 
باشد. 

وي با بیان اینکه جایزه نقدي براي تیم هاي منتخب به همراه حمایت هاي استقرار و تسهیلات در مراکز منش و رشد و پارك علم و فناوري در نظر گرفته شده است، اذعان کرد: در این رویداد

 
تلاش خواهد شد تا کارگاه هاي توانمندسازي براي شرکت کنندگان برگزار شود. 

عبدي، برگزاري کارگاه هاي اعتبارسنجی ایده، مدل هاي کسب و کار بوم ناب، مشاوره هاي جداگانه براي تیم ها و افراد، تکمیل بوم و رفع نواقصات آن، انجام اعتبارسنجی با طراحی سؤال و

 
مصاحبه با مشتریان، ساخت نمونه محصول، ارائه آزمایشی ایده ها و در نهایت داوري نهایی آن ها را از مراحل مختلف این رویداد سه روزه عنوان کرد. 

گفتنی است؛ پس از برگزاري افتتاحیه بلافاصله شرکت کنندگان به صورت انفرادي و تیمی، براي اولین بار ایده هاي خود را به مدت یک دقیقه ارائه دادند تا از آمادگی اولیه براي ورود به بخش
هاي مختلف رویداد برخوردار شوند، همچنین رویداد استارتاپی صنایع خلاق با محوریت گیاهان دارویی و گردشگري به مدت سه روز و از 10 تا 12 آبان ماه 1400 به صورت مجازي و بخش

 
هایی از آن به صورت حضوري برگزار می شود. 

انتهاي پیام














































